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DILIGENCIA D'OBERTURA: El present llibre, que consta de 116

fulls, s'habilita per a la transcripció de les actes de les

sessions que celebri l'Ajuntament Ple durant l'any 1991,els
folis del qual s'han numerat correlativament i legalitzat amb

les signatures del President i del Secretari de la Corporació.

Puigpunyent, 1 de Gener de 1991

EL SECRETARI



Seguidament es dóna lectura a la petició feta pel Sr. Andreu
Beltran Ballester, per la qual demana a l'Ajun,tament que es faci
càrrec de les despeses motivades per l'obertura d'una siquia de

-�--..¡--'t3 m , de 11 a r
ç

à

r i a per 'a trabar e 1 ni ve Il correcte per al' eva

'---_�- TI"'uació de les aigües brutes a la xarxa municipal i que li suposà
n cost de 200.000 ptes.

Examinada aquesta petició, i vist l'informe del tècnic muni-

cipal al qual es posa de manifest que la tubería particular del
Sr. Beltran es troba a una fondària de 1'42 m. i que malgrat no

s'ha comprovat la fondària a qué es troba la tuberia general, el

plànol del projecte d'aigües l'assenyala a 1'20 m. per davall el
nivell del carrer i atès que la Corporació ja es pronuncià sobre
la mateixa sol.licitud en sessió del 9 de gener de 1985 en sentit

negatiu, tota vegada que es va construir l'arqueta al lloc on

indicà el Sr. Beltran que després no pogué utilitzar per causes

alienes a l'Ajuntament, tal com recorden els Regidors que ja ho
eren el 1985, la Corporació acorda per unanimitat desestimar la

petició.
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 14 DE GENER DE 1991

****************************************************************

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les Illes

Balears, a les vint-i-una hores de ,dia catorze de gener de mil

nou-cents noranta-un, es reuni a la Casa Consistorial l'Ajunta
ment Ple, en sessió pública ordinària, sota la presidència del
Sr. BatIe Antoni Arbona Pujadas i amb l'assistència dels Regidors
Josep Mª Perez Fontirroig, Joan Betti Morell, Sebastià Bauza
Martorell, Miquel Vidal Barceló, Nofre Martorell Reverte, Manuel
Pinteño Gomez i Josep Sintes Ramon. Hi concorregué l'infrascrit
Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

1�=�º�� �N�gRIºR�= Obert l'acte pel Sr. President es aprovada
l'acta de la sessió extraordinaria celebrada dia 28 del passat
mes de desembre.

?�=Rgâº�ºÇIºN� Qg �� ª���I�.- S'assabenten de les resolucions

adoptades per la Batlia durant el passat roes de desembre.

ª�=ººRRgâ�ºNºgNºI��= Es donà compte d'un escrit de l'Associació
de Pares d'Alumnes de Puigpunyent que demana que l'Ajuntament es

faci càrrec del pagament del material higiènic que s'usa a l'es
cola i que fins ara ha assumit l'APA, adjuntant factures per un

total de 53.768 ptes. que corresponen als mesos de març, octubre
i novembre de 1990.

Estudiada aquesta petició, la Corporació acordà per
unanimitat fer-se càrrec d'ara endavant del cost del material

higiènic que s'empra a l'escola i abonar a l'APA la quantitat de
20.000 ptes. per les despeses fetes amb anterioritat.
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1�=Qgª�g§g§�= Examinades les factures presentades s'aproven les
segUents:

- La de Gabriel Barceló, fuster, per nou prestat-
geries per a la Casa de Cultura i altres feines 382.844 ptes

- A la companyia telefònica, teléfon Casa de
la Vila

- A elèctrica Jordi
Nadal a Puigpunyent

- A elèctrica Jordi
a Galilea

per enllumenat festes de

enllumenat festes de Nadal

8.567 "

52.405 "

22.109 "

- Abonament a l'electrica Jordi per equivocació
preu de les hores d'ajudant tres factures anterior -5.824 "

A "mister minit" per còpies de claus
- A laboratoris Bordoy per una analisi d'aigua
- A Gomariz per plantes i cossiols

A Calmell per formularis en paper continuu
- Al Grup de Teatre de Bunyola per una repre

sentació
- A Guillem Ginard, encarregat d'aigUes, per

treballs dels mesos de novembre i desembre
- A Pryca per 200 cadires i 8 cavallets
- A Joan Vila per honoraris projecte bàsic

i d'execució per a la modificació d'accessos a la
plaça de l'Ajuntament

- A Mari-lin per quatre granotes
- A l'impremta mallorquina per materials

d'oficina
- A COMACOP per lloger de 20 barreres de pro-

- A Bayer Hnos. material d'oficina
- A elèctrica Jordi per revisió enllumenat

públic de Galilea
- A Casa Pomar per gèneres servits

A Magdalena Ginard per segells de correus

- A Perforacions Roig per sondeig i tubs a la
carretera Vella d'Estellenchs

- A "Cerrajeria Yunke" per una estructura de
--���erro per a subjectar els focus per a l'escenari

���e la Casa de Cultura
-�"-\._

- A Preytesa per 400 calendaris 1991
- la Industrial y Agricola per gèneres servits 144.850 "

tecció

��= �hIZg§ Qg Yh�ºBª g� Bg�YT§�= Examinada la relació
formulada per la Recaptadora Municipal dels rebuts de
de 1990 i anteriors, per un import total de 844.595
Corporació acorda per unanimitat donar de baixa els
rebuts.

2.500 "

5.600 "

90.630 ft

105.921 "

175.000 "

84.392 "

386.720 "

535.418 "

18.366 "

65.822 "

55.104 "

1.388 "

51.603 "

59.101 "

5.000 "

655.088 "

59.584
187.868

"

"

de baixes

l'exercici

ptes., la
esmentats

§�=�IQYIQAÇIº BgÇA�TAÇIº MY�IÇI�A��= Vista la liquidació que
formula la Recaptadora Municipal dels tributs cobrats a

l'exercici de 1990, per un total de 25.789.374 ptes, quedant un

pendent de cobro de 8.726.605 ptes., la Corporació acorda per
unanimitat aprovar-la.
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1�= A���ggAºIQ�ª [QBMº�AQgª g� Bg�AÇIQ A ��g��gQIE�I �EB A LA
IBAMIIAÇIQ QE1 �BQJEÇIE QEL ÇAM� QE gQL[�= Es donà compte de
l'escrit que en data del 24.12.90, el Sr. BatIe fent ús de la
facultat que li atorga l'article 41 del Reglament d'Organització,
Règim Juridic de les Entitats Locals, al seu apartat 22, formulà
al President del Consell Insular de Mallorca; el contingut del
qual és el següent:

"1) Mitjançant escrit signat per l'apoderat de "ANAIDA HOL
DING SA." entitat promotora d'un camp de golf a Son Pont, que
tingué entrada a aquest Ajuntament dia 1 de setembre d'enguany,
se sol.licitava que l'Ajuntament emetés l'oportu informe i elevàs
les actuacions a la Comissió Provincial d'Urbanisme, per tal que
resolgués sobre l'interés social de les instal.lacions.

2) La normativa aplicable a la tramitació del projecte de
Camp de Golf, d'acord amb allò que disposa l'article 2 de la
llei 12/1988, de 17 de novembre, de la CAlB, és la que estableix
amb caràcter general la llei del Sòl i els seus Reglaments per a

la declaració d'obres i instal.lacions d'interés social.

3) L'article 44.2.1. del "Reglamento de Gestión Urbanistica"
en relació a l'article 85 de la llei del Sòl, estableix el
procediment a seguir per a l'autorització d'instal.lacions
d'interès social i a l'apartat 2 diu "el Ayuntamiento informará
la petición ••• ", sense que en cap moment assenyali un termini

perentori per a l'emissió de l'informe i posterior elevació de

l'expedient a la C.P.U. (avui Comissió Insular d'Urbanisme).

4) L'article 94 de la "Ley de Procedimiento Administrativo"
indica que "cuando se formulare alguna petición ante la
Administración y ésta no notificase su decisión en el plazo de
tres meses el interesado podrà denunciar la mora •••

"
sense que

sigui aplicable al present cas l'article 86 del mateix text
legal que dóna un termini de dos mesos per emetre informes, ja
que aquest darrer article fa referència a informes a emetre a

expedients iniciats davant d'altres autoritats, les guals
sol.liciten l'informe per poder resoldre l'expedient. No és
aquest el supòsit del projecte de Camp de Golf de Son Pont gue
s'inicia -per imperatiu legal- precisament davant l'Ajuntament de
Puigpunyent i l'Ajuntament no està sotmès a cap termini per
emetre l'informe o, com ja hem dit, en el pitjor del casos dispo
sa d'un termini de tres mesos i de no resoldre la petició l'enti

'_�-++-1:at promotora ha de denunciar la demora davant el propi Ajunta
ent i just si passassin tres mesos més es podria demanar gue
'expedient continuas sense l'informe municipal.

5) Així les coses està fora de lloc, per gue no s'ajusta a

la normativa, la sol.licitud de "ANAIDA HOLDING SA" datada el
15 de novembre de 1990, feta davant el Consell Insular de Mallor
ca perquè continuàs l'expedient sense l'informe municipal. Tota

vegada gue es va resoldre treure a informació pública l'expe
dient sense l'informe municipal ds forma tàcita, ja que a l'expe
dient no consta una resolució expressa, ni es va donar trasllat
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d'aquest escrit a l'Ajuntament perquè hi manifestàs el que al seu

dret convenia, aquest acord és nul.

6) La llei de Camps de Golf aixi mateix a l'article 2.3 b)
manifesta que a la sol.licitud s'ha d'acompanyar el titol de

propietat, requisit que no ha complert la promotora ja que
únicament acompanya un escrit del titular registraI en el qual
s'indica que "ANAIDA HOLDING SA" té una opció de compra sobre la
finca i això evidentment no és un titol de propietat.

7) L'Ajuntament en Ple en data 27 de novembre de 1990 en

sessió extraordinària per unanimitat, informà negativament la
declaració d'interès social del Camp de Golf de Son Pont.

SUPLICA: Que tenint per presentat aquest escrit l'admeti, i
en virtut del que s'ha manifestat revoqui l'acord de treure a

informació pública l'expedient de referència, ordenar requerir a

l'entitat promotora perquè aporti el titol de propietat i una

vegada aportat sotmetre l'expedient a informació pública per
termini d'un mes."

La Corporació acorda per unanimitat ratificar l'escrit
d'al.legacions abans esmentat.

ª�=��IÇ��ÇI�â Q�º�B�â�= Examinada la sol.licitud formulada pel
Sr. Juan Gimenez Hernandez per a construir un edifici de dues

plantes entre mitgeres al solar nQ 20 del Carrer de Na Beltrana,
segons projecte redactat per l'arquitecte Jaume Amengual Cavas i
vist l'informe de l'aparellador municipal en sentit favorable i
que no està en contradicció amb el planejament urbanistic vigent
ni amb les Normes Subsidiàries inicialment aprovades per
l'Ajuntament, la Corporació acorda per unanimitat concedir-li la
llicència sol.licitada.

��=�B�Çâ I �B��º�I�â�= A proposta del Sr. BatIe acorden per
unanimitat agrair a la Caixa de les Balears "Sa Nostra" el
donatiu de 500.000 ptes. que va fer per a contribuir a la compra
del mobiliari de la Casa de Cultura.

El Regidor Sr. Bauzà, posa de manifest la destroça que
s'està fent a l'antic cami que uneix aquesta vila amb la
d'Estellenchs i demana que es prenguin les mesures necessàries
per evitar que amb la tala d'arbres s'espenyi aquest cami de gran
bellesa.

El Sr. BatIe contesta que es posarà un comunicat al

propietari de la finca de Son Forteza que és el lloc on s'estan
fent aquestes tales.

El Sr. Pérez demana si la Batlia té coneixement d'haver-se
suprimit la consulta del metge els dimecres horabaixa. El Sr.
Batli li contesta que no. Seguidament es demana aclariment sobre
les competències de l'Ajuntament en aquest assumpte, i s'acorda
que el Secretari de la Corporació faci un informe sobre aquest
punt.
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En aquest estat i no havent-hi mes assumptes per tractar el

Sr. BatIe aixecà la sessió a les vint-i-dues hores i trenta

minuts, de la qual s'estén l'acta present i jo com a Secretari

certifie.

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT
PLE DIA 11 DE FEBRER DE 1991

================================================================

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les illes
Balears, a les vint-i-una hores de dia onze de febrer de mil nou

cents noranta-un, es reuní a la Casa Consistorial l'Ajuntament
Ple en sessió pública ordinària, sota la presidència del Sr.

Batle, Antoni Arbona Pujadas i amb l'assistència dels regidors
Josep Maria Perez Fontirroig, Joan Betti Morell, Sebastià Bauzà
Martorell, Miguel Vidal Barceló, Nofre Martorell Reverte, Josep
Sintes Ramon i Manuel Pinteño Gomez. Hi concorregué l'infrascrit
Se¿retari d'aguest Ajuntament Vicenç Matas Font.

1.-ACTES ANTERIORS.- Obert l'acte pel Sr. President foren

aprovades l'acta de la sessió extraordinària celebrada dia 31 de

desembre de 1990 i l'ordinària de dia 14 del passat mes de gener.

2.-RESOLUCIONS DE LA BATLIA.- S'assabenten de les resolucions
adoptades per la Batlia durant el passat mes de gener.

3.-DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aprovaren les

següents:
- A Ultima Hora, subscripció mensual

A Buscapersones 24, guates mensàfono
A GESA per enllumenat públic
A GESA enllumenat Casa de la Vila
A GESA enllumenat del Col.legi d'EGB
A GESA enllumenat del Centre Sanitari
A GESA enllumenat Cementeri
A ASISA guates assistencia sanitaria
A Angel 24 serveis missatgers
A Baltasar Alomar generes servits
A Aguive SA per còpies de claus

- A "El Consultor de los Ayuntamientos"
per un exemplar "Impuesto sobre actividades

económicas"
A Peitavi "OFIN" cintes ordinador

- A SEUR per un transport
- A Marcos Sabater per honoraris formalit-

zació nòmines i assegurançes socials
-,��-

- A Reflex per dos segells de goma
- A "El Consultor de los Ayuntamientos"

per subscripció anual
- A Alejandro Fernandez, honoraris di

recció obres Plaça Son Bru
- Al col.legi d'arguitectes honoraris

projecte millores en zona esportiva de Galilea
- A COMACOP lloguer de barreres
- A la Universitat Balear, per estudi d'a-

valuació d'impacte ambiental del projecte del
camp de golf de Son Pont

- A Editorial Aranzadi, subscripció anual
- Als funcionaris per medicaments

2.000 ptes.
4.424

265.219
38.209

67.631
4.910
1.864

75.064

11.518
108.213

1.700

"

"

"

"

"

"

"

"

6.318 "

22.400 "

2.196 "

13.216 "

6.000 "

26.818 "

121.250 "

146.652
89.375 "

400.000 "

44.096 ptes.
7.319 "



Folio n." ----1--------------

- A Guillem Ginard encarregat del servei
d'aigua

A Rafel Ramon per repartiment programes
A Gabriel Ginard per un viatge de llenya
A Guillem Ramon per una placa de pedra

- Al Grup Gall de Foc per la cavalcada dels
Reis Mags

- Al Patronat Municipal de Cultura per una

compra de llibres
- A Miguel Sureda, aparellador, per encà

rrecs durant el mes de gener

46.144 "

9.500 "

12.000 "

15.000 »

90.000 "

60.000 "

56.000

4.-APROVACIO DEFINITIVA DELIMITACIO POLIGON SON SERRALTA.- A

proposta del Sr. BatIe queda ajornat aquest assumpte per esser

tractat a una propera sessió.

5.-PRECS I PREGUNTES.- Vist el canvi de l'horari de la consulta
del metge, i

Resultant: gue en data gue no consta, el metge titular
acordà modificar l'horari de la seva consulta sense consultar
previament l'INSALUD ni Ajuntament, ni tan sols comunicar poste

�riorment el nou horari.
,

-: � Resultant: gue a la sessió plenària de dia 14.1.91, el Grup
Socialista demanà si a l'Ajuntament se'n tenia constància del
canvi d'horari del metge i donada la resposta negativa s'acordà
sol.licitar un informe del Sr. Secretari sobre les competències
de l'Ajuntament en aguesta materia.

Considerant: gue els horaris dels metges son autoritzats per
l'INSALUD, gue ha de donar el vist i plau a gualsevol canvi, gue
sempre s'atorgan prèvia consulta de l'Ajuntament afectat.

Considerant: que no resulta lògic ni raonable ni es pot
consentir gue el facultatiu canvii l'horari sense coneixement de
la Corporació municipal i tenint en compte gue el nou horari no

semble s'hagi establert en benefici de la població, es proposa
gue es prengui el següent

ACORD
a) Reguerir el doctor Pedra A. Garau Llompart perguè trameti,

conforme el Reglament, gualsevol modificació de l'horari gue

�_�__
venia fent abans de suprimir les consultes del dimecres horabaixa
i dissabtes dematins, tornant a l'horari antic en tant no obtengui

��--_l'oportuna autorització.
b) Donar trasllat d'aguest acord a l'INSALUD als efectes

oportuns.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior
proposta.

El Regidor Sr. Pérez pregunta si el personal laboral fix
cobrarà algun increment de sou pels treballs de la conducció del

dumper. El Sr. BatIe li contesta gue en el projecte de pressupost
d'aguest any es contempla un augment motivat pel canvi de catego
ria professional �mb efectes de primer de gener de 1991.
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En aquest estat i no havent-hi més assumptes per tractar el
Sr. BatIe aixeca la sessió a les vint-i-una hores i trenta
minuts, de la gual s'estén la present acta i jo com a Secretari
certifie.

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 11 DE MARÇ DE 1991

****************************************************************

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les Illes
Balears, a les vint-i-una hores de dia onze de març de 1991, es

reuní a la Casa Consistorial, l'Ajuntament Ple en sessió pública
ordinària sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona Pujadas
i amb l'assistència dels Regidors Josep Mª Perez Fontirroig, Joan
Betti Morell, Sebastià Bauzà Martorell, Miquel Vidal Barceló,
Nofre Martorell Reverte, Josep Sintes Ramon i Manuel Pinteño
Gomez. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament
Vicenç Matas Font.

Sr. President foren
aprovades l'acta de la sessió ordinària del mes anterior i l'ex
traordinària celebrada dia 4 d'aquest mes per l'aprovació del

pressupost de 1991.

��=R�QQ�QÇIQ�Q º� �� ª�I�I��= S'assabenten de les resolucions

adoptades per la Batlia durant el passat mes de febrer.

��=ÇºBB�B�º�º��ÇIA�= Conegut l'escrit de la Conselleria Adjunta a

la Presidència sobre protecció civil i vists els documents elabo
rats per la confecció dels plans bàsics d'emergència municipal,
la Corporació acorda per unanimitat donar la seva conformitat.

��=º�B��B�B�= Examinades les factures presentades s'aproven les
següents :

- A Julià Alemany, per bestretes mes de febrer
- Al Col.legi Públic d'EGB per activitats

complementàrias
Als funcionaris per medicaments
A Jaume Martorell per transports ferralla

- A "Limpiezas Barceló" per neteja de tuberies
- A "Seguridad y limpieza" per material neteja

A "Seguridad y limpieza" per material neteja
- A "Comercial Herrero" per reparació repetidor
- A "Comercial Herrero" per revisió repetidor
- A "La industrial y Agricola" per generes
- A "Hilario" per material d'oficina

A "Diario de Mallorca" per publicacio anunci
A CIMA per una cinta streamer

- A CIMA per cintes impressora
A Angel 24 per serveis missatgers

- A Buscapersones 24 per quotas gener i febrer
- A VOPSA asfaltat pati de l'escola
- A Papereria Company per paper continuu
- A Ultima Hora per subscripció mensual

A Assessoria Marcos Sabater per honoraris
A Francisco Rosales per treballs pl.Son Bru

- A Francisco Rosales per obres a Casa Cultura

14.525 ptes

30.000
7.913

36.960
26.880
81.667

8.418

20.720

9.744

94.767

15.469

27.776
123.200

4.928

17.597
8.848

519.792
5.272
2.000

13.216
237.485
152.439 ptes

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

ft
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- A Francisco Rosales per mur contenció entre
la casa de Cultura i l'Ajuntament

- A Francisco Rosales, instal.lació antena TV
- A Francisco Rosales, per construcció d'una

jardinera i col.locació de tuberia de desaiguament
- A Francisco Rosales, per treballs extres

a la plaça de Son Bru
- A Gioia Fornari per materials emprats a la

Casa de Cultura
- A "Deportes Olimpia" per materials de basquet
- A Guillem Duran per rajoles amb numeros per a

façanes de Galilea
- A GESTENER per un kit de toner per a la foto-

les

copiadora
- A Bayer per un llibre"La funcion pOblica local"
- A Joan Matas per un transport i montar el

cadafal
- A Miquel Sureda per encàrrecs mes de febrer

Al BOE per subscripció anual

.

.. AA Mpagdale�a GHinard per StegelilSl dd7 cfoirrieuapererla omar per ma er a
-

o c na

A Llibreria quarts per un llibre d'informàtica
- A Guillem Ginard encarregat d'aigües per feina

i materials
- A Correus per un telegrama
- A la Companyia telefònica per telèfon Casa de

la Vila
- A la Telefònica, telèfon centre sanitari

680.588
185.755

876.125

1.483.776

20.000

9.856

66.388

35.652
3.925

3.000

56.000
25.652

16.300
1. 945
3.500

60.427
554

10.957
2c787

"

ft

..

..

..

"

..

ft

..

It

ft

"

"

"

"

..

2�=ÇgRII[IÇ�ÇIº ºªRgâ Ç�â� Qg ÇQ�IQR��= Vista la darrera

certificació d'obres realitzades a la Casa de Cultura de

Puigpunyent, per un import de 2.333.279 ptes., el Grup del PSOE
considera que aquesta certificació s'ha de deixar pendent de

pagament fins que el contractista de les obres no arregli els

desperfectes produits a la plaça de l'Ajuntament amb motiu de la
construcció de la Casa de Cultura.

El Sr. BatIe contesta que el Sr. Rosales, contractista de
les obres subscrigué un document pal qual es compromet a reparar
la plaça pel seu compte dins un termini de sis mesos.

El portaveu del Grup Socialista, considera que el

d'aquesta liquidació seria un pagament anticipat i per
constar la seva disconformitat.

El Sr. BatIe considera que amb el document signat és

suficient per a garantir la reparació abans esmentada i per tant

s'aprova aquesta liquidació amb els vots en contra del Grup
Socialista.

pagament
tant fan

º�=ÇgRII[IÇ�ÇIº ºªRgâ ���ç� Qg âº� ªRQ�= Examinades les
certificacions numeros 1 i 2 de les obres realitzades a la plaça
pOblica entre els carrers de S'Estany i d'es Sol, per un import
de 5.684.117 i 1.653.960 ptes. respectivament, la Corporació
acorda per unanimitat aprovar-leL.



ª�=kkIÇ��ÇI�� º�ºªR���= Examinat el projecte presentat per Sion
Verger Burguera per a la realització d'obres d'ampliació d'habi
tatge i construcció d'una piscina a la parcel.la anomenada "S'Ar
gilera", situada en sòl no urbanitzable, zona de protecció D i
vist l'informe del tècnic municipal, la Corporació Municipal
acorda per unanimitat i concedir la llicència sol.licitada. Exa
minat el projecte presentat per Jaume Mayal Beccaria per a l'am

pliació d'un habitatge a la parcel.la nQ 15 del poligon 3, situa
da en sòl no urbanitzable, zona de protecció C i tenint en compte
que no existeix possibilitat de formació de nucli de població la
Corporació Municipal acorda per unanimitat informar-la favorable
ment i que s'enviï un exemplar del projecte a la Comissió Insular

�
d'Urbanisme per a la seva autorització.

���=��lgºI �k�k���ÇIºN� �ºBM�� �Qª�lºl�Bl���= Aprovades
inicialment les Normes Subsidiaries per l'Ajuntament en Ple dia
28 de desembre de 1990 i acabat el termini per a presentar al.le
gacions, rebut l'informe tècnic de l'equip redactor cal ara que
l'Ajuntament les resolgui de forma definitiva per incorporar a la
n�rmativa urbanistica aquelles que siguin estimades abans de

l'aprovació provisional.
Aix! mateix el propi Ajuntament, estudiada atentament la

documentació, formula també algunes al.legacions perquè siguin
incorporades a les noves NNSS.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la següent
proposta d'acord: estimar total a parcialment per les raons que
figuren a l'informe tècnic les seguents resolucions:

1) Formulada per en Pere Barcelo Barcelo.

2) Formulada per Antonio Gelabert Juan, incluint a la zona

urbana mil metres quadrats de la parcel.la del recorrent.

4) Formulada per Joan Simon Davila

5) Formulada per Joana Balaguer Pons, suprimint el viari que
afectava el seu solar i en conseqüència la compensaClO prevista

P7---+���-ialment que millorava l'aprofitament de la seva finca.

6) Formulada per Jose Prohens coll

7) Formulada per Gonzalo Prohens Coll

8) Formulada per Mercedes Dezcallar

9) Formulada per Cristobal Cano Borras

10) Formulada per Manuel Vivern Moya
11) Formulada per Concepción Mayrata Alvarez.

16) Formulada per Llorenç Palmer Ginard en el sentit que la

connexió del cami de Sa Vela amb la carretera Vella d'Estellencs
es realitzi aproximadament mitjançant el traçat previst a la

cartografia que acompanyava l'avanç de planejament i resoldre
l'encreuament del nou viari amb la carretera d'Esporles mit

jançant una rotonda.

21) Formulada per Francisca i Margarida Martorell Ferrà en

el sentit d'acceptar la reducció del viari a vuit metres. La

Folio n," __ JJL
_

ÇªRII�IÇàÇIº ºªB�� A�[AkIAI º� �Ablb�à·- Examinada la primera
certificació de les obres de pavimentació asfàltica dels carrers

de Galilea, que importa 12.092.051 ptes., la Corporació acorda

per unanimitat aprovar-la.
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solució a

resoldran
les condicions de l'explotació del pou existent es

fora de les NNSS perque és una qüestió administrativa

aliena a la normativa urbanística.

22) Formulada per Vicenç Ginard Arbas.

23) Formulada per Gabriel Sampol Mayal en el sentit de

retocar el límit de la unitat d'actuació que serà de 5 metres de

la vorera del carrer actual confrontant amb el torrent. En el

termini d'un any a partir de l'aprovació definitiva, s'haurà

d'urbanitzar el carrer de Sa Vela i s'haurà de cedir la zona

verda; en el suposit de parcel.lar la finca s'haurà d'urbanitzar

en el termini de cinc anys, si es vol desenrrotllar pel recurrent

s'haurà de fer en meitats cinc mil metres quadrats que s'han

d'executar completament abans d'iniciar una altre fase.

29) Formulada pel col.legi d'arquitectes de Balears en el

sentit que s'hauran d'incorporar les referències precises a la

legislació urbanlstica i sectorial de la Comunitat Autònoma que

siguin d'aplicació; s'han de justificar mé!� àmpliament a la

memòria de l'ordenació els criteris, estratègia i detalls de les

ampliacions del sòl urbà proposats per les NNSS; cal fer un

estudi de les necessitats d'equipaments que es poden generar a

Galilea per l'ampliació del sòl urbà; s'ha de desenrrotllar més

ampliament el concepte de vinculació que es conté en l'excepció
de l'article 7.3.7; pel que fa als errors observats i assenyalats
en relació amb els planells i documentació s'hauran de tenir en

compte i corregir en el text refós que es sometrà a aprovació
rovisional.

Desestimar per les raons apuntades a l'informe tècnic les

següents al.legacions;
3) Formulada per Teresa Soler Vargas.
12) Formulada per Margarita Catala Rover.

13) Formulada per Gonzalo A. Prohens

14) Formulada per Gonzalo Prohens Salam.

15) Formulada per Margarida Bonet Palmer.

17) Formulada per Joana Martorell Betti.

18) Formulada per Baltasar Alomar Bauza.

19) Formulada per Lluis Pla Margarit.
20) Formulada per Jordi Martorell Coll.

24) Formulada per Francisca Morell Magraner, per no reunir

les condicions que s'han tingut en compte per a l'aplicació del

sòl urbà.

25) i 26) formulades per Gonzalo i Bartomeu Prohens Coll, en

qualsevol cas la normativa ha de preveure que l'ampliació a que
es refereix la proposta haurà de complir les seguents condicions:

nul impacte visual des de la carretera, estudi previ de jaciments
arqueològics, establir una zona de protecció dels qui s'inventa

rien, que es contemplin com a unitat d'actuació, que en el termi

ni d'un any a comptar des de la recepció de la urbanització de

Son Serralta, s'ha d'urbanitzar el viari cedint-lo a l'Ajuntament
amb la zona verda.

27) Formulada per Ignacio López de Armentia

28) Formulada per Joan Vila Martinez.

30) Formulada per Ana Isabel Gimenez Castillo.
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AI.legacions gue formula l'Ajuntament que ha d'incloure el
text refós de les NNSS abans de l'aprovació provisional:

a) Al casc antic les edificacions existents s'han de poder
ocupar.

b) Qualsevol obra de rehabilitació d'un edifici existent ha
d'esser possible.

c) S'han de repassar els aprofitaments a totes les
no r-mat

í

ve s ,

d) A la zona d'eixampla 2 i casc antic ha d'esser possible
l'us públic de la planta baixa i pis, aixi com l'ús d'habitatge.

e) Els solars situats a cap de cantó haurien de tenir un

major aprofitament. Es suggereix uniD % més que el previst.
f) Preveure expressament les condicions d'aprofitament dels

solars amb façana a dos carrers.

g) La planta soterrani ha de tenir igual ocupació que les
plantes altes (artQ 5.2.30).

h) Repassar el contingut de l'article 5.2.33, ja que no

parla de soterranis.

i) Si un solar amb façana a dos carrers s'utilitza tot
l'aprofitament a un, s'ha d'inscriure tot el solar com indivisi
ble al registre de la propietat.

j) Si se sol.licita llicència d'obres que afecti a qualsevol
element històric, monumental, tradicional a característic, l'A
juntament es reserva el dret d'exigir com a condició innexcusable
per a l'atorgament de la llicència la seva protecció i manteni
ment de forma transitòria en tant no es disposi d'un inventari de
béns immobles i elements d'especial protecció.

k) S'han d'impedir instal.lacions esportives de més de mil
metres quadrats a les zones no urbanitzables.

1) S'ha de preveure una superficie de vint-mil metres
quadrats destinada a depuradora a la finca de Son Burguet.

11) La normativa urbanística de Son Serralta s'ajustarà al
Pla Parcial aprovat el 14 de gener de 1984 i a l'informe del
arquitecte redactor de les NNSS, Eugenio Perez Mendez, que es

descriu en el següent punt.
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta

d'acord.

1º�= �QrQºI �k�k���ÇIº�Q º�kIMlr�çlº �º1I�º� Qº� Q�BB�1r��= El
Sr. BatIe dóna compte de l'informe signat per l'arquitecte
Eugenio Pérez Méndez, redactor de les Normes Subsidiàries,
sobre les circumstancies de planejament i gestió relatives al

poligon Son Serralta, el contingut del qual és el següent:
"El poligono 6, Son Serralta, cuenta con plan parcial

aprobado por el Govern Balear por silencio administrativo con

fecha 14 de enero de 1984, gestionado, al parecer, por el propio
Ayuntamiento de Puigpunyent, la cual implica que el sistema de
actuación de hecho fue el de cooperación.

La urbanización, sin proyecto se cuentra parcialmente
ejecutada y en condiciones muy deficientes.

En la actualidad la primitiva finca se encuentra dividida en

43 parcelas que constituyen la asociación de parcelistas de Son
Serralta y su grado de consolidación edificatoria roza los dos
tercios. No se han efectuado las cesiones que contempla el plan
parcial.
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Por todo ello cabe decir;
Su consideración como suelo urbano estaria avalada por el

grado de consolidación de conformidad con lo que se prescribe en

el articulo 78 de la ley del Suelo.
Por la que respecta a la ejecución y recepción de la

urbanización deberá procederse, a tenor de la preceptuado en el

Decreto 38/1987, de 4 de junio, de plena aplicación a las

circunstancias en que se encuentra el polígono, en los terminos

que se exponen a continuaciÓn�

citación al promotor, de oficio a a instancia de los

propietarios afectados, para que cumplimenten los extremos

exigidos en el articulo S del citado decreto y se proceda por los

Servicios Técnicos Municipales a la comprobación y conformidad,
en cuanto a su aptitud y correcta ejecución, de los bienes y
servicios objeto de cesión al Ayuntamiento, en caso de no

comparecencia del promotor y siguiendo el procedimento que se

regula en el articulo 11.4 del mismo Decreto, se procederá a la

recepción de la urbanización por acuerdo plenario (articulo
11.4.C). La terminación de las obras, tal y como es procedente,
se realizará de conformidad con el articulo 11.4.0 del repetido
Decreto, siguiendo el procedimiento previsto para el sistema de

cooperación en los articulas 186 y siguienes del Reglamento de
Gestión Urbanística. Esto es: la administración ejecutará las

obras con cargo a los propietarios afectados (articulo 186 RG) a

bien los propietarios podran constituirse voluntariamente en

asociación administrativa por propia iniciativa a a instancia de

la administración para colaborar en la ejecución de la

urbanización en las condiciones que fije el Ayuntamiento (art.
191 y siguientes RG).

Por la que respecta a las condiciones de urbanización se

deberian mantener los ocho metros que establecia el primitivo
plan parcial y sòlo excepcionalmente, si la morfologia del
terreno aconseja lo contrario se podria puntualmente reducir este

ancho a seis metros.

En orden a la determinación del sistema de actuación, parece
claro que, de no comparecer el promotor, y tal como ya se ha
señalado anteriormente el sistema deberá ser por cooperación. No

caben pues las figuras de Juntas de Compensación a estas alturas
del desarrollo urbanístico generado en el poligono, y tampoco la

e entiadad colaboradora de conservación por cuanto que el
referido decreto 38/1987 expresamente establece la extinción

obligatoria de estas cuando el grado de consolidación
edificatoria del polígono en cuestión alcanza el 50 %.

Finalmente con respecto a la inclusión en las NNSS de toda
esta problemática que afecta a la urbanización Son Serralta, se

podria hacer por intermedio de una unidad de actuación que

recogiera todos los pormenores expuestos."

Vist l'informe anterior la Corporació acorda per unanimitat

deixar en suspens la delimitació del polígon nQ 6 de Son

Serralta i el sistema d'actuació inicialment aprovat per

l'Ajuntament.

11�=ª�ªªîlî�ºIQ fEBªQ�A E�ºABBg�AQA Qg �A BgºA�TAºIº Mº�IÇI�A��=
El proper dia 15 d'aquest mes finalitza el contracte subscrit per
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aquest Ajuntament i Na Júlia Serra Gelabert per la recaptació

municipal. La normativa vigent prohibeix prorrogar aquest tipus

de contracte, dons la normativa d'aquesta Comunitat Autònoma sols

contempla que la recaptació la duguin els Ajuntaments mitjançant

personal de les seves plantilles o la pròpia CAlB. Per l'eficàcia

de la recaptació és considera més convenient que sigui el propi

Ajuntament que continuï amb la tasca, per la qual cosa la Corpo

raClO acorda per unanimitat nombrar recaptador municipal per la

recaptació voluntària i executiva a l'auxiliar administratiu

d'aquest Ajuntament Josep Ramon Marquès

�B�Ç� 1 �BEgY�IE��� El Regidor Nofre Martorell Reverte presenta

un escrit al Sr. BatIe en el qual fa constar la seva dimisió del

càrrec de Regidor per la pèrdua total i absoluta de confiança per

part del grup Socialista de Puigpunyent i Galilea cap a la seva

persona.
La Corporació es dóna per assabentada i acorden posar-lo en

coneixement de la Junta Central Electoral.

En aquest estat i no havent-hi més assumptes per

tractar, el Sr. BatIe aixeca la sessió, a les vint-i-dues hores i

quinze minuts de la gual s'estén l'acta present i jo com a

Secretari certifie.

EL BATLE EL SECRETARI



Corporació Municipal en sessió de vint-i-vuit de desembre de mil

nou-cents noranta aprovà inicialment les Normes Subsidiàries de

planejament municipal, redactades per l'arquitecte Eugenio Pérez

Méndez, després de l'exposició pública de l'avanç de dites

Normes.

Exposada al públic l'aprovació iniclal per termini d'un mes,

es presentaren trenta al.legacions, que foren estudiades,
informades pel tècnic redactor i resoltes per la Corporació en

sessió de l'onze d'aquest mes. Algunes de les al.legacions es

tingueren en compte i altres foren desestimades per les raons

apuntades als informes tècnics.

Incorporades les al.legacions acceptades al nou planejament,
així com algunes petites rectificacions que l'Ajuntament apuntà
pel seu compte, i conslderant que les varians introduïdes no

suposen un canvi substancial dels criteris i solucions del

planejament inicialment aprovat, la Corporació per unanimitat

acorda aprovar provisionalment les Normes Subsidlàries de

Planejament de Puigpunyent amb les modificacions que queden
��:;t!:::::� reflexades als plànols i demés documentació, que s'enviarà a la

Comissió Insular d'Urbanisme per l'aprovació definitiva si cal.
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ACTA DE LA SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER

L'AJUNTAMENT PLE DIA 22 DE MARÇ DE 1991

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les Illes

Balears, a les vint-i-una hores i trenta minuts de dia vint-i-dos

de març de mil nou-cents noranta-un es reuni a la Casa

Consistorial, l'Ajuntament Ple en sessió pública extraordinària,
sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona Pujadas i amb

l'assistència dels Regidors Josep Mª Pérez Fontirroig, Joan Betti

Morell, Sebastià Bauzà Martorell, Miquel Vidal Barceló, Josep
Sintes Ramon i Manuel Pintefio Gómez. Hi concorregué l'infrascrit

Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

��-=.8fBQY.8_çIQ
rB_g'§1.8_çIQN'§

_çQNy_gNl rgB .8 1.8 IMr1�NT.8º1º
BQºI.81B �.8ªlQºgª.81 MºNlºl�l Qg

Q_:ºN� X�BX.8
rºlº�ºNyg�T�-=

Conselleria de Sanitat i Seguretat Soclal del Govern Balear,
juntament amb el Consell Insular de Mallorca i els Ajuntaments
han previst la implantació d'una xarxa de prestacions bàsiques
als municipis de Mallorca en el periode que va de 1991 a 1995

d'acord amb el mapa de cobertura.

Considerant gue per atendre degudament els serveis socials

d'atenció primaria i especialitzada es fa necessari establir un

marc de col.laboració entre la Conselleria de Sanitat i Seguretat
Social, el Consell Insular de Mallorca i l'Ajuntament, la

Corporació Municipal acorda per unanimitat facultar el Sr. BatIe

per subscriure un conveni amb els Organismes abans esmentats, que

durarA desde 1'1 de gener fins el 31 de desembre de 1991,

La
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prorrogable per anualitats naturals si cap de les parts na

manifesta per escrit a les altres la voluntat de resoldre'l en 60

dies d'antel.lació a la data d'acabament.

Aixi mateIx acorden aprovar els projectes de Serveis Socials

de mil nou-cents noranta-un, anomenats "Projecte de Serveis

d'Ajuda a Domicil'", "Projecte de U.T.S.", "ProJecte de PrevencIÓ

i Inserció Social" i "Projecte de Cooperació Social"

_J�-=Ç��.Yl HQBhBl MgIgg�-= Es donà compte d'un escrit de l'INSALUD,
�osant de manifest que el metge doctor Pedra A. Garau Llompart
sol.licità un canvi d'horari de la consulta, gue guedarà de la

següent manera: de dilluns a divendres, a les 10 hores.
Considerant gue per atendre millor la gent treballadora

s'acorda per unanimItat comunicar a l'INSALUD gue s'hauria de

designar un dia a la semana de consulta per la tarda, tata vegada
gue aguest criteri d'atendre els malalts també els horabaixes, es

el que ha establert recentment l'INSALUD als distints centres

sanitaris de Palma.

��=��lÇ�Nºl�ª º�ºªR�ª�= Examinats els expedients d'obres

majors presentats i vists els informes del tecnic municipal, i

considerant gue se'ls hi pot aplicar el contingut del paràgraf 3

de l'acord plenari del 28.12.90 per aplicació del previst a

l'article 120 del Reglament de Planejament UrbanístIc, la

Corporació acorda per unanimitat concedir les següents llicencies

municipals:

- A Maria Matas Vila per a construir una casa unifamiliar i

pista de squash al solar situat al carrer d'es sol, segons

projecte de l'arquitecte Miquel Astray, subjecte la llicència a

la condició que haurà de presentar justificació del Registre de

la Propietat respecte a la unifació del solars 3 i 5.

Aixi mateix s'hauran d'especificar els materials i colors de

la façana, que seran els permesos per les normatives existents.

- A Bartomeu Sureda Maranta,
unifamiliar al carrer de Na Beltrana,
l'arquitecte Salvador Juan Mas.

per
22,

construir una casa

segons projecte de

- A Suze Vermayer Van-Tuuren per a construir una piscina a

la parcel.la 46-A de Son Net, segons projecte de l'arquitecte
Jase A. Obregón.

En

el Sr.

minuts,
certifie.

aquest estat i havent finalitzat l'objecte de la reunió

BatIe aixecà la sessió a les vint-i-dues hores i trenta

de la gual s'estén l'acta present i jo com a Secretari
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 15 D'ABRIL DE 1991

****************************************************************

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les Illes
Balears, a les vint-i-una hores de dia quinze d'abril de mil nou

cents noranta-un, es reuní a la Casa Consistorial l'AJuntament
Ple, en sessió pública ordinària, sota la presidència del Sr.
BatIe Antonl Arbona Pujadas 1 amb l'assistència dels Regidors
Josep Mª Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell, Sebastià Bauzà

Martorell, Miquel Vidal Barceló, Manuel Pinteño Gómez i Josep
Sintes Ramon. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest
Ajuntament Vicenç Matas Font.

11�ÇI�ª �NI�RIºRê�= Obert l'acte pel Sr. President foren

aprovades les actes de la sessió ordinaria del mes anterior i

l'extraordinària celebrada dia 22 del passat mes de març.

�l R�ªºkºÇIºNê º� k� ª�IkI�.- S'assabenten de les resolucions

adoptades per la Batlia durant el passat mes de març.

�l QgBfgBgB·- Examinades les factures presentades,
següents:

, - A GESA per enllumenat dels carrers de Puigpunyent i

� Galilea 151.256 ptes.
- A GESA enllumenat Casa de la Vila 40.664"
- A GESA enllumenat Cementeri Municipal 2.363"
- A GESA enllumenat Col.legi EGB
- A GESA enllumenat Centre Sanitari
- A GESA pou de Son Bru
- Al Col.legi d'aparelladors, diferència

honoraris del tècnic Alejandro Fernandez
- Al Col.legi d'aparelladors, honoraris

del Tècnic Miquel Sureda per la Casa de Cultura
- Al Col.legi públic d'EGB per despeses

de transports d'una excursió
- Als funcionaris per despeses per

medicaments
- A Bayer per material d'oficina
- A Miquel Sureda per encàrrecs
- A Reflex per segell de goma
- A Guillem Ginard encarregat d'aigües
- A Julià Alemany per bestretes
- A Francisco Rosales per treballs extres

realitzats a la plaça de Son Bru
- A Francisco Rosales, per treballs

al repetidor de TV
- A Antoni Llabrés per feines a les vies

públiques
- A Antoni Llabrés per arreglar claveguera

del carrer de s'Estany

s'aproven les

71.567 "

4.034 "

18.776 "

1.289 "

259.088 "

33.814 "

6.149 "

74.280 "

69.440 "

500 "

53.511
8.500 "

252.638 ft

30.141 "

21. 604 li

20.944



- A Antoni Llabres per arreglar desaiguament
i materials 41.973

_ A Jordi Enseñat per col.locar focus al

campanar de Galilea 23.172

- A Jordi Enseñat per feines al repetidor

- A Jordi Enseñat per canviar llums del

poliesportiu i posar un tub al motor d'aigua
- A Jordi Enseñat per muntar 1 desmuntar

garlandes per la festa de carnaval i revisar

enllumenat públic de Galilea 12.544

A Jordi Enseñat per distintes reparacions 23.061 ..

_ A Jordi Enseñat per arreglar faroles 49.123"

- A Jordi Enseñat, per reparacions enllu

menat de Galilea

A petit Rebost per serveis
- A Buscapersones 24 per quotes"mensafono"

mes de març
4.424

- A AS!SA per iguales assistència mèdica 75.064

�
_ A Mita per facturació còpies mes de febrer 9.831

- A Marc Sabater per honoraris formalitzac1ó

socials 13.916

A Ultima Hora per subscripció mensual 2.000"

A laboratoris Bordoy per dues anàlisis

del Trast

d'aigua
- A Ferreteria Mezquida per dos travadors

de pers1anes
- A Mister Minit per duplicats de claus

- A Instal.lacions Herrero per ajust repe-

tidor del Canal 27
- A Instal.lacions Herrero per despeses

de transport del repetidor Tele-5
- A l'Impremta Mallorquina, per material

d'oficina
- A Baltasar Alomar per gêneres servits

- A Angel 24 per quotes missatgers mesas

de febrer i macç
- A Junker per reparar i suplementar una

barana de ferro a l'escola i fer una parrilla
""--I�_¡""_ per desguassar
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ft

"

39.633 ft

19.303 "

II

32.906 ft

74.950 "

"

11. 200 ..

480 ..

850 ..

8.624 ft

16.531 "

109.872 It

41.792 ..

31.328 "

316.680

�l 1�EÇ�B� Ç�B11EIÇbÇlº º�Bgª �1bÇb Qg ªº� �Bº�= Examinada la

tercera i darrera certificació de les obres per a la construcció

de la plaça pública anomenada de Son Brú, per un import de

6.548.575 ptes., la Corporació acorda per unanimitat prestar-li

aprovació.

ál º��Q1ººIQ [lbNÇ�� º�QªR���= Examinats els expedients
tramitats per la devolució de fiançes d'obres municipals, la

Corporació acorda per unanimitat tornar els avals bancaris a les

següents empreses:

a) A Construccions Duran-Bonet per les obres de construcció

de la primera fase de la pista poliesportivar per un import de

190.433 ptes.
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b) A Montajes Electricos Sampol per a la instal.lació
d'enllumenat públiC a Galilea per lmport de 426.888 ptes.

e) A Construccions Santa Maria del Carni SA per construcció
d'un mur de contenció en terrenys del poliesportiu, per import de
289.884 ptes.

d) A Construccions Santa Maria del Cami SA per instal.lació
d'una canonada des del pou de la carretera de Galilea fins el
pau de la Vila, per un import de 33.354 ptes.

§l flBMlâ Qg fABbQh�= Vista la sol.licitud presentada per Llorenç
Carbonell Ferrer interessant llicència de parada a la via pública
pel vehicle Marca Renault Space TDX, matricula PM-B062-BG, de set

places, la CorporaciÓ acorda per unanimitat concedir-li la
llicència que sol.licita.

ER�Çª l ERggQ�Ig§.- El Sr. BatIe manifesta que com ja es va

tractar a la sessió de l'onze de febrer passat, s'abonarà al

personal laboral l'augment que representa el canvi de categoria
profesional desde el primer de gener de l'any passat.

En aquest estat i na havent-hi més assumptes per tractar, el
Sr. BatIe aixeca la sessió a les vint-i-una hores i trenta minuts
de la qual s'estén l'acta present i jo com a Secretari certlfic.

Puigpunyent 15 d'abril de 1991
EL BATLE EL SECRETARI



Folio n." ---2-1-----------

ACTA DE LA SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT
PLE DIA 27 D'ABRIL DE 1991

A Puigpunyent, el dia 27 d'abril de 1991, a les dotze hores,
es reuneix l'Ajuntament de Puigpunyent, en sessió pública, per
donar complement al que estableix l'article 26 de les normes

electorals vigents.

Complertes totes les formalitats legals establertes, aquest
Ajuntament ha format les meses electorals que s'1ndiquen, amb les

persones que s'esmenten per cada un dels càrrecs.

Secció 1 Mesa O

TITULARS
President: Gabriel Frau Gomila
1r. vocal: Ramon Morey Ballester
2n. vocal: Jose Morey Serra

SUPLENTS
De President
De President

De 1 r • vocal
De Ir. vocal

De 2n. vocal
De 2n. vocal

Bartolome Bordoy Moragues
Alejandro Adrover Lopez

Francisca Bibiloni Bover
Jose Martorell Frontera

Juana Barceló Morey
Maria Luisa Hirte

En aquest estat i no havent-hi més assumptes per tractar el
Sr. BatIe aixeca la sessió a les dotze hores i quinze minutus, de

la qual s'estén la present acta i jo com a Secretari certifico

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 13 DE MAIG DE 1991

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les Illes
Balears, a les vint-i-una hores de dia tretze de maig de mil nou
cents noranta-un, es reuni a la Casa Consistorial l'Ajuntament
Ple, en sessió pública ordinària, sota la presidència del Sr.
BatIe Antoni Arbona Pujadas i amb l'assistència dels Regidors
Josep Mª Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell, Sebastià Bauzà
Martorell, Miguel Vidal Barceló, Manuel Pinteño Gómez i Josep
Sintes Ramon. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest
Ajuntament Vicenç Matas Font�

l1AÇI�S A�I�RIºRS£= Obert l'acte pel Sr. President foren
aprovades les actes de la sessió ordinaria del mes anterior i
1 'extraordinêr�a celebrada dia 27 del passat mes d'abril.

£1 R�Sº�QÇIºNS º� �A ªAI�IA.- S'assabenten de les resolucions
adoptades per la Batlia durant el passat mes d:abril.

f _

�l QEBfEBEB�=Examinades les factures presentades,

�
s e

ç
uen t.a r

- A Gioia Fornari per materials emprats a la casa

de Cultura 15.000 ptes.
- A Mita facturació còpies març i abril 9.250
- A Laboratoris Bordoy per dues anàlisis d'aigua 11200 "

- A La industrial i Agrícola per materials 31.051
- A Miguel Sureda, aparellador, mes d'abril
- A Angel 24 per serveis missatgers
- A Bartomeu Frau per senyalització pas de

peatons i triangles escolars
- A Josep Truyol lloguer equip de video
- Per medicaments als funcionaris
- A Elèctrica Jordi per reparacions a l'escola

a la Casa de la Vila 61.375
A Elèctrica Jordi per reparacions a l'enllu-

enat públic 21.896
- A Elèctrica Jordi per treballs a la Casa de

Cultura
- Al Col.legi públic d'EGB per compra de

lli bres
- A Guillem Ginard per manteniment Servei

d'Aigues
- A Vicenç Ginard per tres viatges "revuelto"
- A .. Cristaleria Hisol" un vidre per a les

escoles
- A Jaume Barceló treballs fusteria
- A Teresa Martorell per material neteja

i òbits

s'aproven les

60.480 "

17.902 "

35.285 ti

54.880 "

5.662 ..

"

793.819 "

25.517 "

40.320
25.964

..

2.196
44.766

ti

..

7.384



- A Mate�lals Establiments, tres factures,
_ A Magdalena Ginard per segells de correus

- A Marc Sabater per honoraris formalització

nòmines i alt�es 19,264
_ A Telefònica, telèfon Casa de la Vila 10.895

_ A Telefònica, telèfon Centre Sanitari 2.831

_ A Comercial "Instalaciones Herrero", instal.la-

ció antenes i equip reemissor 104.608

_ A "Calzados Mallorca" per un parell de saba-

tes pel guàrdia municipal
_ A Calzados Pedro Palau per dos parells de

sabates pel personal laboral
_ A Ferreteria Mezquida per trevadors de per-

sianes
- A Fujitsu per reparació ordinador
_ Al Col.legi d'aparelladors entrega a compte

honoraris de l'aparellador Alejandro Fernández per

direcció de les obres de la plaça de Son Bru

- A Josep Ramon per treballs de realització

del padró d'habitants
_ A ATM per un llibre de la Llei Orgànica del

Règim Electoral General
A Ultima Hora, subscripció
A Buscapersonas 24 quotes mensàfono

A Guzman e Hijos per reparació del dumper
A Gràficas Madrid per material oficina

A Julià Alemany per bestretes
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48.799 ptes.
6.800 "

"

"

"

..

5.600 "

5.500 "

19.306
29.120

..

138.880 "

71. 850 ..

2.600 "

2.000 ..

4.424

5.600 ..

2.745 ..

8.440 ..

il ��IÇ�NÇI�� º:ºªR���= Examinats els expedients corresponents,

s'acorda per unanimitat concedir les següents llicències

municipals�

- A Guillem Font Andreu per a l'ampliació de casa

unifamiliar arIlada a la parcel.la 140 de Conques, segons

projecte autoritzat per l'arqultecte Pedra A. Barceló Bauza.

- A Juan Carlos de Prada Larrucea per rehabilitació d'una

casa existent a la finca anomenada Ca Madò Bunyola de Galilea,

segons proJecte redactat per l'arquitecte Pedra Thomas Andreu.

- A Dirk Reifferscheidt per legalitzar una terrassa

descoberta de la casa situada al cami de Sa Mola Gran de Galilea,

segon projecte de l'arquitecte Miguel Astray Gonzalez.

_ A Jaume Mayal Beccaria per ampliar la casa unifamiliar

arIlada situada a la parcel.la numero 15 del poligon 3, segons

projecte redactat per l'arquitecte Miguel Astray Gonzalez.

ál IN[ºRM� 8Y8�Q8ÇIº º� �:IME8çr� 8Mª1�Nr8� º� ��� NºRM��

�Qª�1º18RI��.- Aprovades provlsionalment les Normes Subsidlaries

de Planejament d'aquest municipi i remeses a la Comissió Insular

d'Urbanisme per a l'aprovació definitiva, l'esmentat Organlsme
ens �ndica la manca de l'Avaluació d'Impacte Ambiental previst a

l'anes III del Decret 4/1986, de 23 de gener, de la Comunitat

Autònoma de les Illes Balears
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Per la gual cosa la Corporació Municipal acorda per
unanimitat encarregar a l'arquitecte redactor de les Normes
Eugenio Pérez Méndez la redacció d'una avaluació d'impacte
ambiental per esser sotmesa a l'autorització de l'Administració
de la Comunitat Autònoma.

En aquest estat i no havent-hi més assumtes per tractar i
essent les vint-i-dues hores, el Senyor BatIe aixecà la sessió i
jo com a Secretari certifie.

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO ORDH1ARIA CELEBRADA PER L' AJUNTJ1.NENT

PLE DIA 10 DE JUNY DE 1991

A la vila de Puigpunyent, Comunitat Autònoma de les Illes

Balears, a les vint-i-una hores de dia 10 de juny de 1991, es

reuní a la Casa Consistorial l'Ajuntament Ple, en sessió pública
ordinària sota la Presidència del Sr. BatIe, Antoni Arbona

Pujadas, i amb l'assistència dels Regidors Josep Maria Pérez

Fontirroig, Joan Betti Morell, SebastlA Bauzá Martorell, MIquel
Vidal Barceló, Manuel Pintefio Gómez, Josep Sintes Ramon i Xavier

Picó Homar. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aguest
Ajuntament V1cenç Matas Font.

\� l.-ACTA hN.I�BIºR..!..:: Obert l'acta pel Sr. President fou aprovada
l'acta de la sessió ordinària del mes anterior.

':---..:

� ���NQM�NAM�Nî ÇQM A R�GIººR º� �AYI�R �IÇº HºMAR�= La Junta

�Electoral Central, en substitucló del Regidor del Grup del PSOE,
Nofre Martorell Bonet. que cessà per voluntat pròpia, deSIgnà
Xavier Picó Homar com a Regidor d'aquest Ajuntament per esser el

candltat que el seguia a la llista.

El Sr. BatIe donà la benvinguda al Sr. Picó i seguidament
prengué possessió del càrrec de Regidor de l'Ajuntament.

���º�Q��Q�Q�� Examinades les factures presentades s'aproven les

seguents:
- A GESA per enllumenat públic de Puigpunyent i

179.876
102.813

41.928

10.088

32.007
6.038
2.207
4. 424

35.652

�£�R�QQ�QÇIQNS º� �A ªAI�IA�� Es donà compte de les

adoptades per la Batlia des del primer de maig
d'avui, i en quedaren assabentats.

GESA per enllumenat Escoles

GESA enllumenat CaBa de la Vila
- A GESA enllumenat Centre Sanitari
- A GESA pou de Son Bru
- A GESA pou de la vila

A GESA enllumenat cementeri municipal
- A "Buscapersonas 24" guates mensafono
- A Gestener per un kit per la fotoco?iado a

- A Transports Carbonell per servicis pres-

tats a Galilea, mesos de gener a abril
- A Transports Carbonell per servicis d'au

tocar el d�a de les eleccions
Als funcionaris per medicaments

- A Bartomeu Eduardo Cavas per 6 hores de

resolucions

fins el dia

ptes.
"

ti

..

ti

"

..

"

"

64.000 It

12.720

6.203

"

"

retro 23.520
- A l'Impremta mallorquina per mate�lal d'o-

ficina
- A "Instalaciones Herrero" per reparacions

repetidor de TV

53.872 n

17.405 lO
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- A Viveros Santa Maria per plantes per a

la plaça de Son Bru
- A Joan Mique: Carmona per sembrar plantes

a la plaça de Son Bru
- A l'assessoria Marcos Sabater per honoraris

nòmines i conLractes laborals
- A David Palacios per sis coques amb verd�ra
- A a Banda de Música de Calvià per una

88.156 ptes.

41.000

17.920
3.600

"

"

actuació
- A Miquel Sureda, aparellador,

del mes de maig
A Casasnovas i Roca per clor

A Guillem Ginard, encarregat
A Guillem Pont per reparació

\
A Guillem Pont per col.locar números a

� Galil�aA les papereries Mir i Company per material
90.000

d'oficina
- Per subscripció a l'Ultima Hora
- Subscripció al BOCAIB

A Magdalena Ginard per segells de correus

A ASISA per iguales assistència sanitaria
- A gasolinera Febrer i S'Esglaieta per carbu-

22.980

55.000 »

per encàrrecs

60.480 «

73.360 "

d'sigues, 40.320 "

mur Can Goixo 695.000 "

"

3.060

2.000

"

14.100
10.000 "

75.064 «

rants "

��=ºfEBIA RE fEINA fºªLIºA�= La Corporació Municipal amb

l'aprovació de la plantilla de personal acordà crear una plaça
per treballs administratius, a temps parcial i amb caràcter

laboral per atendre comeses diverses.

Cal una vegada aprovat definitivament el pressupost de 1991

aprovar l'oferta d'ocupació pública i publicar-la al Butlletl

Oficial de l'Estat.

§�=MºQl[lÇAÇlº Çº�IRAÇIE QE MAR�ARIQA MARIºRE�� Rl�ºI�= El 18 de

juliol de 1990 l'Ajuntament signà un contracte amb na Margarida
Martorell Ribot amb motiu de la realització de la plaça de Son

Bru.

projecte d'execució.

Considerant que la col.locació de la barana modifica
substancialment el projecte, segons indicacions de l'arquitecte
encarregat de l'obra, les dues parts són del parer de substituir

la barana per una jardinera al llarg de la parcel.la a la part
que confronta amb la plaça.

En conseqüència s'acorda modificar el punt tercer del

contracte que queda redactat de la següent manera:

"La Sra. Martorell haurà de realitzar sobre el mur citat,
una jardinera per a :a protecció de les persones segons detall

constructiu aportat per l'arquitecte director de les obres de la

plaça".

El punt tercer de dit contracte obligava
col.locar una barana de protecció que no

la Sra. Martorell

estava prevista ala

Z�=MºQE� Q�Ç�ARAÇlº QE ªE�Q �AIRIMº�lA�Q 1 QE �ºQâl��Eâ Ç�ºâEâ
Q:INÇºM�AIlªl�lIAI�= L'article 75.5 de la Llei 7/85, de dos

d'abril disposa que els membres de les Corporacions Locals
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presentaran declaració sobre causes de possibles
incompatibilitats i sobre qualsevol activitat que els pugui
proporcionar ingressos econòmics així com declaració dels béns

patrimonials.
L'Ajuntament, de conformitat amb el que disposa el citat

artic�e 7S.5 en relació amb l'article quart de la llei 9/1991,
acordà per unanimitat aprovar el model de declaració de béns

patrimon_a6s 1 de causes de possibles incompatibilitats i

\
d'actlvitats que puguin proporcionar lngressos econòmics als

s_ membres de r a Cc rp o r a c
í ó

que s'ha de c o n s t.Lt.u
í

r el p rò x
í

m dia 15
� d' aquest mes.

� ª��ï����R� º:�ºïIYlï�ï��� El Sr. BatIe propasa que sigui inclos a

�l'ordre del dia per raons d'urgència el projecte educatiu "Els
tallers d'activitats"� redactat per Tamara Hart i M. Magdalena
Genovart, í ho acordan així per unanimitat.

A cont�nuació el Regidor de Cultura Sr. Betti donà compte
del projecte que presenten Na Magdalena Genovart i Na Tamara Hart

per taller d'estiu durant els mesos de juliol i agost de 1991.
Al projecte expliquen els objectius del taller d'activitats,

aixi com els resultats d'una enquesta als rl"�s i joves i també

l'organitzacló dels esmentats tallers, fent especial referència a

les monitores, als espais, als materials, l'edat dels infants i

horaris, qüotes d'inscripció, calendari, autoavaluació i

pressupost de funcionament i demanen a l'Ajuntament que els ho
financii totalment i que desglossen de la següent mane�a:

Compra de materlsl comercialitzat

Honoraris dels monitors

37.214 ptes.
288.000 It

25 % error

suma ...•.•••• 325.214 ptes.
81.303 "

total ptes ••.••••... 406.517 ptes.

Vist la totalitat del projecte, que en principi, sembla molt

�nteressant i suggestiu pels nins del nostre poble, i que ve a

omplir el nombrós temps lliure i el buit d'stenció acadèmica que

representen les vacances d'estiu, i que la flnalitat darrera és

l'educació lntegral dels alumnes, es fa la següent proposta
d'acord:

Concedir inicialment les 288.000 ptes. que representen les

despeses dels honoraris dels monitors en transferèncla com es fa

habitualment a l'associació APA per tractar-se d'activitats

extraescolars tal com diu el PUDt 2 del projecte "que va ésser

des de l'escola que es proposaren organitzar els tallers com a

activitat fora de l'horari escolar", es concedeix amb les

següents condicions:

1) Que sia el Consell Escolar a proposta de l'APA el qui
aprovi el pressupost.

2) Que sia el Consell Escolar que supervisi els esmentats
tallers i els doni el vist i plau, tal com fa habitualment amb

les activitats extraescolars, al temps que es manté el

suggeriment gue en el futur eB demanin les subvencions que

pertanyin per activitats extraescolars globalment i per cursos
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complets, tenint en compte les activitats a realitzar durant el
curs escolar � a l'estiu.

El Regidor Sr. Pérez considera que un assumpte d'aquesta
envergadura s'hauria de presentar amb més temps per estudiar-ho i
no prendre decisions a darrera hora.

El Sr. BatIe contesta que el projecte fou presentat
recentment i tota vegada que estam abocats a l'estiu considera

que aquest assumpte no pot esser ajornat.
En vlsta del qual la Corporació acorda per unanimitat

aprovar aquest projecte en la forma exposada pel Regidor de

Cultura.

fREÇ� I fREQQNIE§�= El Sr. Pérez suggereix que els pals de

basquet laterals del poliesportiu es col.loquin a la pista nova.

El Regidor Sr. Betti contesta que així està previst.

En aquest estat i no havent-hi més assumptes a tractar el

Sr. BatIe aixecà la sessió a les vint-i-dues hores, i jo com a

Secretari certifie.

EL BATLE EL SECRETARI



Puigpunyent a les dotze hores del mati de
dia guinze de �uny de mil nou-cents
no�anta-un, concorregueren, sense citacló
prèvia, de conformitat amb els articles
195 de la Llei Orgànica nQ 5/1985, de 19
de juny, del Règlffi Electoral General, i
el 37.1, del Reglament d'Organització,
Funcionament i Règim Juridic de les
Entitats Locals, aprovat pel Reial Decret

2568/1986, de 28 de novembre, els

Regidors ele=tes a les darreres eleccions
locals convocades pel Reial Decret

391/:991, de 1'1 d'abril, els guals son expressats al marge, que
consti� el�en la majo�ia absoluta dels Regidors electes, ja que
essent aquests nou, han concor�egut la totalitat, amb objecte de
ce�ebrar la seSSlô pûblica extraordinària de constituclÓ de

l'A]untòrüe t.
Declarada oberta la seSSlO, pel Sr. Secretari es procedi a

crldar els Regidors electes de major i menor edat dels presents,
a l'objecte de formar la Mesa d'Edat, que estarà presidida pel de

illajor edat 1 de la qual serà Secretari el de la Corporació,
segons establelx l'article 195-2 de la Llei Orgànica nQ 5/1985,
de 19 de JU Y, : �'article 37-2, del Reglament d'Organització,
Func onament 1 Règim Juridic, corresponent la designació a Josep
Maria Pérez Fontirroig, 1 a Magdalena Font Palmer, que passen a

ocupar el lloc destinat a l'efecte i quedant aix! constituida la
MESA D'EDAT per!
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SESSIO EXTRAORDINARIA DE CONSTITUeIO DEL NOU
A�UNTAMENT CELEBRADA DIA

15 DE JUNY DE 1991

A la Casa Consistor�al

3�,2��e: �:aq�2r �a!l�
-

1-1- -, _.

v:SE; �� �2r?� �G-�l��C:�

�;�¿:2na ;Grt �a:[2r

Sa_�l�� =err¡ �art��e:l

Regi.dor

- President:

Josep Maria Pérez Fontirroig de 67 anys
assistent de majar edad.

d'edat,

Magdalena Font Palmer, de 22 anys d'edat Reg'dora de menor

edat.

- Secretar�

Vicenç Matas Font, Secretari de la Corporaci.ó.

Seguidament l'infrascrit Secretari, d'ordre del Sr.

President, donà lectura a les disposicions aplicables a la
constitució dels nous Ajuntaments, entre les quals les

contingudes als articles 195 de la Llei Orgànica nQ 5/1985, i 37

del Reg:ament d'Organització, Funcionament i Règirr Juridic de les

Entitats Locals.
Tot seguit el Secretari dona lectura dels noms i llinatges

dels Senyors Regidors electes que assisteixen a la sessió, 1 es

procedeix pels membres de la Mesa d'Edat, a la comprovació de les

de
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credenClals presentades.

Acte seguit el Sr. President convidà els Regldors electes a

que exposassin a aquest acte si els afectava alguna causa

d'incompatib litat sobrevinguda amb posterioritat a la seva

proclamació, segons l'establert als articles 6, 7, 177 i 178 de

la Llei Orgànica nl 5/1985, de 19 de juny, als quals donà lectura

el Secretari, després del qual i donant per resultat que als

reunits no els afec�a cap causa d'incompatibilitat sobrevinguda,

CONSTITUCIO DE LA CORPORACIO

Realitzades les operacions anteriors, la Mesa declara

constituïda la Corporació. Hi c�ncorren la majoria absoluta dels

Regidors electes, en la forma seguent:

Regidors que formen la Corporació
nom 1 llinatges llista electoral

- Antoni Arbona Pujadas
- Gabriel Flaquer Maimó

0029
0257

0626
0107
0633

0332

- Josep Maria Pérez Fontirroig
- Joan Betti Morell
_ Manuel Plnteño Gómez
- Antoni Ginard BarcelO

Sebastià Bauza Martorell

Magdalena Font Palmer

Gabriel Ferrà Martorell

0272

0236

El Secretari donà compte que els candidats electes en

compliment del dlsposat al número 5 de l'article 75 de la Llei

7/1985, de 2 d'abril reguladora de les Bases de Règim Local, en

redacció donada per l'article 4 de la llei 9/1991, de 22 de març,
han presentat declaració sobre causes de possibles
incompatibilitats i sobre qualsevol activitat que els proporcioni
o pugui proporcionar ingressos econOmics, aigi com dec_aració

dels seus béns patrimonials, a excepció de Josep Maria Pérez

Font'rroig, i Sebastià Bauzà.

A continuació, de conformitat amb el que disposa al número 8

de l'article 108 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del

Règ�m Electoral General, modificada per la Llei Orgànica 8/1991,
ae 13 de març al moment de la presa de possessió i per adqulrir
la plena condició del càrrec de Regidor, els candidats electes

han de jurar a prometre acatamert a la Constitució. El Sr.

President de la Mesa d'Edat va procedir a formular a cada un dels

candidats electes la pregunta seguent:

"Jurau a prometeu per la vostra consciència i honor complir
fidelment :es obligacions del càrrec de REGIDOR amb lleialtat al

Rei, guardar i fer guardar la Constitució com a norma fonamental

de l'Estat ?"

Contes�a Antonio J. Atbona Pujada: si promet
Contesta Gabriel Flaquer Maimó: si promet
Contesta Josep Mª Pérez Fontirroig: si promet

r
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Contesta Joan Betti Morell: Bi promet
Contesta Manuel PInteño Gomez! sí promet
Contesta Antoni Ginard Barceló: si promet
Contesta Sebastià Bauza Martorell: si promet
Contesta Magdalena Font Palmer: sí promet
Contesta Gabriel Ferra Martorell: si promet

ELECCIO DE BATLE

Tot de seguida després de la constitució de la Corporació el

SecretarI que subscriu, d'ordre del Sr. President, donà lectura a

l'article 196 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, que

estableix el procediment per a l'eleCCIÓ de BatIe.

[ Es p esenten com a

seguidament s'indiquen,
corresponents llistes.

candidats per BatIe els Regidors que

que son els que encapçalaven els seves

l� C_ANDIDATS� AntonI J. Arbona Pujadas

� -_
Gabriel Flaquer Maimó

�
Josep Maria Pérez Fontirroig

Efectuada la votació pels Regidors

LLISTA ELECTORAL VOTS OBTINGUTS

A LES ELECCIONS

0029 307

1760257

0626 171

mitjançant paperetes
secretes,
resultats:

i realitzant l'escrutinI, es produeixen els seguents

CANDIDATS VOTS OBTINGUTS
en lletra en número

set 7

dos 2

zero O

_ Anton' J. Arbona Pujadas
_ Gabriel Flaquer Maimó
_ Josep Mª Pérez Fontirroig

Essent nou el número de vots dels Regidors, ha obtingut la

majoria absoluta el candidat Antoni J. Arbona PUJadas per haver

obtIngut la majoria dels vots dels Regidors per la qual cosa

resulta BatIe Electe de conformitat amb el que disposa l'article

196 de la Llei Orgànica nQ 5/1985, de 19 de juny.
Vist el resultat de l'escrutini el President de la Mesa

d'Edat proclama BatIe electe de l'Ajuntament a:

Antoni J. Arbona Pujadas que encapçala la llista presentada
per l'Agrupacló Independent.

PRESA DE POSSESSIO

Seguidament i de conformitat amb e!s articles 18 del Reial

Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, i 40, número 2 del

Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Juridic de les

Entitats Locals, pel Sr. President de la Mesa d'Edat es formula a

Antoni J. Arbona Pujadas la pregunta segUent:
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"Jurau o prometeu per la VOELra consciència i honor complir

fidelment les obligacions del càrrec de BATLE amb lleialtat al

Rei, guardar 1 fer guardar la Constitució com a norma fonamental

de l' Estat '7"
Contesta Antoni J. Arbona Pujadas: sí promet

Complit .'objecte de:2 convocatòria, el BatIe President

dirigí una afectuosa salutació als Senyors: Regidors i promete de

la col.laboracló i bon zel de tots: 1 cada un �'ells, una

fructífera labor en benefici del Municipi.

¡
A continuació el BatIe aixecà la sessió essent les: dotze

hores i trenta minuts.

EL BATLE EL SECRETARI

� (/}�

r
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ACTA DE LA SESSIO EX�RAORDINARIA CE�EBRADA PER

L'AJUNTAMENT PLE SOBRE ORGA. I�ZACIO I FUNCIONAMENT DEL

NOU AJUN�AMENT JE DIA 26 DE JUNY DE 1991

A :a v�la de Puigpunyent, a vint-i-sis de juny de mil nou

cents noran�a-un, a les vint-I-una hores i sota la Pre�idènc:a

del Sr. BatIe Anton� A�bona Pujadas, es reuní a la Casa

Consistorial l'Ajuntament Ple amb l'assistènc:a dels Regidors
Gabriel Flaquer Maimó, Josep Mª Pérez Fontirroig, Joan Betti

Morell, Manuel Pintefio Gómez, Antoni Ginard Barceló, Sebastià

¡Bauza
Martorell, Magdalena Font Palmer i Gabriel Ferrà Martorell

a l'ob:ecte de ce:ebrar la sessió extraordinària a què fa

r e f e rè n c
í

a l'ar·t::'cle 58 del Reglament d'Organització,
Funcionament i Règim Juridic de les Entitats Locals de 28 de

� novembre de 1986. Hi concorregué l'infrasc it Secretarl d'aquest
juntament.

Declarada oberta la sessió per ordre del Sr. BatIe es

�rocedi a llegir l'article 58 referit, que diu:

"Dins els trenta dies següents al de la sessió constitutiva,
e� BatIe convocara la sessió o sessions extraordinàries de: Ple

de la Corporació gue siguin preCIses, a =i de resoldre sobre els

següents punts:
a) Periodicita� de les sess�on8 del PIe.

b) Creació i composLci6 de les Comlssions Inforroatlves

Permanents.

el Nomenament de Representants de la Corporació en Organs
Col.legiats, que Slguln de la competència del Ple.

d) Coneixements de les resolucions del BatIe en matèria de

nomenaments de Tinent BatIe i PresIdents de les Comissions

Informatives, així com de les delegac:ons que la Batlia estimi

oportú at.orga:-".r

les sessions ordinaries, prenent

passà seguidamentFinalitzada la lectura es

Qesenvol�pament de l'ordre de: d:a:

El Sr.

dia i

BatIe exposa a debat la

l'haca en que aquest
I.-REGIM DE SESSIONS DEL PLE.-
conveniència d'assenyalar el

�ju, tament PIe haura de celebrar

l'acord següent:
Que l'Ajuntament Ple celebri les sessions ordinaries de

confo�mitat amb el que disposa l'article 46-2 de la Llei nQ

7/1985, de 2 d'abril, i l'article 78-1 del Reg:ament
d'Organització, Funcionament i Règim Juridic de :es Enti�ats

Locals, una vegada al mes per a tractar els assumptes inclosos a

l'ordre del dia, que ccnt_ndrà, entre d'altres qüest�ons, les

propostes d'acord que, formu:ades per escrlt pe_s membres: del

Consistorl, s'hagin presentat ab�ns de les dotze hores del primer
dissabte de cada mes, o del prlme!' dl� hàbil posterior, Sl f s:

inhàbil. La sessió plenaria tindra lloc, prèvia convocatòrlB,

al
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l'o�2è dia posterior a_ p�_mer d�ssabte de =ada mes.

f e et
í

u , el dia h
à

b
í

I L,mediatamsr.t. posterior.

II.- CREACIO l COMPOSICIO DE LES COMISSIONS INFORMATIVES

PERHANENTS.- Seguidament per a� millor estudi � preparacit dels

assu�p�es que s'han de sometre a !'aprovació del PIe, la

Corporació, a p�oposta del Sr. BatIe i de conformitat amb !es

regles dels articles �23 i següents del Reglament
d'Organització, Func�onament 4 Règim Juridic de les Entitats

Locals, acor�à la creació de les següents Com�ssions Informa�ives

Permanents:

- Comissió Especial de Comptes
- Comissió d'Hisenda i Pressuposts
- Comissió d'Obres 1 Urbanisme

A les qu ls s'ads�riuran els Regido�s que en UDS sessió

pbste�ior s':ndiquin, respectant la proporcionalitat existent

ent�e els d¿stints Gr1lps Politics representats a l'Ajuntament.
Integrades per cinc �embres; tres del Grup Independent, un

del PSOE 1 un del PP-UMe

Les Comiss�ons Especial de Comptes i d'Hisenda i Pressuposts
celebraran sessló ordinàrla cada dos mesos, prèvia convocatòria

del seu President.

La Comissió d'Obre� I Urbanisme celebrarà sessió ordinaria
I •

cada quinze dies prèVia convocatòria del s�u PreSident.

III.-NOMENAMENT DE REPRESENTANTS A ORGANS COL.LEGIATS.-
cant i n u a c 1 Ô es procede i:: a 1 nomenament de

l'Aju.tanent a Organs Co:.leg�ats gJe sigu�n
del Ple, i queda de la fo�ma següent:

- Mancomunitat de Tramuntana: Manuel

Arbona.
- Consell Escolar: Joan Betti Morel!.

Rep:esentants de

de la competència

Plnt.eño Antoni

1 IV.- CONEIXEMENTS DE LES RESOLUCIONS DE LA BATLlA EN MATERIA DE

NOMENAMENTS.- S_guidament el Sr. BatIe pro_ede a posar en

_rt�r-r.::,_"Cneixer¡�¿nt de la Co r p o r a c Ló les: r e s o Lu c
í

o n e adoptades en les

:".. a t.e r I e s s e q üe n t s r

bat_s en �a t�talitat de les seves funcions i per ordre del seu

nomenament, el BatIe, en el casos d'absèncIa, malaltia o

�mpediment que l'impossibiliti per a l'exercici de les seves

atribucions, així com desempenyar les funcions de BatIe suposat

gue es produis vacant a la Batlia flns a la presa de possess�ó

NQmgnªffignt gg Iingntg ªªtlg�
De conformita� amb les facultats i atribicions concedides

per l'article 46 del Reglament d'Organització, Funcionament 1

Règim Juridic de les Entitats Locals nomenà Tinents de BatIe els

Regidors següents:

1er. t:nent �e BatIe: Joan BettL Morell

2n
-

tinent de Bat ... e: Gabri el Ferrà Martorell

Als tinents de BatIe, els�: 'orrespondrà substituir el

A
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del nou BatIe.

El càr�ec de Presicent de

Permanents són e:s següents:
les Com:ssions Informatives

- Comiss�ó Espec�al de Comptes: Antoni Arbona Pujadas
- Comissió d'Hisenda i Pressuposts: Antoni Arbona Pujadas
- Comissió d'Obres. Urbanisme: Joan Betti Morell

- Delegat personal del BatIe a Galilea: Manuel Pinteño Gómez
- Reg�dor Delegat de la necol12da de fems i ferralla: Manuel

Pinteño Gómez.
- Regidor Delegat d'enllumenat póblic, vies { espais póbl.cs

del nucl' de PUIgpunyent: Joan Betti Morell i del nucll de
Gali�ea: Manue. Pinteño Gómez.

- Regidor Delegat d'Educació,
Betti Norell.

Cultura i Temps Lliure: Joan

- Regidor Delegat d'Esports; Gabriel Ferrà Martorell.
- Regidor Delegat del Cementiri: Gabrie_ Ferrà Martersll.
- Regldor Delegat d'Obres i Urbanisme: Joan Betti Morell.
- Regidor Delegat de Protecció Civil: Gabriel Ferrà

t<1artorell.
- Regidor Delegat del

Martorell.
- Regidora Delegada d'informació

Magdalena Font Palmer.

repet.dor de TV: Gabriel Ferrà

i ParticipaciÓ Social:

El Sr. BatIe assumeIX personalment la gestió de les següents
materles:

¡ Sanitat i Accló Social
Perc�nal i Hisenda
Abastament i SaneJament

EL BATLE EL SECRETARI

Co mp L'Lt. 1 'objecte de la convocatòria, el Sr. BatIe President

a:xecà la cess�ó a les vint-i-dues hores, de la qual s'esten

l'acta present i jo com a Secretari �ertific.
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 17 DE JULIOL DE 1991

***************************************************************

A la vila de Puigpunyent, a dia 17 de juliol de 1991 a les

21 hores, sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona

Pujadas, es reuní a la Casa Consistorial, l'Ajuntament Ple amb

l'assistència dels Regidors Gabriel Flaquer Maimó, Josep Maria

Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell, Manuel Pinte�o Gómez, Antoni

Ginard BarcelO, Sebastià Bauzá Martorell, Magdalena Font Palmer i

Gabriel Ferrà Martorell, a l'objecte de celebrar sessió

ordinària. Concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament

Vicenç Matas Font.

l.-LECTURA ACTES ANTERIORS.- Foren aprovades les actes de les

sessions extraordinàries de 15 de juny per a la Constitució del

Nou Ajuntament i la de 26 del mateix mes sobre Organització i

Funcionament del Nou Ajuntament.

2.-· RESOLUCIONS DE LA BATLIA.- S'as;sè:\bent(�n de leo::; I'--esolucions

adoptades per la Batlia durant el passat mes de juny.

3 •.
_. DESPESES. - Ex arni nades 1 es -factLw'es pr-esentades s' apr-oven 1 es

segilents despeses, si bé quant a la del Sr. Miquel Sureda, el Sr.

Flaquer fa constar la necessitat que porti el NIF i el Sr. Pérez

fa constar la necessitar de fer-li la retenció a compte de

l'IRPF, contestant el Sr. Secretari que el NIF del Sr. Sureda és

\
conequt per l'Ajuntament i s'hi col.locarà, així mateix es

� p r- ac t
í

ca 1 a Ir-etencl Ó c orr-e ap orrerrt; al manament de pagament de tal

I�
forma que es compleix la legalitat vigent.

� A Mari-lin per roba de feina

A Vivers Santa Maria per plantes
A llibreria Embat per llibres

A Miquel Sureda, aparellador, per
A Guillem Bujosa, arquitecte, per

25.909 ptes.
12.606 "

4.01.1-2 "

encè':\r-t·-ecs 60.480

¡
"

honor-ar- i s

518.17'8di recc i Ó

?�
._. A
-- A

obres Casa de Cultura

Telefònica, telefon centre sanitari

Telefònica, telèfon Casa de la Vila

Benet Morey Bauza, per dues regades
del s <"::w-br-es

A Calmell per rebuts d'exaccions i taxes
- A Ultima Hora, subscripció mensual
- A Laboratoris Bordoy, per dues anàlisis

1:1.1 cru a

_

- A_Marc Sabater per �àlcul i formalitzacIó

- mInes 1 assegurances SOCIals
- Al Diari Baleares per una portada
- A Angel 24 per serveis del mes de maig

A Papereria Homar per enquadernació dels

Il i br-es d" actes

A Bayer Hnos. per liquidació de pressupost
- A Antoni Llabrés per feines plaça Son Bru

"

6.000

8.519

II

"

13.000 "

4<:'1 168 II
, .

2.000 "

1 1 • :�OO II

14.3:36 "

50.400 II

16. 4.Lf.8 "

10.752 II

37" 402 "

42.000 "



- A Hilario per material d'oficina
- A La Industrial y Agricola per gèneres

ser-'\li ts

Per un telegrama per telèfon

A Buscapersones 24, quota mensàfon

Per medicaments a Josep Ramon

Per medicaments a José Cano

A TERSA per un transport
A Mister Minit per duplicat de claus

A Fotocine Hobby per quatre bobines mà-

quina fotogràfica
- A Musical Chaplin per instruments de

F I· 037
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t'J ri 312 ptes.

13. 950 "

638 "

4. 424 "

2n 72() "

. .) � 289 "

594 "

8. 20(i "

�3. 990

música 8.404 "

"

4.- DESIGNACIO PORTAVEUS GRUPS POLITICS MUNICIPALS.- Es donà

compte de les designacions com a portaveus dels grups politics
d'aquest Ajuntament, que son els segUents:

Grup Independent: Antoni Arbona Pujadas

Grup Socialista: Josep Maria Pérez Fontirroig
Grup PP-UM: Gabriel Flaquer Maimó

Aquest darrer portaveu, si bé no ha presentat el seu

designació per escrit, ho ha fet constar verbalment i així

ap rov st; ,

qrup

queda

5.-DESIGNACIO MEMBRES COMISSIONS INFORMATIVES.- A la sessió

extraordinaria de dia 26 del passat mes de juny, es crearen les

Comissions Especial de Comptes, la d'Hisenda i Pressupost i la

d'Obres i Urbanisme, i es deixa per una sessió posterior la

designació dels membres que les han de formar.

En virtut de tal acord, a la present sessió es designen els

\ "
rnembr-es

_

d ¡

aque�t:s CO�l1is�:::'lons que ser-'an els segUents:

� - LomlSS10 �speclal de Comptes:
Antoni Alr·bema Pujadas, Gr-up Independent.
Manuel Pinte;o Gómez, Grup Independent
Magdalena Font Palmer, Grup Independent.
Gabriel Flaquer Maimó, Grup PP-UM

Sebastià Bauza Martorell, Grup Socialista

Comissió d'Hisenda i Pressupost;
Antoni Arbona Pujadas, Grup Independent
Manuel Pinte;o Gomez, Grup Independent
Magdalena Font Palmer, Grup Independent
Gabriel Flaquer Maimó, Grup PP-UM

Sebastià Bauza Martorell, Grup Socialist.a

ComissiÓ d'Obres i Urbanisme:

Joan Betti Morell, Grup Independent
Gabriel Ferra Martorell, Grup Independent.

Magdalena Font Palmer, Grup Independent
Antoni Ginard Barceló, Grup PP-UM

Josep Maria Pérez Fontirroig, Grup Socialista

El 51"'. Pérez demana si el nomenaments són per quadre anys o

si es poden canviar durant la legislatura, tant el Secretari com



\ 7.-APROVACIO PADRO D'HABITANTS.- Donat compte del resum municipal

� d ' habi '�ants del�' i vat. de 1 a I"'en?va� ió padr-·on8.1. �e 19':1, amb una.

ob Lac
í ó

de cllP'et de 1144 P(-?IP'sones l. una pob Lac
í ó

de i-et de 1145,
a Corporació l'aprova per unanimitat. i serà exposat al pOblic
er termini d'un mes a efectes de reclamacions.

8.- NOMENAI'1ENT DIPOSITARI.- El Df p os
í

t er-a de Fons de l'Ajuntament
haurà de prestar fiança entre un quatre i un sis per cent del

pressupost ordinari si el nomenament recau sabre un Regidor,
excepte si la Corporació es solidaritza amb les seves

IP·esponsa.bi 1 tats.

Anomenat per l'Ajuntament Ple en sessió de t.res de juliol de

mil nou-cents vuitanta-set com a Dipositari de Fans el Sr. Manuel

Pinte�o Gómez, el Grup Independent proposa que la Corporació
ratifiqui el nomenament i per unanimitat l'exoneri de l'obligació
de prest.ar fiança.

El càrrec de Dipositari té caràcter gratuit sense perjudici
d'abonar-li les despeses de material que justifiqui previ informe

del Secretari-Interventor.

Si la Corporació no es solidaritza unanimament amb el

Dipositari es proposa fixar en un 4 % la fiança a prestar en

qualsevol de les formes previstes legalment.
Duit a votació aquest tema i pel que fa al tema de la

solidarització, el Grup Socialista vota en contra i el Grup del

PP-UM s'absten, per tant queda aprovat pels cinc vots del Grup
Independent i en conseqüència queda fixada la fiança en un 4 %.

Folio n." _}� _

el BatIe manifesten que no hi haurà problemes per canviar els

membres designats a un moment determinat.

Les reunions de les Comissions Especial de Comptes i la

d'Hisenda i Pressuposts, seran cada dos mesos, prèvia
convocatòria en deu dies d'anticipació.

Les reunions de la Comissió d'Obres i Urbanisme es feran el

mateix dia del Ple a les vint hores i quinze dies després a la

matei:·: a trora ,

6.- ESTUDI AVALUACIO IMPACTE AMBIENTAL NORMES

SUBSIDIARIES.- Per exigència de la Comissió Insular d ' Urb ari i sme

s'encarregà a l'arquitecte Eugenia Pérez Méndez, redactar de les

NN.SS. de planejament, un estudi d'avaluació de l'impacte
ambiental degut al planejament urbà a Puigpunyent mitjançant
Normes Subsidiàries.

Examinat aquest estudi, la Corporació acorda per unanimitat

aprovar-lo inicialment i que s'exposi a informació pública per
termini d'un mes.

9. -I\IOMENAI'1ENT 104 de la LleiPERSONAL EVENTUAL.- L'article

7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local,
manifesta que al principi del seu manament les Corporacions
locals en seSSIó plenària determinaran el número,
caracteristiques i regribucions del personal eventual, el

nomenament del qual es lliure i correspon al BatIe.

La característica més important d'aquest tipus de personal,
ve determinada per la relació de confiança amb l'autoritat que el

nomena i això obliga que cessi automaticament quan es produeix
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l'expiració del manament del BatIe.

Així mateix a la plantilla de personal de l'Ajuntament hi

figura una plaça de personal eventual tal com ordena l'article

176.2 del Reial Decret Legislatiu 781/86, de 18 d'abril.

La necessitat de la creació d'aquesta plaça es deu a

la importancia de comptar amb una persona que col.labori en

alguns aspectes no polítics de la gestió municipal.
Per tot això el Grup Independent formula la segUent

proposta d'acord:

Mantenir una plaça de personal eventual a la plantilla de

l'Ajuntament.
Les feines que específicament portarà a terme sÓn:

a) Inspecció i control de les obres en els termes que li

encarregui el Regidor Encarregat d'Obres i Urbanisme.

b) Supervisió de les instal.lacions esportives per tal que

estiguin permanentment en bones condicions d'utilització, i

assistint a totes les competicions oficials que se celebrin,
endemés de les altres funcions que en materia esportiva li

encomani el Regidor Encarregat d'Esports.

\ c) Supervisió i control dels Serveis Municipals sota la

� di t--ecc i Ó del s r-espect i us F�eg i dor-s t--esponsab I es, assesor-ar---l 0-:;:; p er

� a I a mi II or- pr-estaci Ó del s ser-vei s.

La I�-et¡�-ibuci Ó de la pe¡r-son,:� que ocupi aquesta plaça es 1-¡;-:<-3_

en 643.341 ptes.
El representat del PP-UM pregunta quantes hores de feina té

assignades per aquesta quantitat,EI Sr. BatIe li contesta que més

que d'hores es tracta de feines concretes.

El Sr. Secretari puntualitza que la quantitat correspon a un

terç de la jornada dels funcionaris.

El portaveu del Grup Socialista demana que en les

competicions que se celebrin, l'assistència d'aquest personal
sigui fins al final del partit a fi de tenir obertes les

dependències dels vestuaris i serveis.

Amb aquest termes és aprovada per unanimitat l'anterior

pr-oposta.

lO.-POSAR a DISPOSICION DELS GRUPS POLITICS LA DOCUMENTACIO DEL

PLE.- Per a una millor informació i posterior estudi, el Grup
Socialista creu convenient que tota la documentació del segUent
ple, estigui a disposició dels Grups Politics des del dimarts

segUent al primer dissabte de cada mes, exceptuant les propostes
d'acord que haurien de presentar-se per triplicat, tal com està

acordat perquè des de les dotze del mig dia del primer dissabte

de cada mes puguin esser recollides per tots els Grups Politics,
de tal manera que no es pot presentar al Ple cap proposta que

sigui presentada en posterioritat, excepte que sigui de màxima

urgència i el Ple acordi la seva inclusió.

Per tot això el Grup Socialista formula la segUent proposta
d'acord: presentar per triplicat totes les propostes d'acord tal

com està acordat perquè puguin ésser retirades a partir de les

dotze per tots els grups politics i no puguin presentar propostes
en posterioritat.

Tenir a disposició de tots els Grups i Partits Politics

tota la documentació que s'ha d'incloure al segUent Ple des del

dimarts segUent al primer dissabte de cada mes, factures, decrets
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13. - ADQUISICIO D' UNA PLATAFORI'1A PEL CEMENTIRI. - L' al t.ura a I a

que es troben els ninxols del cementiri municipal ha suposat un

problema en diverses ocasions, ja que existeixen dificultats per
col.locar la caixa al seu interior. L/altura a què es troben els

de la fila superior es de 2'3 m. Es fa necessari disposar d'un

aparell que permeti dur a terme els enterraments amb major

seguretat. La solució consisteix en disposar d/una plataforma
desmuntable, fàcil de traslladar i d'enmagatzemar, i que permeti
treballar des d'una posiciÓ més favorable.

�n conseqUència el Grup Independent proposa adquirir una

plataforma metàlica de vuitanta centimetres d'alçada, per un

de la Batlia, etc.

El Sr. BatIe està d'acord amb el segon punt de la proposta,
si bé quant al primer considera que l'ordre del dia es fixa pel
BatIe i no té perquè incloure totes les propostes que es

presentin, per tant no tendria sentit posar a disposició dels

Grups propostes que no s'incloguesin després a l'ordre del dia,
entén més raonable posar a l'abast dels Grups l'ordre del dia i

les propostes incloses a partir de les dotze del dilluns segUent.
El Grup Socialista accepta aquest suggeriment i amb aquests

termes es aprovada per unanimitat la proposta.

11. - ADQUISICIO DE PERSIANES PER AL CEI"IENTIRI. - Lef:5 per·si anes del

magatzem i del diposit del Cementiri estan deteriorades i es fa

necessaria la seva substitució.
En conseqUència el Grup Independent proposa adquirir dos

jocs de persianes de fusta de nord per al magatzem i pel diposit
del cementiri municipal, per un pressupost total de 83.480 ptes.

El portaveu del Grup Socialista pregunta qui ha fet el

pressupost. El regIdor Gabriel Ferra li contesta que és del

fuster Gabriel Barceló.
La proposta és aprovada per unanimitat.

12.-0BRES DE MILLORA 1 ACONDICIONAMENT DEL CEMENTIRI.- La

adequada conservació del cementiri municipal fa aconsellable la
realització de petites obres de millora i acondicionament que
es detallen seguidament:

1) construcció d'un voladis al magatzem i diposit municipal
er tal d'evitar el deteriorament de les persianes.

2) arreglar la humitat dels locals esmentats i pintar les

parets interiors.

3) acondicionament d'un tros de mur i de varara que es

desfan.

4) Col.locació de dues comportes a l'ossera municipal.
5) Substitució d'una comporta de ferro que hi ha a l'entrada

del cami del cementiri (actualment està rompuda).
Per tot això el Grup Independent formula la proposta de

realitzar les obres descrites anteriorment, essent el seu

pressupost de 60.000 ptes.
El portaveu del Grup Socialista demana qui sera la persona

encarregada de fer les obres, El Regidor Ferrà li contesta que
seran realitzades pel personal laboral d'aquest Ajuntament i que
l'esmentat pressupost es refereix unicament als materials.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.
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15.- RECTIFICACIO DEL PROJECTE DEL CAMP DE FUTBOL DE GALILEA.- La

pràctica de l'esport. exigeix disposar d'instal.lacions adients.

Obra en poder de l'Ajuntament un projecte de pavimentació de la

pista esportiva. Però no hi ha actualment uns vestidors anexes a

aquesta pista que donin satisfacció a les necessitats dels

esportistes. Per tot això el Grup Independent formula la seguent
propostra� rectificar el projecte de pavimentació del camp de

futbol de Galilea que obra en poder de l'Ajuntament per tal de

afegir-hi la construcció d'uns vestidors.

El portaveu del PP-UM manifesta que hi ha gent de Galilea

que està en contra que sigui asfaltat i considera que es el poble
que s"ha de definir, si bé personalment creu millor que estigui
asfaltada. El delegat de Galilea Manuel Pinte�o i el Sr. Ferrà

diuen que són molt poques les persones que desitjen que no

=,'asfalti.
El Sr. BatIe manifesta que fer el gust de tothom és

practicament impossible i que tota vegada que ja existeix un

projecte de pavimentació de la pista, és aquest el que s'hauria

de dur endavant amb l'afegit de la construcció dels vestidors que
es pr-op ossœn , més enCi::"\t-'a si tots el Ir'egi dora' hi estan d' ac orcí , ja

que representant a tots els ve�nats i no resulta procedent fer

consultes populars per qualsevol questió.
El representat del Grup Socialista li dona total suport,

tota vegada que aquesta obra estava inclosa dins el seu programa

el ector'al .

La proposta és aprovada per unanimitat dels assistents.

metre d'amplaria i dos metres de llargaria, amb uns escalons que

s'enganxin a la plataforma per poder baixar i pujar fàcilment. El

pressupost és de 125.000 ptes.
El Regidor del Grup Socialista Josep Maria Pérez pregunta

qui ha fet el pressupost. El Regidor Ferrá li contesta que és

dels germans Lladó.

El Regidor Socialista considera que dos metres de llarg de

la plataforma és poca superficie per poder treballar amb

comoditat. El Sr. Ferrá contesta que creu que és suficient.

Amb aquest termes és aprovada per unanimitat l'anterior

p r-op o sst a ,

14.-PINTADA DE Lli. CASETA DEL REPETIDOR DE TV ..
- El bon

funcionament dels costosos aparells que hi ha dins la caseta del

repetidor és incompatible amb les pujades excessives de la

temperatura interior. Conservar en perfectes condicions la

pintura blanca de les parets exteriors de la caseta contribueix a

conservar-la i, sobretot, a evitar l'increment de la temperatura
í

n t er-í or.•

En conseqüència el Grup Independent proposa pintar de blanc

la caseta del repetidor i l'escala de ferro que puja a la part
superior del repetidor.

Aquesta proposta és aprovada per unanimitat.

16. ,_·NOF<MALITZACIO DEL CAF<TELL DEL POLIESPORTIU DE PUIGPUNYENT. - A

1 'entlr·ada.

p roh
í

bei x

r'edactat

del poliesportiu municipal hi ha un cartell que

l'entrada de cans dintre el recinte esportiu i que està

en castellà. El Reglament de Normalització Linguistica
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aprovat per aquest Ajuntament disposa que dins l'àmbit municipal
les comunicacions es faran en la nostra llengua.

A tal fi el Grup Independent proposa substituir el cartell

que hi ha a l'entrada del poliesportiu que prohibeix l'entrada de

cans per tal de normalitzar-lo, d'acord amb el Reglament de

Normalització Linguistica de l'Ajuntament.
La proposta és aprovada per unanimitat dels assistents.

17. -PINTAR ti LA_ PISTA DE TENIS LES RATLLES PER FUTBOL-SALA. - El

partit popular considera necessària que a la pista més vella del

poliesportiu es pintin les- ratlles perquè també es pugui
practicar el futbol-sala, ja que hem de pensar per una banda que
el futbol sala es practica actualment al nostre poble, que les
ratlles no impediran que es practiquin altres esports i que, a la

vegada� es podrà jugar un partit de basquet i un de futbol sala.
El Sr. BatIe manifesta que existeix ja una pista pintada i

que creu que no és necessari pintar les ratlles a l'altre, si bé
més endavant es veu la necessitat es pintarien a la pista de
tenis.

El p ort.eveu del Gr-up Pop u
í

air. i nsi stei:·( en 1 a f¿;eva pet i ci ó i

que pint.ar la pista de tenis no ocasionaria cap perjudici als
altres esports distints del futbol-sala .. .

-El pOF·t.aVeu. del Gr-up Socialista t.arnb
é

ho consider'ë\ a
í

x I í

�sat aquest assumpte a votació es desestimada la proposta pels
lnc vots en contra del Grup Independent.

18. -CONSTITUCIO DEL PATF�ONAT MUNICIPAL DE CULTURA. - El s estatutE.
del Patronat Municipal de Cultura preveuen que es constitueixi de

bell nou. coincidint amb la constitució d'una nova Corporació
Municip,::!l.

Aí x :í.

membr'es:

El BatIe

mateix estatutariament està establert que en siguin

El Regidor de Cultura
La persona encarregada de la Biblioteca
Tres vocals elegits pel ple de l'Ajuntament a proposta del

BatIe.
Un representant de cada grup politic en representació

municipal.
Un representat de cada grup cultural establert al municipi.
Un representant de l'APA, i

Un representat de l'escola.
Per' la qual cosa el Gr-up Independent +or-mu l a 1'::1. següent

ro�osta� Convocar a les entitat� interessades perquè proposin a

'Ajuntament els seus respectlus representats al Patronat

lunicipal de Cultura en el termini de quinze dies comptats des de

la notificació d'aquest acord.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.

19.- CONVOCATORIA SUBVENCIONS ALS GRUPS CULTURALS I ESPORTIUS.

Una vegada més l'Ajuntament té intenció de subvencionar els grups
culturals i esportius establerts al nostre terme perquè puguin
desenrrotllar les seves iniciatives.

En conseqüència el Grup Independent formula la següent
PI"'OpoSt2! �
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Convocar les entitats culturals i esportives perquè en un

termini de quinze dies sol.licitin a l'Ajuntament la subvenció de

les seves activitats, i que adjuntin, el programa d'activitats a

desenvolupar durant el proper curs; finançament del Grup durant

el curs 1990-91 (entrades i sortides) i breu explicació sobre com

s'inverti o gastà la subvenció rebuda l'any passat; aixi com

qualsevol altre dada que el grup consideri d'interès.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.

20.-S0L.LICITUD MODIFICACIO VELOCITAT MAXIMA a LA CARRETERA DE

PALMA.- Des de fa uns mesos la policia local de l'Ajuntament de

Palma controla per radar la velocitat dels cotxes que circulen

per la carretera de Palma-Puigpunyent, concretament al punt
quilometric 4'500.

La velocitat a aquest tros de carretera està limitada a 40

km./hora segons anuncia un indicador situat al quilometre 4'700

que adverteix del control per radar i uns 450 metres mes avall hi
ha una senyal de prohibit circular a més de 40 quilometres/hora.
Aquests indicadors es troben situats al sentit de Puigpunyent a

P¿:\l ma. CUI�' i osament cap senyal es t.rob a a l' al t.re sent i t de

circulació al mateix tram.

La carretera a aquest punt es recta; amb una bona
� visibilita.t. No sembla e:-:istei:·:i c i rc umert àric

í

e-s objectives que
�consellin reduir la velocitat a 40 quilometres/hora.

Es evident que els senyals de trànsit es col.loquen per
millorar la circulació i fer-la més segura, circumstàncies que no

es donen a la prohibició esmentada i quan una llei o norma no és

justa s'incompleix sistemàticament. Per aquesta raÓ molts veinats

de Puigpunyent han rebut denuncies de la policia local de Palma,
denuncies que afecten a un col.lectiu important de veïnats, tots

els qui hi circulen durant el control per radar, i es comentari

generalitzat entre la població de la nostra petita comunitat.

Per aixó, sentint-nos portaveus d'aquestes persones, el Grup
Independent fa la segUent proposta: dirigir atent ofici a

l'il.lustrissim Sr. BatIe de l'Ajuntament de Palma perquè ordeni

substituir el senyal de prohibició de circular a 40

quilometres/hora entre els punts quilometrics 4'700 i 4'250 per
un altre que limiti a 60 quilometres/hora.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.

22.-S0L.LICITUD DE SUBVENCIO.- Conscients de l'ur'gent necessitat

d'arreglar de forma definitiva l'eliminació de les aigUes

21.-INICI GESTIONS PER DOTAR GALILEA D'UN EDIFICI POLIVALENT.- Es

una necessitat prioritària dotar a Galilea amb un edifici
ol i val ent on es pugui n desenl�'r"otll al�' di st i ntes act i vi tats de

a
í

re públic.
Per tal de conèixer les possibilitats, emplaçaments i cotes

el terrenyo edificació existent on es podria situar l'esmentat

casal, cal fer les valoracions i investigacions necessàries per
tal de triar el lloc més convenient i en les millors condicions.

Per tot aix6 el Grup Independent proposa anomenar Gabriel

Ferrà Martorell perquè faci les gestions pertinents per informar

la CorporaciÓ de distintes propostes i cost economic.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.



23.- INICI CONVERSACIONS PER REALITZAR EDIFICI PER PERSONES

MAJORS.- De tots és sabut les possibilitats, amb l'oferiment de

solars de distints veïnats, de construir una edificació per a les

.
persones de la tercera edat. Aquesta realització, important per

\� ella matei:·:a, en dotar' el ncist re municipi d'un !::;er'vE'i que ha de

\� donar abast a les inquietuds i necessitats d'un important
c o l.. I ect i u de gent majol", ha de "-'eal i t.z ar'-se de c ornú ac ord amb

les persones que en faran ús, amb l'Organisme Públic de la nostra

Comunitat Autònoma i l'Ajuntament.
A tal fi el Grup Independent formula la segUent proposta:

començar conversacions amb la directiva de la tercera edat de

Puigpunyent i Galilea, la Conselleria de Sanitat i Consum, i amb

la presència del nostre Ajuntament per tal d'unificar criteris i

esforços, per iniciar els tràmits oportuns i aconseguir el lloc

més adient pe a la realització de l'obra. Anomenar el BatIe per

dur endavant les negociacions i mantenir informada la Corporació.
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

25. - UTILITZACIO DE PAPER RECICLAT ..
_. De cada di a es més +or- t a 1 a

taJa i desforestació del nostre planeta, sempre per qUestions
___�-.\ econòmi ques i en el cas de 1 a pr-ocíuc c

í

Ó pap(;�r··er·<::1.? per' d on ar �ibast

la forta demanda d'aquest producte, cada pic mes utilitzat.

ens fa prendre consciència del problema que representa

l'explotació dels recursos naturals per satisfer les nostres

necessitats.

I.

Folio n.
o .�.� .... _ .. _ .. _

.. _

residuals d'aquest municipi i vista la preocupació de la

Conselleria d'Obres Públiques i Ordenació del Territori perquè
tots els pobles tenguin resalte aquesta questió fonamental de

forma satisfactoria, el Grup Independent vol encarregar els

estudis i projectes corresponents per tal de construir l'estació

depuradora que millor resolgui les nostres necessitats i atesa la

manca de recursos propis pel minvat pressupost amb que comptam,
sol.licitam la col.laboració de l'esmentada Conselleria en el

pagament dels expressats estudis i projectes tècnics en un 80 %

del seu cost.
En consequència es formula la segUent proposta: sol.licitar

de la Conselleria d'Obres Pú.bliques i Ordenació del Territori una

subvenció per atendre la despesa relacionada a l'antecedent de la

pr-op os t a ,

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

24-.-DOTACIO DE FAX B. L'AJUNTAMENT.- La c:omunicació p er- fa:.: E��:;;

avui el sistema més utilitzat per la practica totalitat

d'empreses i instituc:ions, de tal forma que s'ha convertit en un

instrument ú.til i imprescindible a qualsevol ofic:ina. Aquest
servei estarà a l'abast de tots els veïnats que el vulguin
utilitzar pagant el preu de cost.

En consequència el Grup Independent formula la proposta

d'adquirir un fax, 1 és aprovada per unanimitat dels assistents.

pot
El reciclatge de paper,

esser una solució pel
a hores d'ara solament testimonial,

futur per minvar la tala de tones

d ' al'·bt-·es.

Aquest Ajuntament, sensible als problemes ecològics i com a

primera institució pú.blica del municipi, ha de prendre mesures
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per a sensibilitzar l'opinió pública i per donar exemple
utilitzant paper reciclat.

Per tot això el Grup

a sE'gui r'

formula la segUent
proposta� que a mesura que es vagin acabant les existències de

paper� les noves adquisicions�
es facin de paper reciclat.

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

Independent

en la mesura que sigui possible,

26. -QUE I XA DEL SERVE l TELEFON l C. -. Son i nnumereb 1 es i mol t

habituals els casos d'interferències dels telèfon dels abonats de

Puigpunyent i Galilea, així com els extranys renous que aquests
aparells emeten. Són molts els veïnats que es queixen i comenten

aquestes anomalies del servei telefònic.

La telefònica que cobra escrupulosament aquest servei, també

té obligació d'oferir-lo en bones condicions.

Per tot això el Grup Independent formula la segUent proposta
d'acord: dirigir un escrit al responsable regional de la

telefònica perquè es duguin a terme les oportunes reparacions,
revisions i comprovacions per tal d'oferir els serveis en les

condicions als veïnats d'aquest municipi.
La Corporació aprova per unanimitat la proposta anterior.

27.-ADQUISICIO delsCONTENIDORS DE FEMS.- La utilització

contenidors de fems ha demostrat que son prou útils per mantenir

els carrers nets; facilita, al mateix temps� el treball de la

recollida i millora ¡'estètica del poble en concentrar les bosses

a un sol punt i disminuir l'olor del fems. Raons totes elles que

fan aconsellable l'adquisició de més contenidors.

Per tot això el Grup Independent formula la segUent
proposta� Adquirir nous contenidors de 750 litres de plàstic amb

anses, tipus OCHSWER a SEMAT. Així mateix a Galilea on els

carrers son més estrets s'instal.larien 10 contenidors de 250

1 i tr'es.

L /
an t t�lr, i or- proposta és aprovada per unanimitat dels

assistents.

p ropo-st e

i un a

28.-ADQUISICIO CONTENIDORS DE VIDRE.- La societat de consum a la

qual vivim té com una de les seves conseqüències més immediates

l'increment de les tones de fems de tal forma que sens dubte, hi

ha una relació directa entre l'augment del nivell de vida i la

producció de fems, un component important del qual sÓn els

envassos de vidre que gairebé tots son irretornables.

Existeixen a Mallorca empreses dedicades a reciclar algun
-omponent del fems i concretament el vidre. S'imposa una

recollida selectiva del fems per disminuir el cost de la seva

i a la vegada col.laborar en alguna d/aquestes
empreses que ocupen gent en fase de reinserció social, com és el

cas de la fundació Deixalles que s'encarregaria del tractament

del v
í

dre ,

Per" tot al x ò

d'instal.lar tres

el Grup Independent formula la

contenidors de vidre a Puigpunyent'.

G",\1 i lea ..

La Corporació aprova per un¿nimitat la proposta anterior.
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29.- ADQUISICIO DE CADIRES.-Es t mport arrt comp tar- amb el nombr-e

necessari de cadires per poder dur a t.erme les festes pat.ronals
dels nostres pobles sense haver de passar per la despesa del seu

lloguer. Essent que l'any passat ja s'en adquiriren 200 es

tractaria de comprar-ne 200, més i amb aquestes 400 ja es podria
prescindir del lloguer.

En conseqüència el Grup Independent formula la proposta de

iguals a les ja existent.s i abanscomprar 200 cadires de fusta�
de la celebració de les festes.

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

30.-MILLORES a L'ESCOLA.- Seguint amb l'atenció del manteniment

i infrastructura que aquest Ajuntament dedica a l'escola,

\
aprofitant les vacances de l'estiu, creim aconsellable, dur

.s, endavant I es mi Il o!'"·es sugger·:l des p er- I a di r··ecto!'"·a i que a

\�
continuació s'enumeren:

RepaSSalr. I a teul ada
Col.locar una pissarra de suro ja adquirida

. �!�!:� !ar�:�::�a�e�e�a�!ssarres
Repassar de pintura algunes taques de floridura

Pintar les persianes de l'aula superior
Aferrar amb ciment les dues primeres filades de les teules

de la volada posterior a l'aula intermitja
- Col.locar reixeta alta al pati dels petits, amb la

partió dels veinats

El Grup Independent formula la proposta de realitzar les

esmentades millores durant els mesos de juliol i agost.
El portaveu del Grup Socialista demana qui s'encarreqarà

d'aquestes obres, i li contesta que seran distintes persones:
Antoni Llabrés, pel que fa afecta a les obres de picapedrer, la

pintura estaria a càrrec de Miquel Llabrés i la col.locació de la

r-e
í

x ec e s'encar·!'"·ega!'"·ia a "El Cer-e o Balea!'"·".
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

31.- ADQUISICIO D'UN EQUIP PER a VIDEOTECA.- Avui, que el mitjans
audiovisuals tenen tanta importància, pensam que l'adquisició
dels aparells necessaris pel muntatge d'una videoteca milloraria

substancialment l'aprenentatge de determinades qüestions, el

coneixement de diferents materies a simplement el divertiment, el

temps lliure, principalment dels nostres nins i dels adults

intelr·ess¿ü:s.

F'elr• al "tx·e banda amb mot i LI de I a i naugul'··ac i ó de 1 ¿� Casa de

Cul t.ure ,
1 a Cal :.: a de Ba.l E"2ë.·U··S "Sa Nost ra

"
va col. I ab orar- amb

500.000 ptes per a l'adquisició d'infraestructura, i podrien
esser aquestes les que s'utilitzasin per a la compra de l'equip�
els aparells minims amb que s'hauria de comptar serien: dos

monitors de catorze pulgades, dos reproductors, dos cascos, vint

i-cinc cintes per començar la videoteca, una taula de suport i

una prestatgeria.
" La videoteca s'emplaçaria a la biblioteca municipal.

El pressupost es de 600.000 ptes.
Per tot aixó el Grup IMdependent formula la proposta

d'adquisició dels elements abans enumerats pel muntatge d'una

videoteca.
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El portaveu del PSOE demana que les cinc-centes mil pessetes
donades per Sa Nostra es destinin a aquesta finalitat.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar aquesta

pr-op osrt e .

32.-REALITZACIO FESTES DE L'll AL 1-ª. D'AGOST.- Les pr-op er-es

festes d'agost realitzades tradicionalment per les dates de la

Mare de Déu d'Agost i Sant Roc, patrons de Puigpunyent al

calendari eclesiàstic, es duran a terme des del diumenge dia 11

al dia 18 de l'esmentat mes.

Un any més com ja es tradicional, l'Organització estaria a

cura de l'Ajuntament, (intentant que sigui el més participatives

possible, oferint actes que arribin a tots els col.lectius)

tenint un caire continuista amb aportacions novedoses i de les

quals l'Ajuntament assumiria el dèficit, dèficit que es tractaria

de minvar el més possible aprofitant el màxim les aportacions

econOmiques dels comerços i particulars aixi com les vendes de

b�?gu.eles al b ar,

Tots els actes tendran caràcter gratuit, excepte els que

organitzin altres col.lectius com és el cas de futbol.

• l

Bru i al poliesportiu.
En conseqUència el Grup Independent formula la proposta

d'aprovar la realització de les festes de l'onze al devuit

d'agost amb l'esperit abans expressat.
El p ort.avœu del pp-Ur"l deman"-.. que es mi r'i mol t bé el s gl

..

-up s

que es contractin ja que pense que els qui actuaren a la passada
, festa de Sant Joan foren un desastre.

.

El r'eg i d or Sr'. Bett i J. í demana si mal gr"at tot es va di VE'r·t 3. ,

ense que el que el Sr. Flaquer en donàs resposta.
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

L'ubicació dels actes serà a la plaça de la Vila, la de Son

33.-ADQUISICIO D'UN CADAFALC.- La ct-'eació d'un espai p úb Li c com

la plaça de Son Bru, adequat per realitzar-hi festes i actes

pú.blics fa aconsellable l'adquisició d'un cadafalc per a les

distintes actuacions.

El cadaf�lc ja existent resulta més apropiat per utilitzar

Ia a la plaça de l'Ajuntament. A la de Son Bru i Galilea es més

adequat un cadafalc rectangular, que endemés evitarà haver de

traslladar el cadafalc d'una plaça a l'altre quan en la mateixa

época es facin actes a les dues plaçes, com serà el cas de les

properes festes patronals. El pressupost es de 250.000 ptes.
F'er' I a qual cosa el Gr-up Independent f or-rnu l a 1. a p rop ost e

el'adquirir un cadafalc de 8 x 4 x 1'20 m. desmuntable.

El por·ta.veu del PSOE demë:l.ÏIà 1 a mi da. "1' 20 m." qui na és,
contestant-li el Sr. Betti que es refereis a l'alçada. Així

mateix el Sr. Pérez demanà quin sistema s'utilitzaria ja que el

pressupost li sembla baix, contestant-li el Sr. Betti que es a

base de tubs d/andamio que a la banda més alta acaba amb U, on

s'hi col.locan uns taulons que serveixen de suport a les peçes de

fusta que el rematen i que el pressupost és la suma airtmètica

dels seus components, no està inclosa la ma d'obra.

La Corporació acorda per unanimitar aprovar la proposta
anter'i or,

I
•

..



lectura als informes que encarregats per l'Ajuntament emeteren

l'arquitecte Eugenio Pérez Méndez, redactor de les Normes

Subsidiaries, i el Secretari de l'Ajuntament, en relació a

l"e:<plotació tLu"istica "La Reser'va" a la +í nc a Es Rat:-:o d'aquest
tel"'me municipal.

En els dos informes es resalta que la finca Es Ratxo està

ubicada dins les Arees Naturals d'Especial Interès i per tant

sotmesa a les limitacions i prescripcions de la Llei d'Espais
Naturals, recentment aprovada per la Comunitat Autònoma de les

Illes BaleaF·s.

Segons es desprèn dels antecedents de l'informe de

l'arquitecte redactor de les NN.SS., les transformacions fetes en

aquests darrers anys a la finca Es Ratxo amparades en una pretesa
conservació i millora de la fauna i flora local de la Serra de

Tramuntana i amb la finalitat de recrear i protegir l'hàbitat

originari des d'una perspectiva de protecció de les especies
autòctones i eventualment d'una controlada divulgació cultural,
en la realitat no guarden relació ni amb les espècies autòctones

\
de la fauna i flora i endemés la suposada funció de divulgació

� cul ture l està sup 1 E"mtada pe!r. L.U,¿:\ a·f Lu
è

n c
í

a de gent, que de

�� consolidar-se provocaria una presència massiva de visitants, que

és l�'t m
í

Ll or +orma per" a gaF'antil" la p er-v
í

v èrrc
í

a i e::<plotació
una reserva ecològica.

Atès per tant que l'activitat que es desenrotlla a la finca

Es Ratxo no s'ajusta a la Llei d'Espais Naturals d'Especial
Interés i que endemés una instal.lació d'aquest tipus segons

l'article 1 i 2 de la Llei 10/90 de 23 d'octubre de Disciplina
Urbanistica de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears,
precise de llicència municipal i que aquesta no s'ha

sol.licitada, la Corporació Municipal per unanimitat acorda

vistes les irregularitats, el tancament en un termini de tres

dies de l'activitat que es du a terme a la finca.

...

..

"

Folio n." _A_B _

34. -INFOR¡VIE ACTUACIONS e. LA FINCA ES RATXO. - El Sr'. BatIE? dóna

35.-ESTUDI POSSIBILITATS 1 COST DE REORGANITZACIO DE LA CASA

CONSISTORIAL.- Amb el trasllat de la Biblioteca a la Casa de

Cultura s'ha guanyat un important espai a l'edifici municipal,
que en canvi contrasta amb la falta de lloc a altres dependències
i que a hores d'ara no s'aprofita.

Per tal de millorar i fer més còmoda l'activitat,
aconseguint les màximes possibilitats que ofereix aquest Casal,
c al ¡r'eol"gë\ni t.z ar 1 es dependènci es i usos, qu.e en qual que Cël.S

-an necessari petites obres de reestructuració.

Per altre banda el Saló de Sessions en el qual a més de

alitzar-se els plens s'utilitza per a les noces, precissaria
una petita obra de decoració per tal de fer-lo més agradable i

acoll j. clor,

Per tant el Grup Independent formula la segUent proposta:
encarregar un estudi sobre possibilitats i cost de reorganització
de la Casa Consistorial i de la decoració i embelliment del Saló

de Ses:.sionf:5.

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.
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36. ---TERRAPLENAMENT GENERAL a DI ST I NTS ÇARRERS DE PU I GPUNYENT .

-

Degut al trànsit de camions, motivat per la construcció de la

plaça de Son Bru, són alguns els carrers que han sofert

enfonsaments parcials de l'asfalt, el que fa recomanable

realitzi un terraplenament a la part més espanyada:carrers

Travessia, Nova d'Estellencs, Sol, i parcialment els

d'Estellencs i S'estany, en un curt termini.

Aquest tipus d'obres suposa dificultats a l'hora de

pressupostar. De les tres empreses consultades, només una ha

volgut presentar el pressupost en el segUents termes�

Realització de terraplenament a distints carrers de

Puigpunyent durant una semana amb aproximadament 125 tones

d'aglomerat. Pressupost 1.500.000 ptes més IVA, per tot això el

Grup Independent formula la proposta d'encarregar a l'empresa

BAYOPSA la realització dels treballs exposats, per un termini

d'una setmana i 125 tones de aglomerat, amb el preu estipulat.

El portaveu del Grup Socialista fa constar que en la relació

de carrers no hi figura el carrer major que també està bastant

espanyat i que endemés el pressupost de l'obra el considera

superabusiu, ja que la tona de material val entorn de les 4.000

ptes.

-_

que f:0S

de Sa_

Vella

...

El Sr. BatIe contesta que s'inclourà el carrer major i

malgrat que a la proposta figura el nom de l'empresa BAYOPSA,

com s'ha dit abans és l'�nica que ha presentat pressupost,

no vol dir que no pugui encarregar-se a una altre empresa

aquesta ofereix condicions més favorables per l'Ajuntament i

-ant es miraran altres alternatives.

En aquests termes és aprovada per

pr-oposta.

que

qu��
ai x ò

si

per-

l/ anter-ior-

37.- COL.LOCACIO CLAVEGUERA a LA CONFLUENCIA DELS CARRERS DE

S' ESTANY 1. D' ES SOL."- El t¡�-espol de 1 apI aga de Son Br-u s' ha

realitzat amb un material porós que absorbeix les aigues de pluja

que es van filtrant a través d'un material adequat fins que

surten damunt la voravia. Aquest sistema possibilita que la plaça

sigui completament plana i a la vegada estigui lliure de bassiots

i que l/aigua no hi corri. Per contra desaigua més lentament i

durant més temps corren per la voravia.

Per solucionar la questió és convenient col.locar

claveguera al punt més baix de la voravia i connectar-la a

xarxa-existent de recollida d'aigUes pluvials. El pressupost

una

la

és

38.-REESTRUCTURACIO RECOLLIDA D'AIGUES PLUVIALS 1. ESTUDI PER a LA

COl1PRA DE SENYALS DE TRANSIT. - Al guns veïnats es quei ;-:en del

renou que produeixen els vehicles que passen damunt les parrilles

de recollida d'aigUes pluvials. Sembla que alguna d'aquestes

parrilles no són efectives per a la missió que foren projectades;

recollir solament l'aigua dels laterals. Seria ara un bon moment

per a tapar el centre de les esmentades parrilles, abans

d'iniciar el terraplenament previst; deixar un tub d'unió entre

els dos extrems, i evitar d'aquesta manera els renous molests que

de 50.000 ptes.
En conseqUència el Grup Independent formula la proposta de

col.locar la claveguera indicada a l'antecedent de la proposta,

que es aprovada per unanimitat dels assistents.
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algunes produeixen.
Per altra banda sembla que hi ha una manca d'indicadors que

regulin la circulació a distints carrers de les zones urbanes.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent
proposta: veure les reixetes transversals de recollida d'aigua
que no sÓn precises al seu tram de pas de cotxes per tapar-les i

entubar-les i realitzar un estudi per a la compra de senyals de

trànsit necessàries i fer el cost de les dues obres.
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta.

39.-ENCARREGAR ESTUDI SOBRE PRESSUPOST 1 POSSIBILITATS D'OBERTURA
DEL CAM I DE SA VELA F I NS e. LA CARRETERA D' ESPORLES. - El e air. r· er· de
Sa Vela, prevista la seva obertura a les Normes Subsidiaries i a

l'anterior Pla General� constitueix una obra de gran importancia
pel normal desenvolupament del casc urbà de Puigpunyent, i per
donar alternatives edificatOries reals als nombrosos veïnats de
la zona amb els termes que preveuen les NN.SS. i per
descongestionar i fer transitable i possible la recuperació del
carrer major com a carrer de poble. Sembla, per això, prioritari
estar ben assabentats de les possibilitats, cost i idees de

diseny abans d'emprenre aquesta obra i consequentment de
realitzar el pertinent projecte.

Pel·-· ta.l de guanya.I'·· temps i tenilr• Ln+or-rne c
í

Ó pl'··ecisa i
concreta al moment de l'aprovació definitiva de les NN.SS. cal
realitzar un estudi previ amb els termes abans expressats.

Per· tant el [·k·up Independent +or-rnu l a 1 a següent p rop ost a e

ncomanar a l'Arquitecte Eugenio Pérez Méndez un estudi sense

ostes de les possibilitats i pressuposts orientatius de l'obra.
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta,

i fa constar endemés el Grup Socialista que aquesta obra estava
inclosa al seu programa electoral.

PREVI SOBRE ASFALTAT DEL CAMI DE SON PUIG. -_. El40.-ESTUDI
deteriorament del terra ferm del cami de Son Puig, fa
aconsellable la seva pavimentació. Es un fet que a distints llocs
en petites obres s'aconseguiria una major seguretat i comoditat

per a la circulació. Abans de realitzar el projecte facultatiu

que es precisa per demanar la subvenció, cal informar-nos del seu

cost i dels llocs on s'haurien de realitzar les petites
r·emodel ac i ons.

Per ra qual cosa el Grup Independent formula la següent
proposta: encarregar a l'Arquitecte Eugenio Pérez Méndez i a

distintes empreses d'asfalt un estudi previ i un pressupost de
l'obra sense costs.

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta,
i tor·nant. a fer·· c on st ar- el Gr·up Social ista que aquest.a. obr·a també
est.ava inclosa dins el seu programa electoral.

41.-COL.LOCACIO D'UNA BARANA AL NOU CAMI DE SA VELA.- La
realització de l'inici del carrer de Sa Vela que ja s'ha acabat,
ha deixat a un costat un desnivell apreciable, entre la voravia i

el terreny del veinat, motivat per la const.rucció d'un mur de

contenció del carrer. Aquesta altura en no estar protegida, pot
produir alguna caiguda als veinats. Per tal d'evitar aquest
possible perill, es tractaria de col.locar una barana d'un metre

=
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d'alçada que impedís un hipotètic accident. El pressupost es de

cinc mil pessetes metre linial més IVA.
En consequència el Grup Independent formula la proposta de

col.locar la barana al lloc indicat, que serà de ferro.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'esmentada

pr-op oss t a ,

4-2. - SUBVENCIO P¡!:¡RCIAL DE LES QUOTES DEL CURSET DE NATACIO. -- El

Palr·ti t. present.a la proposta segUent.: Degut a la mala
tenim amb Palma per a poder dur els nins als

subvencionat.s, consideram que em de fer qualca
no es pot arreglar el tema del transport en un

l'Ajuntament. subvencioni els nins que vulguin

Popul ar

comunicació que
cursets que hi fan

cosa i degut a que

dia, demanam que

aprendre a nadar i pagui part de les quotes.
El Sr. BatIe manifesta que no creu procedent t.ornar els

pares part dels doblers que ja han pagat pel curset i que en tot
cas s'hauria d'est.udiar la possibilitat de subvencionar la
utilització de la piscina a tots els al.lot.s del poble i no just.
als qui fan el curset.

El Sr. Flaquer aclara la proposta en el sentit que la quota

\�, d' Agost encaX'i::ï no ha estat pagada i que el pF'eu del cUlr'set és de

\� 6.500 ptes. per al.lot. i mes i n'hi ha vint d'inscrits.

�"')¡tesos �l � _ �.cl alr·i ments (:?�l SF'. BatI e p rop o a a subvenci on <",.I"" el

=urset en 6u.uuu ptes. a repartir a parts iguals entre tots els
infants que s'inscriguin el mes d'agost.

�
La Corporació aprova per unanimitat l'anterior proposta en

els termes abans indicats.

PRECS SC"JCi a Lí sta posaPREGUNTES.- El portaveu del Grup
que per regar el poliesportiu

1
mëtrOO,i'fest es

que
el

c cmprer-eri unes·

es facin les

dest í actual
mangueres bastant llargues
averiguacions corresponents per

d'aquestes mangueres.
Així mat.eix fa constar que els obrers que fan feina al

poliesportiu no pogueren entrar per falta de claus i que varen

perdre dues hores de feina per aquest motiu. Demana qui te les

claus o on estan.

El Regidor Sebastià Bauza lamenta els perjudicis ocasionats

en l'incendi que es produi a Sa Vela i que motivà que es

cremassin alquns arbres del poliesportiu, fent constar que si

l'Ajuntament tengués la tennassa del poliesportiu net.a d'herbes

s'hagués pogut evitar que es cremassin els arbres i que això no

concorda amb el programa ecologista del Grup Independent.
El Sr. Betti manifesta que no creu que l'incendi tengui res

a veure amb l/ecologia i que es tracta d'un accident insistint el

6.lr••
Bau��à que ell ho '.lei a des de 1 ¿'. casa seva i el foc atr'avessà

el cami i si no hi hagues herba seca no s'haurien cremat els

arbres, el Sr. Betti reitera que fou un accident i com tots

dificil d'evitar ,endemés estava previst fer netes les voreres

els llocs públics i que si no es feren abans fou perque la

màquina de segar herba s'espanyà.
El Regidor de Cultura proposa es faci constar en l'acta

l'agraiment de la Corporació per la labor desint.eressada que en

Rafel Ramon Martorell fa en quant a l'ensenyament de música als
nins d'aquest poble. La Corporació per unanimitat aixi ho aprova.

i demana.

saber'

de
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En aquest estat i no havent més assumptes per tractar, el
Sr. BatIe aixecà la sessió essent les vint-i-tres hores, de la
qual s'esten l'acta present i jo com a Secretari certifie.

EL BrHLE EL SECRETARI



l.-LECTURA I APROVACIO, SI CAL, DE L'ACTA DE LA SESSIO ANTERIOR.
El Sr. President preguntà si hi havia cap observació a fer a
l' acta de 1 a �:;essi Ó anter-i 01'-, i 1-::1 r-egi dor- Sr--. Bau��à contestà
que al punt de precs i preguntes, referent a l'incendi que es
produí a Sa Vela, digué que li pareixia impossible que el foc
pagues tr-aspassar- el c am

í

i que quan el guar-da for-estaI pr-engué
oc a l'altre part del cami per a produir un talla focs, ja
stava encès.

La Corporació acceptà per unanimitat introduir a l'acta
a modificació feta pel Sr. Bauzà.

Seguidament el Sr. President donà lectura a una carta
del portaveu del Grup PP-UM que diu el segUent:

"Una vez e:{aminada el acta del ùltimo pleno debo
manifestarle la siguiente:

1) Que el punto numero 34 del orden del dia se llevaba
a Ln+or-mac

í

ón ,

2) Que al término de la lectura de la misma el Sr.
Alcalde dijo, que ellos proponian el cierre de la Reserva en un
lazo de tr-es días y el por-tavoz del PSOE di jo: "estoy� ampl etament€= de aCl..ler·do".

3) No se propuso ninguna votación.
4) Mi único comentario fue dirigirme al Sr. Alcalde y

r-, Teniente de Alcalde diciendoles : "¿Lo habeis visto'?", no
recibiendo ninguna respuesta.

5) Por todo la expuesto, le comunico que en el próximo
pleno vaya votar- en c orrt ra de la aprobación de dicha acta."

••

. --
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER

L'AJUNTAMENT PLE DIA 18 DESETEMBRE DE 1991

************************************************

A la vila de Puigpunyent a 18 de setembre de 1991 a les
vint-i-una hores, sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona
Pujadas, es reuní a la Casa Consistorial, l'Ajuntament Ple, amb
l'assistència dels Regidors Gabriel Flaquer Maimó, José Maria
Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell, Manuel PinteRa Gomez,Antoni Ginard B�rceló, Sebastià Bauzà Martorell, Magdalena Font
Palmer i Gabriel Ferrà Martorell, a l'objecte de celebrar sessió
ordinària, concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament
Vicenç Matas Font.

El Sr. BatIe manifestà que qualsevol Regidor pot fer
puntualitzacions a observacions a l'acta i que aquest és el motiu
pel qual s'inclou a l'ordre del dia. Si bé ha de fer constar que
la documentació dels assumptes a tractar a la sessió, durant deu
dies abans de la reunió, estan a disposiciÓ dels Regidors perquè
puguin esser consultats.

Per altra part l'article 101 del Reglament
d'Organització i Funcionament de les Entitats Locals preveu queels acords podran esser presos per assentiment, essent aquest el
sistema que normalment s'utilitza.
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El Secretari fa una exposició de les tres formes de

vot, com son votacions secretes, nominals i ordinaries, essent

aquesta última la forma habitual, que es manifesta per signes
convencionals. Si després d'haver donat lectura a una proposta,
no es fa cap observació ni s'estableix cap tipus de debat,
s'entén l'assentiment dels presents i per aquest motiu es

consignà que l'acord del punt 34 de l'acta de la sessió anterior

es prengué per unanimitat.

El Sr. Flaquer manté la seva postura i posat l'assumpte
a votació és aprovada l'acta tal com fou redactada, amb el vot en

contra del Sr. Flaquer pel que fa referència al punt 34 denominat

"INFORME ACTUACIONS A LA FINCA ES RATXO".

2.-RESOLUCIONS

adoptades per·

agost.

DE LA BATLIA.- S'assabenten de les resolucions

la Batlia durant els passats mesos de juliol i

3.-DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les

següents despeses:

A Casasnovas i Roca per clor

A Guillem Ginard, encarregat d'aigües
A Benzinera Ferrer per gas-oil i mescla

A Repsol butano per gas butà poliesportiu
A Telefònica, telèfon Casa de la Vila i Cen

Sani tar·i
A Pedro Pérez per rotulació pancarta

- A Buscapersones 24 per quotes mensàfon

A Angel 24 per serveis missatgers
A Miquel Sureda, encàrrecs mes de juliol
Al CD Galatxo-Puigpunyent per despeses escola

de basquet
- A Cubiertas y Mzov SA per subministrament i

plantació de sis palmeres
- A Mariano Martinez per dues papereres 41.756

- A Hags-Swelek SA per engronssadores i bancs per

a la plaça de Son Bru 627.317
- A Joan Vilà per bestretes per a la plaça de

A Marc Sabater per honoraris de juliol i agost 37.184 ptes
Per medicaments de funcionaris

A ASISA prima juliol i agost
A Benet Morey per set regades d'arbres

A Pablo F\odl�·iguez per· tr·eballs al poliespor·t.iu 26.000 "

A Tubosa Balear per materials

A Elèctrica Jordi per treballs pou Son Bru

A Instal.lacions Herrero per reparacions rep.
A Blanco y Negro per material oficina

A Ofimàtica i Telecomunicacions per paper fax

A la Revista Galatzó, subscripció
A Firma, material oficina

A GESA per· submi ni str··ament ener·gi a el èctr·i ca 146.904 "

13.720

75.064
45.500

12.326

50.4·02
25.657

870

7.980

1.500

3.505

117.880

276.724

17.295

7. -;:'00

16.506
19.264

8.848

30.391

60.480

87.600

571.200

Son Bru 20.572

4.-S0L.LICITUDS.- Es donà lectura a un escrit signat per

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

"

la
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presidenta de la Junta Local del Partit Popular, on sol.licita

que els sigui assignat un local a les dependències municipals.
El Sr. Batie contesta que podran usar conjuntament el

mateix que al seu dia es destinà al grup politic del PSOE, tota

vegada que no es compta en l'actualitat amb altre local

disponible i que se'ls entregarà una clau de l'entrada de
l'edifici i una de la porta del local.

El portaveu del PP es queixa de la manca d'espai,
vegada que el local també s'empra per arxiu. El Sr.
contesta que solament pot oferir el que té al moment.

El portaveu del PSOE es nega a compartir el local
el partit popular i per tant renúncia a la seva utilització.

tota
Batie

amb

Es donà compte d'un escrit de EMISA recordant que
l'Ajuntament té pendent de pagament una factura de 280.000 ptes.
per vols a escala 1:2500 dels nuclis urbans de Puigpunyent i
Galilea i escala 1:20000 del terme de Puigpunyent.

El Sr. Batie manifesta que el motiu de no haver pagat
�l seu dia aquesta factura és degut que la feina no es va fer

L.._s: eon+or-me al pactat i que no ser'vi per' res, i l' h�:\guer'en

� d'encarregar a una altra empresa. Per la qual cosa considera que

�
mora l ment no està obi i gat l' Ajuntament a pagar' aquesta factur·a.

. El Sr'. Fla.quer· diu que 1 'Ajuntament ja ho h aur-í a de
aver dit abans i no esperar tant de temps.

Contestant-li el BatIe qu ja s'els hi havia comunicat.
Duita la proposta del Sr. Batie a votaci6 es aprovada

per unanimitat dels presents.

5.-APROVACIO PROVISIONAL INFORME IMPACTE AMBIENTAL NNSS.- Es donà

compte de l'estudi d'avaluaci6 d'impacte ambiental degut al

planejament urbà a Puigpunyent, redactat conjuntament per
l'arquitecte urbanista Sr. Eugenio Pérez Méndez i el ge6graf
Gabriel Sevilla Martorell, que han intervingut com a tècnics
redactors del projecte de NNSS.

Publicat l'anunci d'aprovació inicial de dit estudi al
BOCAIB nQ 104 i no haVi;mt--se pr'esentat cap al. 1 egaci 6, 1 a

Corporació acorda per unanimitat aprovar provisionalment aquest
estudi i que es remeti a la Comissió Insular d'Urbanisme, als

.

efectes de complimentar el Decret 4/1986, de 23 de gener.

6.- CONSTITUCIO DEL PATRONAT MUNICIPAL DE CULTURA.- A la darrera
sessió plenària l'Ajuntament acordà la convocatòria de les
Entitats del municipi per tal de constituir el Patronat Municipal
de Cultura. Han designat representat en el termini concedit, les

següents entitats:
Associació Tercera Edat: Maria Frontera Bordoy

Antònia Morell MartorellF'l ora d'es Salt
Revista Galatzó :

A.P.A.

Grup de Teatre Xingonera
Grup de Teatre Gall de Foc

Terra Al ta :

Comissió de Festes Galilea
PSOE :

Agrupació Independent =

Pere Barceló Barceló

Miquel Ramon Matas

Joan Ferrà Martorell
Jaume Ripoll Suau
Ricard Vila Barceló
Jaume Pujol Vich

Margalida Sureda Moranta

Magdalena Font Palmer

.Ii>
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Conxa Gonzalez Sabater
Antoni Ramon Moragues
Aina Maria Ortega Morey

D/acord amb els estatuts del Patronat Municipal de
Cultura el BatIe proposa com a vocals a:

El portaveu del PP-UM diu que si no ho manifestaren per
escrit el seu desig és que el Regidor Antoni Ginard sigui el seu

representant dins el Patronat Municipal de Cultura, S/accepta
aquesta indicació encara que s/hagi fet fora de termini.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent
proposta d'acord:

Constituir el Patronat Municipal de Cultura d'acord amb
els seus estatuts amb els segUents membres:

a) Els vocals proposats per les entitats culturals i

\ grups politics relacionats anteriorment amb la inclusió del
� roeprooesentant del PP-oUM.

\� b) Els tres vocals proposats pel BatIe, que també s'han
� indicat.

cR. � c) El BatIe, el Regidoro de Cu l ture i la Bibliotecàt-oia,

�ue
en són membres en virtut dels seus càrrecs.

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior
pr-op o at e ,

7.-RATIFICACIO RECURS DE REPOSICIO CONTRA DECLARACIO D'INTERES
SOCIAL DEL CAMP DE GOLF.- El Sr. BatIe, fent ús de les facultats
que li atorga l'article 41 del' Reglament d'Organització,
Funcionament i Règim Juridic de les Entitats Locals, al seu

apartat 22, interposà recurs de reposició, previ el contenciÓs
administratiu, contra l/acord de la Comissió Insular d'Urbanisme,
a optat en sessió de 19 de juliol de 1991, pel qual es declarava
d'interès social la construcció d'un camp de golf a Son Pont

oferta complementària. Aquest recurs fou presentat al
Insular de Mallorca el 31 d'agost passat.

Una vegada assabentats, la Corporació acorda amb els
cinc vots a favor del grup independent i l'abstenció dels grups
PP-UM i PSOE, la ratificació dels recurs presentat pel Sr. BatIe
President d'aquest Ajuntament contra l/acord de la Comissió
Insular d'Urbanisme adoptat el 19 de juliol de 1991.

S.-LLICENCIA D'ACTIVITATS SOL.LICITADA PER RATXOKOS SA.- El Sr.
President fa una resenya del projecte de legalització i ampliació
de les obres i instal.lacions realitzades a la finca Es Ratxo,
presentat per Ratxokos SA, i a continuació llegeix l/informe
signat per l/arquitecte Eugenio Pérez Méndez que diu:

"El proesente
í

n+or-me se emite a solicitud del E;·:celentisimo
Ayuntamiento de Puigpunyent a los efectos de dictaminar las
condiciones de adecuación a la normativa vigente del citado
proyecto. Se desarrolla en los siguientes cuatro apartados: marco

legal, puntualizaciones al proyecto presentado, recomendaciones
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par-a encar·ar·

t.ram
í

tac: i on.

la viabilidad de la reserva de Puig de Galtzó,

a) MAF,CO LEGAL ....

Conforme se recoge en anterior informe de fecha 3 de julio

de 1991 los terrenos sobre los que se pretende realizar la

denomi nada "Reser-va Pui g de Gal atz ó" estan afectados por' 1 as

determinaciones de la Ley 1/1991 de Espacios Naturales y Normas

Subsidiarias de Puigpunyent.
En virtud de la primera cabria la realización de una reserva

natural acogiéndose al contenido de su articulo 11.2.8 que

permitiria la ejecución de infraestructuras o instalaciones

públicas que necesariamente deban ubicarse, previa declaración de

utilidad pública.
Por la que se refiere a las Normas Subsidiarias y segun la

compatibilidad de usos permitida para el suelo no urbanizable de

protección especial grado 1, que, segun los planos presentados

afecta a La me yor- parte de la finca, se podian aut or-í z ar- también

actividades de utilidad pública o interés social.

En consecuencia el proyecto que se pretende tendria cabida

a i o una y ot ra rror-rnat
í

va en 1 a medi da que I�'eune candi ci ones que

ermitan considerarlo de utilidad pública.

b) PUNTUALIZACIONES AL PROYECTO.-

En lineas generales el proyecto presentado, por la que se

refiere a las autorizaciones que pretende el Ayuntamiento, parece

destinado a justificar los cambios de usos y dimensiones, en

edificios e instalaciones existentes amparados por licencias

anteriores, habilitándolos para otros usos y otras dimensiones,

de forma tal que el cómputo total de superficies construidas

resultaria menor del autorizado. En este planteamiento hay un

desenfoque básico que desvirtua toda la documentación presentada.

Lo que realmente necesita el Ayuntamiento para poderse pronunciar

� 're el particular, es un proyecto que desarrolle sin

ambiguedades sus objetivos en una documentación que contemple

esplicitamente los pormenores de la actividad e instalaciones que

se pretenden, ya sea esta de caracter recreativo, turistico

cultural o cualquier otra, y todo ello al margen de que

ocasionalmente se reconviertan para estos nuevos usos, algunas a

todas las instalaciones autorizadas para la explotacion"

agropecuaria de la finca.

Es decir, se plantea una nueva actividad que no tiene en la

actualidad ningun tipo de autorización ni reconocimiento y que

por 10 tanto deberá ser descrita y justificada ampliamente en

todos sus pormenores, obras, instalaciones etc. de tal manera que

el Ayuntamiento pueda pronunciarse sobre su viabilidad con

conocimiento de causa. En este sentido, como minima, �l proyecto

deberá contemplar los siguientes extremos:

par' 1 a

asimismo
- E:-:tensi 61'1

actividad que

re'flejada en los

e:·:acta de

se pr'etende
planos.

la

que

finca

deber'a

afectadë.�

quedar'

... Descr'i pci ón

expresión de sus

de l a

fines,

actividad que se

ya sean estos

pr'etende con

r'ecr'eat i vos,

í
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turísticos, culturales,
otros, definiendo el

ellos.

de protección de la naturaleza

alcanze y contenido de cada uno

Descripción de las instalaciones necesarias para el

desarrollo de los fines propuestos en sus acpectos

funcionales, constructivos y de instalaciones.

- Estimación de coste de las obras por aplicación de

los mÓdulos vigentes con independencia de los que pudieran

resultar para otro tipo de obras, ejecutadas a no, amparadas

por licencias anteriores.

-Circunstancias de titularidad

camino de acceso a la finca.

y mantenimiento del

c) RECOMENDACIONES PARA LA VIABILIDAD DE LA RESERVA PUIG DE

GALATZO.-

El contenido de las determinaciones del proyecto a que

se alude en el punto anterior debera precisarse teniendo en

cuenta, además, que su viabilidad resulta de su necesaria

� consider-ación como actividad de utilidad pública. En este sentido

� y para garantizar esa condición deberan determinarse de acuerdo

con el Ayuntamientc, como minima los siguientes e:-:tr-emos:

- Seffalamiento de los recintos abiertos al público y de

las areas de estricta conservación y regeneración.

- Vinculación a la Reserva de una superficie cerrada a

los visitantes con fines esclusivamente cientificos y de

conservación y regeneración de la flora y fauna autóctonas,

que deberia ser al menos unas 250 Ha. que seffalan el

catedrático de Ecologia D. Miguel Morey i Andreu i el Biologo

Du Francisco Mullar Ruiz en sus respectivos informes.

- Capacidad
podrá alterarse,
admi ni str-aci óri ,

natural en base al seguimiento en la afluencia de visitantes:
en

de la reserva en visitantes diarios, que

particularmente o a requerimiento de la

función de los efectos sobre el medio

Contr-ol de la afluencia de visitantes que pueda ser

fiscalizado por la administración.

- Expresión de los medios de seguimiento, explotación

científica y mantenimiento de la reserva, con indicación de.

programas y personal asignado.

- For-mas

cul tur-al es

de explotación con fines didácticos y

posibilidad de intervención por parte del

en las que se establezcan condiciones

para programas educativos con colegios y otras

con

Ayuntamiento,
parot i cul ar-es

instituciones.

u

de
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d) TRAt1ITACION.-

Por tratarse de una actividad sujeta a la declaración

de utilidad pública, el proyecto de referencia deberá tramitarse

con arreglo a lo dispuesto en el artículo 7.2.8 de las Normas

Subsidiarias y 44.2 del Reglamento de Gestión Urbanística.

El primero establece que:
11 Con c arác ter- gener·al se deber'á r"eal i zar' un estud i o de

impacto sobre el medio debidamente documentado, atendiendo a la

vulnerabilidad del territorio en cuestión y, en consonancia con

1 as c aract er- í st i cas de 1 a acti vi dad que sepr'etenda imp 1 anta r·•
11

de
En

Ge�5ti ón
cuanto a la tramitación a que obliga el Reglamento

Urbanística nos remitimos al texto del citado

A continuació es llegi
Municipal d'Obres que diu:

l'informe de la Comissió

11 La Comissió d r obr-es assumei:·: com a prop
í

l'infm-'me

de l/arquitecte, del qual se'n darà trasllat al promotor perque

subsani les deficiéncies apuntades ajustant el projecte a

, infor·me.

Una vegada presentat el projecte rectificat es

ont i riuaré la tr'amitació amb els tel�mes de l'infor·me. 11

La Corporació acorda per unanimitat acceptar l'informe

de la Comissió Municipal d'Obres en la forma abans esmentada.

9.-LIQUIDACIO DESPESES FESTES D'AGOST.- Les Festes d'enguany han

tengut un caràcter semblant a les de passades edicions, on

l'objectiu bàsic és que siguin gratuites, el més participatives
possible i que arribin a tots. Pel que respecta a la questió
econòmi ca, es compta. amb 1 a col. 1 ab orac

í

ó de c orner- 90S i

particulars i la recaptació del bar de les festes com a

ingressos, la resta son despeses.
Per tant hi ha hagut 1.282.300 ptes. d'entrades,.

1.955.175 de sortides, el que representa un dèficit de 672.875

ptes.
Dèficit que

anterior havent-se

l'Ajuntament.
No

es lleugerament inferior

realitzat més actes, i assumi r'à

de I' anyal

que

s'han contabilitzat les despeses d'alguns actes com

concert de cant coral, la pujada al globus, el concurs de

coques, ••• , per que foren col.laboracions d'altres entitats.

El Sr. Flaquer s'interessà pel preu del sopar i en

contestació el BatIe dóna lectura detallada de totes les despeses
de les festes.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la

proposta d'aprovar el resultat econòmic de les festes.

La Corporació aprova per unanimitat l'anterior

el

pr-op ost e •
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10.-PLEC DE CONDICIONS PER A LA CONTRACTACIO DIRECTA PER A LA

REMODELACIO DE LA PLACA DE L'AJUNTAMENT.- Es donà lectura al plec
quals s'ha de

la r'emodelació
r'edactat per'

de condicions econòmiques administratives per les

regir la contractació de les obres consistents en

de la plaça de l'Ajuntament, segons projecte

l'arquitecte Joan Vilà.

Assabentats del seu contingut la Corporació acorda per

unanimitat aprovar l'indicat plec de condicions en la forma que

ha estat redactat.
A continuaciÓ es donà lectura a l'informe del Secretari

Interventor referent a la conveniència d'acudir a la contractació

directa per a ia contractació de les obres, prevista a l'article

120-2 del Text Refós de les Disposicions legals vigents en

matèria de Règim Local, aprovat per Reial Decret Legislatiu

781/86 de 18 d'abril, tota vegada que la contractació de les

obres s'haurà de fer abans de dia primer d'octubre d'aquest any i

pet-. tant no hi ha temps mater"i al per' acudi r- a 1 a su.bhasta, ni tan

sols pel procediment urgent.
En vista de la qual cosa la CorporaciÓ acorda per

� vari
í mi tat acudi r' a 1 a contr'actaci ó di r'ecta de I es obr-e-s de

�modalació de la plaça de l'Ajuntament, prèvia consulta a

stintes empreses que tenguin capacitat per realitzar les obres.

11.- ESCOLA D'ADULTS.- A rel de la suggerència de la directora de

l'escola, Maria Andreu, de realitzar uns cursos d'adults per

obtenir el Graduat Escolar aquelles persones i ex-alumnes que no

l'aconseguiren al seu moment, ens posàrem a fer feina, el

President de l'APA, en Miquel Ramon; la directora de l'escola: en

Joan Ferra, mestre destinat a una escola d'adults, i qué en

conseqilencia coneix el seu funcionament; i en Joan Betti en

representació de l'Ajuntament.
El grup organitzador fins ara ha fet les segilents pases

per fer-ho possible�

1.- Posar-se en contacte amb el Ministeri d'Educació, per

d'adherir-se al programa oficial del CENEBAD i aconseguir les

ajudes necessaries.
2.- Com a grup organitzador decidir ampliar l'oferta amb

altres cursos d'actualitat que puguin cobrir un camp ampli

d'interessos. I que serien: anglès, català, pintura, informàtica�

cuina i cant coral.
3.- Contractar els monitors.

4.- Organitzar horaris i matèries.

5.- Organitzar el pressupost.

Respecte al punt 1.- se'ns ha informat que en primer

lloc, s'hauria de subscriure u.n conveni d'entitat col.laboradora·

entre l'Ajuntament i el Ministeri per acollir-se al programa del

CENEBAD, que permetria en successives edicions comptar amb una

subvenció del Ministeri, cosa que enguany per esser el primer

cop, no és possible. En segon lloc que els professors s'haurien

de cercar i contractar nosaltres mateixos. En tercer lloc que

podriem comptar amb l'assessorament i ajuda per la seva part.

Respecte al punt 2.- les classes es preveu que comencin

l'u d'octubre, manco el curs d'informatica que tendria un
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tr'actament intensiu i el de cuina que ha de manester la creació

d'una infrastructura adequada.

Respecte al punt 3.- es va enviar una circular a tots

els mestres i llicenciats del terme per tal de cobrir aquesta

plaça, a la qual es feia constar una relació de mèrits. No hi va

haver cap canditat excepte en Pere Barceló que es va oferir a dur

endavant qualque matèria. Posteriorment es va oferir al

col.lectiu dels mestres de l'escola però només s'hi va interessar

na Conxa Gonzalez, també sols per cobrir qualque àrea; tot això

referint-nos al graduat escolar. Varen coincidir amb la

necessitat d'un altre mestre per cobrir totes les àreas de

l'esmentat titol.

Pel que fa referència als altres cursos en Xesc Bonnin

fel"à els curaos de cuina i na Corix a Gonzalez morrt arè i d
í

rí q
í

rè

la coral d'una manera gratuïta. Per a la informàtica, l'anglès,

el català i la pintura se cercaran professors encarregats de

en,

.;
endavant.

Respecte del punt 4.- A hores d'ara s'estan elaborant

horaris, que naturalment són nocturns o fora horari laboral.

Respecte al punt 5.- Pensam que es necessiten dotze

hores setmanals de graduat escolar, que ja inclouen el català i

l'anglès durant set mesos (es descompten les vacances de Nadal i

Pasqua), que representen unes 336 hores. La informàtica es

desenvoluparà mitjançant un curs intensiu d'aproximadament 60

hores. La pintura es durà a terme amb una sessió setmanal de dues

hores el que representa unes 60 hores. Respecte de la cuina les

obres d'infrastructura es presentaran en pressupost a part al

proper ple per a la seva aprovació.

Els honoraris seran de dos mil pessetes per hora com a

màxim intentat en tot cas pagar-los a la baixa.

Per tant les hores lectives expressades són en termes

monetaris 912.000 ptes. Els alumnes pagaran una quantitat

simbòlica per pagar materials.

En conseqUència el Grup Independent formula la segUent

proposta d'acord: delegar el BatIe per a signar l'esmentat

contracte amb el MEC i aprovar el pressupost expressat.

La proposta és aprovada per unanimitat.

12.-SALO PARROQUIAL DE GALILEA.- El teatre de Galilea del qual

l'Ajuntament és el gestor del seu ús segons contracte am�

l'església, sofreix deficiències de neteja, possessió de les

claus per part dels grups que l'utilitzen i horaris de

funcionament.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent

proposta d'acord:

Col.locar uns cendrers, encarregar a les dones de

neteja que hi vagin un cop per setmana per fer-lo net, instal.lar

un tauló d'anuncis indicant horari, entregar una clau a cada grup

que en fa ús i que aquest es faci responsable durant el seu temps

d'utilització, i encarregar a Manolo Pinte�o el control del saló

quan no sigui pels grups culturals.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior

proposta d'acord.

13.-AMPLIACIO XARXA MUNICIPAL D'AIGUA POTABLE.- Algunes persones
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han sol.licitat el subministrament d'aigua potable de parcel.les

on tenen o tendran la seva casa, situades fora de l'actual xarxa

d'abastament.

Ha estat criteri del grup de govern no accedir de forma

individual a aquestes peticions, si no intentar resoldre totes

les sol.licituds a l'hora per tenir una visió clara de les

necessitats i de les possibilitats de atendrer-les.

Sembla que ara, a l'inici de la legislatura és un bon

moment per a convocar els interessats i just a partir del

coneixement previ del nombre de persones, situació de les

parcel.les, etc. es podrà determinar la capacitat real de donar

sortida a les demandes, amb uns criteris inicials que, com

anteriors vegades, són donar prioritat a les finques més properes

a l'actual xarxa que comptin amb vivendes.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent

proposta d'acord: concedir un termini que
finalitzarà dia 30

d' oc tubre de 1991 p erqu
è

I es per'sones que tengui n i nter'ès en el

subministrament d'aigua potable ho manifestin per escrit davant

l'Ajuntament i és donen per rebudes les presentades des de dia 1

de gener' d'enguany. Les sol.licituds c crrt
í

nctrari la situació

exacta de la finca i les circumstàncies per les quals creuen que

han de gaudir d'aquest servei.

La Corporació aprova per
unanimitat l'anterior proposta

d' acor-d ,

14.- UTILITZACIO DE L'ESCUT MUNICIPAL.- S'ha observat una

utilització indiscriminada per part de grups de tot tipus de

l'escut municipal sense justificació en molts de casos. Tota

vegada que l'escut municipal és el simbol que identifica el

nostre poble, el seu ús correspon privativament a l'Ajuntament,

tal com contemplen les disposicions vigents, per la qual cosa es

necessari comptar amb l'autorització municipal per fer-ne ús.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent

proposta d'acord= concedir un termini de quinze dies perque els

grups que utilitzen l'escut municipal a les seves
comunicacions

sol.licitin la preceptiva autorització de l'Ajuntament.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat dels

assistents.

El portaveu del Grup PP-UM manifesta que el seu grup

ignorava que per fer ús de l'escut del municipi fos necessaria

l'autorització municipal, per la qual cosa demana excuses per

haver fet ús de l'escut municipal en els seus escrits sense estar

autcrí t.z at .

El BatIe li contesta que de totes maneres ho han de

demanëu" •

15.- MILLORES AL POLIESPORTIU.- La correcta conservació de les

instal.lacions esportives fa aconsellable la realització de

petites obres que es detallen seguidament:

1.- Encallar les teules dels vestidors

2.- Col.locar 4 finestres de formigó al magatzem nou per a

millorar la seva ventilació.

En conseqUència el Grup Independent formula, la proposta
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d'acordar la realització de
La Cor-p orac ió

l'anterior proposta.

les obres descrites.

Municipal aprova pero unanimitat

16.- MILLORES A LA PISTA NOVA DEL POLIESPORTIU.- Una vegada
acabades les obres de la pista nova del poliesportiu l'Agrupació
Socialista de Puigpunyent i Galilea proposa que es realitzin una

serie d'obres que permetin practicar l'esport amb la màxima
comoditat. Les obres que s'haurien de realitzar son les segUents:

- Regular adequadament l'enllumenat de la pista nova de
manera que s'hi vegi perfectament, tal com estaven a la pista
antiga.

_00 Pi n t ar- el quadre pero p od er- col. Loc ar- "a 1 a seva posi ció
e:{acta" el s c

è

r-c o l s de basquet ao 1 a pi sta c errt ra l ,

\� Posaro uri poc de ciment al lloc on es r-et
í

ren

� cèrcols ja que comencen a fer forats a la pista.
r';:'intaro la ret x a de 6'25 m. a les pistes tr-ansverosals i

oder-les aprofitar als entrenaments.

Per la qual cosa el Grup Socialista formula la segUent
proposta d'acord: realitzar aquestes petites millores abans que
comenci la competició oficial a finals del mes de setembre.

El Sr. BatIe manifesta que el projecte cie la pista nova

encara no està totalment acabat i que una vegada estàs totalment
llest s'haurien corregit aquestes anomalies, però que en

qualsevol cas es fara aviat.

els citats

17.- PISCINA MUNICIPAL.- El Grup Socialista considera que és
d '

una groan i rnp ort anc
í

a soc i al (tal com es ('"oef 1 ecti a al seu

programa) la construcció d'una piscina municipal.
Per demanar la subvenció corresponent només és

necessari la realització d'un avantprojecte que no representa cap
tipus de cost per a l'Ajuntament. Una vegada realitzat aquest
avantprojecte i concedida la subvenció, es realitzarà el projecte
c or-r-e ap onœrrt .

Per la qual cosa el Grup Socialista formula la segUent
proposta d'acord: Que es dugui a terme el corresponent estudi i

vantprojecte per a la construcció de la piscina municipal i
oder demanar la subvenció necessària perquè aquesta piscina

un fet.
El Grup Independent creu que dotar el nostre poble

d'una piscina municipal és un projecte interessant, especialment
per a les persones més joves que disposarien d'un element més per
a la pràctica d'un altre esport a simplement per a diversió.

Si des de sempre el Grup Independent s'ha dedicat amb
la seva actuació municipal a la promoció de noves activitats al
poble, posant els elements necessaris i la infrastructura
adequada, no es extrany que es contempli aquesta proposta com a

atractiva i interessant.
Amb aquestes bases hem de lamentar la incorrecció de la

proposta. No s'observa en la seva redacció el rigor i serietat
que han de regir les actuacions municipals. No queda clar si es

proposa fer-la a Puigpunyent o a Galilea tampoc es manifesten
les dimensions que permetin saber si s'adapta a les normes NICE
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com a requisit imprescindible per obtenir subvenció. No s'indica
l'ubicació exacta. No es presenta cap estudi previ de costos de

manteniment, inclòs eventualment el corresponent al socorrista

que necessàriament hi ha d'haver a una piscina pública. Així
mateix es comet, intencionadament o no, un error quan s'indica

que la redacció d'un avantprojecte es gratuïta. Tampoc es fa
menció si és l'actuació prioritària en materia esportiva o no,
abandonant anteriors projectes com pot ésser la pista coberta.

Per altra part, malgrat es consideri un bon projecta i

tal com s'ha dit no forma part de cap promesa electoral del

nostre grup ja que entenem hi ha altres inversions ja iniciades

que han de tenir un tractament prioritari. Per les anteriors

roaons el nost.r°e group vota en c ont.r-a de I a p rop o-st a ,

El portaveu del PSOE diu que li extranya molt que el

Grup Independent digui que no s'indica la ubicació exacta de la

piscina i si es p rop osa °fero-Ië:1o �.. Puigpunyent o a Galilea. El que

reten el Grup Socialista és que es miri si hi ha possibilitat de

eroo-se.

El Sr. BatIe, reiterant el que ja ha dit contesta que
hi ha altres actuacions iniciades que són prioritàries.

Duita la proposta a votació és rebutjada per cinc vots
en contra del Grup Independent. Voten a favor els dos regidors
del PSOE i els dos del PP-UM.

18.- PAPERERES DEL POLIESPORTIU.- De manera incomprensible s'han
col.locat unes papereres al poliesportiu municipal amb la boca

dirigida cap a l'interior del camp de joc, quan el
més lògic és que siguin els espectadors i no els jugadors els que
les ernpr-Ln ,

Per la qual cosa el Grup Socialista formula la segUent
proposta d'acord: invertir les papereres col.locades al

poliesportiu municipal perquè puguin esser emprades per part dels

eo5pectadoros.
El Sr. BatIe contesta que la raó de col.locar-Ies tal

estan és perquè la gent es col.loca dins el camp en vers de
des de la part de fora i que les que estan a la part dels

"-�..... oJlatero!5 és p œrqu
ë

el cami és estroet i no hi ha eospai suoficient

erquè passin els vehicles, el Sr. Pérez manifesta que aquests
rguments no el convençen ja que els vehicles, podrien passar

igualment.
El Sr. BatIe manifesta que en qualsevol cas

s'estudiaran les possibilitats de girar-les de la part dels

platers. Les de la banda del torrentó es giraran.

19.- POLICIES LOCALS.- El fet de no existir quarter de la Guardia
Civil a Puigpunyent i donat l'avançada edat i el delicat estat de

salut del policia local Jose Cano Atienza, el Grup Socialista
creu que ens obliga a donar un poc de seguretat als veïnats i a

la vegada poder ordenar la molt complicada circulació a

Puigpunyent i a Galilea, creant d'una forma immediata dues noves

places de policia local, tal com s'oferia al seu programa
el ectoroal .

Per la qual cosa el Grup Socialista formula la segUent
proposta d'acord: iniciar al més ràpidament possible l'expedient
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per a cobrir dues noves places de policia municipal (local) �

realitzant tots els tràmits necessaris perquè els honoraris

d'aquests funcionaris quedin inclosos a la partida corresponent
al pressupots de 1992.

El Grup Independent considera que no existeixen raons

objectives de prou entitat que justifiquin la creació de les

places de policia local que es proposa. La despesa que suposaria
no compensen de cap manera les eventuals avantatges de

l'ampliació de la plantilla. Per la qual cosa el Grup Independent
vota en contr·a.

El Grup del PP s'abstén i en conseqüència queda
rebutjada l'anterior proposta.

20.-EMPRESES DE CONSTRUCCIO.- El Grup Socialista exposa que com

tots sabem existeixen a Puipunyent en aquest moment un parell
\ _, d' empr'eses de c on st r-uc c i ó camp 1 etament I egal i tz ades i cr'euen que

� seria convenient per a les petites obres que es realitzin a

.� Pui gpunyent que es dugui n a telr'me per' aquestes empr'eses i que no

� sempre, com fins ara, totes les obres que poden ésser

-,� cantr'actades sense subhasta s' ad jud i qui n al matei:·: c orrt rac t
í

sta.

� Per la qual cosa el Grup Socialista formula la següent
proposta d'acord: que per a les obres que es realitzin a

Puigpunyent es contractin les empreses que tenen la residència al

mateix poble i a Galilea es realitzi de la mateixa manera amb les

empreses que allà resideixen, exceptuant les obres que per la

seva importància necessitin una altre manera de contractació.

El Grup Independent nega el que s'exposa a la prpposta,
ja que és precisament un fet que també es contracten amb altres

empreses, no tan sols de construcció, sino amb fusters i pintors,
i per tant vota en contra d'ella, ja que no té ojecte d'ésser la

proposta. El Grup del PP s'abstén, quedant per tant rebutjada
aquesta proposta.

21.- SERVEI METGE A GALILEA.- Degut a la discriminació que
sofreixen els veins de Galilea en comparació als de Puigpunyent
uant al servei metge, el Grup Socialista creu que s'haurien

d'iniciar de forma immediata negociacions amb el metge titular o

substitut �er solucionar aquest problema que el Grup Socialista

presentà al seu programa i que considera prioritari damunt els

altres. Es incomprensible que Galilea compti tan sols amb un sor
servei setmanal, mentre que Puigpunyent disposa pràcticament de

servei tota la setmana.

Per la qual cosa el Grup Socialista formula la següent
proposta d'acord: iniciar de forma immediata negociacions amb el

metge perquè realitzi un segon servei setmanal a Galilea malgrat
s'hagi de satisfer una quantitat mensual. Aquest servei tan

necessari s'hauria de prestar a partir del pròxim mes de

setembr·e ..

so-F Ir'ei :.; i n

l'atenció

El Grup Independent nega que els ve�nats de Galilea

qualsevol tipus de discriminació. Però per facilitar

mèdica al seu moment es va arribar a un acord amb el

metge perquè passàs consulta un dia a la setmana, servei que fins

ara ha respost a les necessitats dels Galileus que en cap moment

han manifestat la conveniència d'ampliar el servei davant

l'Ajuntament i tampoc s'han detectat queixes.



Folio n." .. 66 .

Per altra part està fora de dubte que l'organització
sanitària de Mallorca es competència del Govern Central i del

Govern Balear i a aquests organismes els correspon dotar de metge
a Galilea, no a l'Ajuntament que en té suficient en assumir les

seves prOpies competències, per això es vota en contra de la

proposta. El Grup del PP-UM també vota en contra i per tant queda
rebutjada la proposta.

22.- PUJADA D'AIGUA A GALILEA.- A la passada legislatura es va

aprovar una proposta per la qual els Regidors de Galilea (A.

Roig� M. PinteWo i O. Martorell) realitzatsin un estudi pertinent

per informar de les possibilitats i cost aproximat de la pujada

d'aigua a Galilea. Aquesta proposta no es va realitzar o no es

\_<=" va
í

n+or-mar- d'aquest estudi.

� Per la qual cosa el Grup Socialista formula la següent
<, pr-op osrt e d' ac ord � nomenar" nova comi ssi ó i ncl ouœrrt el s Ir'egi dor-s de

Galilea per realitzar l'informe oport� segons possibilitats i

costs.
El Grup Independent manifesta que aquest tema va esser

objecte d'especial debat durant la campanya electoral. La postura
del Grup Independent va esser clara i no facilitarà un major

consum d'aigua si a la vegada no es té solucionat el problema de

la depuració de les aigües brutes. Fins que no es disposi d'un

sistema de depuració d'aigües a Puigpunyent, no es faran els

estudis necessaris per avaluar els costos de l'abastament i

sanejament a Galilea. Per la qual cosa el Grup Independent vota

en contra de la proposta.
El Grup del PP-UM vota a favor de la proposta, que

queda rebutjada pels cinc vots en contra del Grup Independent.

23.- SORTIDES D'AIGUA A LA PISTA NOVA DEL POLIESPORTIU.- El Grup
Socialista exposa que com tots sabem s'ha construit al

poliesportiu municipal una pista nova: idò bé a mitjans del mes

d'agost va caure al nostre municipi una gran quantitat de pluja i

aquesta pista nova quedà completament negada, simplement perquè
quan la c on st ru

í

ren "s'oblidar'en" de felr• LtneS sor·tides d'aigua
que permetesin que aquesta no quedas totalment acumulada dins la

pista i poder dur a terme l'esport amb la màxima comoditat

possible.
A més d'i mpec:1 i Ir. I a pr-è c t

í

ca de l' espor·t 0I ].' ai gua qued.a
acumulada a la banca on hi ha els bancs on no es poden seure els

espectadors� per tant la manca de sortides d'aigua impedeix també

que la gent es pugui seure sense, com a minim, banyar-se els peus
i això a l'hivern no resulta molt agradable.

Per la qual cosa el Grup Socialista de Puigpunyent i

Galilea proposa que es construesquin sortides d'aigua abans que
comenci la competició oficial de basquet a finals del mes de

setembr·e.
El Sr. BatIe contesta que les instal.lacions encara no

estan acabades i que les sortides d'aigua es faran d'immediat.

24.- ABEURADOR A LA PLAÇA DE SON BRU.- El Grup del PP-UM

manifesta que han rebut i sentit moltes queixes, la majoria fetes

pels nins� que quan juguen a la plaça no tenen on poder anar a

beure un poc d'aigua.
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Per la qual cosa proposen que es posi un abeurador a la

mencionada plaça.
El Sr. BatIe manifesta que aquesta proposta i les

següents del grup popular les presenta la Junta Local del Partit

i que la Junta no te competències per presentar propostes, que

han d'ésser presentades pel grup politic o per un Regidor i no

per la Junta, i per tant demana si el Grup Popular ratifica les

propostes. El portaveu del Grup contesta que les ratifica.

Quant al contingut de la proposta, el Sr. BatIe diu que

està prevista la seva col.locació i en aquest sentit tingueren

\
converses amb l'encarregat del servei d'aigua.

� 25. -PAPERERES A LES PLAÇES. - El Gr-up Pop u l ar· pr-op osa posar- més

p ap er-er-es al nostr-e pobl e, concr-etament ël_ I apI aga de I ,-

esg I ési a

i a la plaça de Son Bru.

� El Sr-. BatI e contesta que ja estan posades.

26.- RECTIFICACIO DE LA CORBA DE SON MARILL.- El Partit Popular
creu que la corba és un punt d'elevada perillositat i amb una

alta freqilencia d'accidents i que hi ha l'existència d'una oferta

de donació de terrenys per part de la propietària.
Per la qual cosa proposa sol.licitar al CIM l'ajuda

necessàr- i ë.�_.

El Grup Independent està d'acord que aquest és un punt
perillos de la carretera de Puigpunyent a Palma, com també ho és

davant la pedrera d'Establiments, que en dies de pluja es

diposita a la calçada gran quantitat de gravilla, que és un

perill constant pels vehicles que circulen per aquell lloc i que

ha estat motiu de nombrosos accidents.

Per tot això el Grup Independent estima que la proposta
d'acord s'hauria de fer en el sentit de sol.licitar al Consell

Insular de Mallorca, tota vegada que la carretera pertany a

aquest organisme, que es faci càrrec de les dues millores abans

apuntades, com són la rectificació de la corba del Pont de Son

Marill, situat prop de l'encreuament de la carretera de Calvià, i

I vessant de gravilla procedent de la pedrera, situada ja dins

el terme de Palma; sempre i quan aquestes inversions no suposin
mermar les subvencions que es puguin destinar a aquest municipi.

Aquesta contra proposta és aprovada per unanimitat dels

assi ��tents.

27.- PRIMERA REFORMA PISTES POLIESPORTIVES.-CERTIFICACIO

Examinada la primera certificació de reforma de pistes i

instal.lació de xarxes de baixa tensió i enllumenat del

poliesportiu municipal, signades pels tècnics Miquel Rossello

Sard i Miquel Sureda Rubert, per un import total de 6.945.991

ptes., la Corporació acorda per unanimitat donar-li aprovació i

que es remeti al Consell Insular de Mallorca a efectes del

pagament de la part que correspon al dit organisme.

28.-PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr.

py--eguntes:

Pérez fa les següents

Si han estat localitzades les mangueres del poliesportiu.
El SR. BatIe contesta que estaven a la plaça de Son Bru, A la
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pregunta de si es traslladaran de nou al poliesportiu diu que ja

hi són, però no es faran servir per regar els arbres perquè es

continuarà amb el sistema de reg actual.
- Si les persianes del cementiri estan col.locades.

Contesta el Regidor Sr. Ferrà que a hores d'ara no estan fetes,

però si encarregades, la plataforma encara no està encarregada.
- Si per part del contractista Sr. Rosales es pensa fer

arreglar els desperfectes que ocasionà a la plaça de l'Ajuntament

en motiu de la construcció de la Casa de Cultura. Contesta el Sr.

BatIe que aquest és un tema que es resoldrà a l'hora de fer la

remodelació de la plaça, tal com ja aviem acordat abans en càrrec

al Sr-. Rosal es.

- Que es pensa fer quant al contenidor de vidre.

El Sr. BatIe contesta que estan en contacte amb l'empresa
municipal EMAYA perquè s'encarregui d'enviar el vidre que es

recollesqui a Barcelona juntament amb els vidres de Palma. El

trasport fins a Palma seria a càrrec del nostre Ajuntament.
- Si la xifra del pressupost aproximat que es mencionà a una

ocasió per un terraplanament de carrers, és l'inicialment

apuntada. Contesta el Regidor Betti que s'ha fet un carrer éssent

el preu de 300.000 ptes per la qual cosa el pressupost no varia.
- Que les portes dels serveis del poliesportiu no tenen

tancador per la part de dedins. Contesta el Sr. BatIe que es

tindrà en compte.
El Regidor del PP-UM formula les següents preguntes:

Que està assabentat que el rellotge que es pensa col.locar a

la plaça de l'Ajuntament tindrà un cost de més de dos milions de

pessetes i que considera que es una despesa excessiva quan hi ha

molts de carrers en mal estat que necessiten arreglar.
El Sr. BatIe li contesta que aquest és el cost pressupostat.

- Que referent al tema de la piscina municipal, el Grup
Independent, durant la campanya electoral va promete que es

podria fer una piscina petita a Galilea, i que considera per tant

que també es podria fer a Puigpunyent, Agraint el Sr. Betti

l'interés del Sr. Flaquer per les propostes de la campanya
electoral dels Independents, però millor es preocupi de les

seves, i en tot cas ja ho recordarà daqui a 4 anys si no s'han

complit.
- Si s'ha tingut contestació a la comunicació que s'envià al

BatIe de Palma referent a les senyals de màxima velocitat

situades a la carretera de Puigpunyent, Contesta el Sr. BatIe que
no s'ha rebut cap contestació sobre aquest punt.

- Si el BatIe està assabentat que un col.laborador de

l'Ajuntament fa al.lusions sobre el personal laboral diguent que
són uns ganduls, contestant el Sr. BatIe que concreti qui és

aquesta persona, manifestant el Sr. Flaquer que es tracta d'un

col.laborador del Grup Independent, no de l'Ajuntament. El BatIe

manifesta que no estè enterat.

En aquest estat

tractar, el Sr. President

tres hores i quinze minuts,
com a Secretari certifie.

EL BATLE

i no havent-hi més assumptes per
aixecà la sessió, essent les vint-i

de la que s'esten l'acta present i jo

EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE EL DIA 30 DE SETEMBRE DE 1991

A la vila de Puigpunyent, a trenta de setembre de mil nou

cents noranta-un, a les vint-i-una horas sota la Presidència del

Sr. BatIe Anton_ Arbona Pujadas, es reuní a la Casa Consistorial

l'Ajuntament Ple, amb l'assistència dels Regidors Gabriel Flaquer
Maimó, Jose M.r1a pérez Fontirroig, Joan Betti Morell, Manuel

Pinteño Gómez i Antoni Ginard Barceló, a l'objecte de celebració

de sessió extraordinària, hi concorregué l'infrascrit Secretari

d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

Obert l'acte pel Sr� President, manifesta que el motiu de la

present sessió és l'urgència en la contractació de les obres

incloses al Pla d'Obres i Serveis de 1991, gue s'ha de fer abans

del primer d'octubre d'enguany, o sia abans de demá.

Això ha motivat que el termini de dos dies hàbils

d'antelació des de la convocatòria a la celebració de les

sessions plenàries, que preveu l'article 46-2 b) de la Llei

7/1985, de 2 d'abril, no s'ha pogut complir i per tant s'ha hagut
d'acudir al caràcter urgent previst a l'article 79 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Juridic de les Corporacions
Locals.

No obstant el punt tercer de l'ordre del dia (Suplements de

crèdit) no mereix aquesta urgència i per tant creu que s'hauria

d'ajornar per a una propera sessió.

El Regidor Sr. Flaquer creu que, a més del tercer punt,
s'hauria d'excloure el punt primer (aprovació de l'acta

nterior), tota vegada que no ha tingut temps de llegir-la.

En conseqüència, la Corporació acorda per unanimitat,
considerar tant sols d'urgència el segon punt de l'ordre del dia,
que és tractat a continuació.

2.-CONTRACTACIO OBRES REMODELACIO PLAÇA AJUNTAMENT.- El Sr. BatIe

exposa que malgrat haver-se fet l'oferta a diversos contractistes

d'obres, l'única oferta rebuda per a la realització del projecte
de remodelació de la plaça de l'Ajuntament, redactat per

l'arquitecte Joan Vilà Martinez, és la presentada pel
contractista Francisco Rosales Marta, que es compromet a

realitzar les obres pel preu total de 15.450.000 ptes, gue

representa una baixa de 5.424 ptes. sobre el pressupost del

projecte.

La Corporació acorda per unanimitat contractar amb el Sr.
Francisco Rosales Marta l'execució de l'obra abans esmentada per
la quantitat total de 15.450.000 ptes.
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El Regidor Sr. Pérez manifesta que per tal com el

contractista Sr. Rosales té pendent de reparar les peces del

paviment de :a plaça de l'Ajuntament, que amb motiu de les obres

de la Casa de Cultura es trencaren pel pas dels camions,

maquinària � demés, considera que no se li ha de pagar cap

factura mentre no hagi reparat els desperfectes de la plaça.

El Sr. BatIe contesta que el passat mes de març el Sr.

Rosales signà un document on es comprometia a fer la reparació
dins el termini de sis mesos, i que si encara no s'ha fet és

degut que amb les obres de remodelació de la plaça es tornaran

espanyar i per tant convé fer-ho una vegada es tingui la

seguretat que no hi tornarà passar maquinaria pesada.

El Sr. Pérez insisteix en la seva preteneió i el Sr.

contesta que es tindrà en compte.

BatIe

En aquest estat i havent-se complit l'objecte de la reunió

el Sr. BatIe aixecà la sessió, essent les vint-i-una hores �

trenta minuts, de la qual s'estén l'acta present i jo com a

Secretari certifie.

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 16 D'OCTUBRE DE 1991

==============================================================

A la vila de Puigpunyent a setze d'octubre de 1991,
vint-i-una hores, sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni

a les

Ar'bona

Pujadas, es reuní l'Ajuntament PIe, a la Casa Consistorial, en

sessió pública ordinària, amb l'assistè�cia dels Regidors Gabriel

Flaquer Maimó, .José Maria Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell,

Ivlanuel Pi nteño Gómez, Anton i Gi n arcí Bar'cel
ó

,
Sebasti à Bauz à

Martorell, Gabriel Ferrà Martorell i Magdalena Font Palmer. Hi

concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç
Matas Font.

� l.-LECTURA I APROVACIO DE L'ACTA DE LA SESSIO ANTERIOR.- über-t;

�l'acte pel Sr. President, el Regidor Sr. Flaquer manifesta que

creu que manca al capitol de precs i preguntes de l'acta de la

sessió ordinària del mes anterior la pregunta que va fer referent

a on es trobaven les vorades de pedra que hi havia al carrer

major de Puigpunyent i que amb motiu de la reforma de les

voravies foren substituits per altres de fàbrica.

El Senyor BatIe digué que en una pròxima reunió contestaria

sobre aquest punt.
La Corporació acorda per unanimitat incloure a l'acta la

pregunta anterior, i queden així aprovades per unanimitat l'acta

de la sessió ordinària del mes de setembre i l'extraordinària de

dia 30 d'aquest mes.

2.-RESOLUCIONS DE LA BATLIA.- S'assabenten de les resolucions

adoptades per la Batlia durant el passat mes de setembre.

3.-S0L.LICITUDS.- Assabentats de la sol.licitud presentada per na

Maria Martinez Isidro per a canviar el negoci de perruqueria al

carrer carretera Nova d'Estellencs nQ 21, la Corporació acorda

per unanimitat accedir al sol.licitat.

En Rafel Matas Vila i na Maria Martorell Bonet, en Bartomeu

·rrom Bibiloni i na Catalina Bonet Martorell, i en Jaume

Martorell Rossello i na Antonia Mª Ripoll Frau, sol.liciten una

ajuda econòmica per a cobrir les despeses de trasllat de la

logopeda Maria José de Prada, que cuidarà d'un tractament de

logopèdia per als seus fills.

La Corporació acorda per unanimitat abonar directament a la

Sra de Prada 25 ptes per km recorregut, a raó de quinze
kilòmetres de anada i quinze de tornada, per cada un dels dies

que es desplaci a Puigpunyent per raons profeSSionals.

4.-SUPLEMENTS DE CREDIT.- El Sr. BatIe fa una exposició dels

motius que ens han duit a tramitar aquests suplements de crèdits

dins el pressupost de 1991.

Donat l'ectura a l'expedient tramitat a tal efecte, vist
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l'informe d'intervenció i el dictamen favorable de la Comissió
d'Hisenda i discutits ampliament cada un dels extrems que comprèn
la proposta, el seu objecte i fins i trobant-la conforme amb els

serveis que vénen a càrrec de la Corporació Municipal, els que

pot atendre de conformitat amb l'article 158-4 de la Llei

39/1988, de 28 de desembre, s'acorda per unanimitat:

1) aprovar inicialment la proposta de suplements de crèdits

finançada de la forma segUent:

PARTIDA CONCEPTE IMPORT

Amb càrrec al remanent liquid de tresoreria de 1990

!V¡i tjançant
pr-·essupost.

210.00
212.00
213.00
215.01
220.00
220.01
22()a <)2
221.00
221.04
226.08
226. <Y?

�463.00
160.00

160.06

:220.00
22<)" ()2

221" oo

221,,08
222. (>1
463.00
489.01

Reparacions en carrers i places
Reparacions en edificis municipals
Reparacions a la xarxa d'aigUes
Mobiliari i eines
Material d'oficina

Publicacions� revistes, etc.

Material informàtic
Subministrament energia elèctrica

Vestualr'i
Al t.res despeses
Festes
Mancomunitat de Tramuntana

2.497.750
115.550
141.008
821.302
124·.836

229.620
108.640
126.946

50.000
100.000

350.000
4f;>4.738

total �5. 160.390 ptes.

b a i x es de crèdits d'altres par·t i de's del

Segur'etat Soci al
Assistència mèdica i farmaceutica
Material d'oficina

Material informàtic
Subministrament energia elèctrica
Productes de neteja
Comunicacions postals
Mancomunitat de Tramuntana

Grups Culturals i Esportius

351.946
50.000
50.000
50.000

273 .. ()54·
43.622

30.000
863.378
288.000

total 2.000.000 ptes.

2) Que els expedient de modificació de crèdits, aprovats
inicialment, siguin exposats al públic durant quinze dies hàbils

previ anunci al BOCAIB i al Tauló d'Anuncis d'aquesta Casa
Consi stor'i al.

3) Que els expedients aprovats
aprovats definitivament si no es

conformitat amb el que disposen els
Llei 39/1988, de 28 de desembre.

inicialment es consideraran

presenten reclamacions� de
articles 150-1 i 158-2 de la
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5.- DESPESES.-Examinades les factures presentades s'aproven les

segilents despeses:
- A Guillem Ginard, encarregat servei d'aigues

A Materials Establiments
A Seguretat i Neteja per 4 contenidors

A Benet Morey per regar arbres

A Joan Matas per transports i feina

A Repsol per gas butà del poliesportiu
A GESA energia elèctrica pou San Bru i

51.821
638

64.812

ptes

6.500
18.000

7.700

gi

col.le-

126.946

Al Registré de la propietat per inscripció
de p arc e L. 1 es

\� A Rafel ��ë:\I'T1�n p er- repert; i ment I:llr-ogr-ames

\�
A la ComIssIó de Festes de Galilea, aporta-

_ció
municipal

A Antoni Serra, aportació setmana del llibre

A Llibreria Embat pel mateix concepte
A Pryca per la compra de 200 cadires

A Guillem Ginard per la construcció d'un

cadafal
- A Antoni Llabres per treballs de picapedrer
- A Eugenia Pérez Méndez per redacció d'un es-

tudi d'Avaluació d'Impacte Ambiental de les NNSS
- A "Cer-r-ajer-j_a Vidal" per- modificar- sopor-ts

de paper-er-es
A Papereries Arrojas per material d'oficina

A Papereria Nueva Balear material d'oficina

A Cerca Balear per tancar parcel.la
A Imprempta Mallorquina material d'oficina

A Marcos Sabater per honoraris

Per dos parells de sabates pel personal
labor-al

A Llorenç Carbonell per transports a Galilea

A Magdalena Ginard, per segells de correus

A Baltasar Alamar per gèneres servits

A Laboratoris Barclay per dues anàlisis d'aigua
Als funcionaris per medicaments

A Buscapersones 24� quotas mensàfon

A Angel 24 per quotes servei missatgers
A Elèctrica Jordi per reparacions enllumenat

públic

:1.2. T.-;::O "

12. !.':")(H) "

:350.000 "

15.000 "

10. 000 "

340.000 "

401 .430 "

141.008 "

ï'28.000 "

4.032 "

1. .. 225 "

800 "

78.452 "

31.080 "

14.336 "

5 Il t�9() "

64.000 "

-¡:'.5(}() "

81.095 "

11.200 "

7.832 "

4-.424 "

13.547 "

4-¡.974 "

"

"

"

"

"

"

f� Irrdustr-í a l i Agr-ícola p er- gèner-es ser-vits 112.T39 "

A ¡Vlita p er- factLU--ació c ùp
í

ess cie l'escai"" 15.060"

A Ultifna Hor-a per- subscl�-j_pciÓ 3 mesas 6.0(>0 "

A Infocash per- h or-e ss supor-t de softlrJar-e 81.200"

Vistes les factures presentades per el Sr. Miquel Sureda,
per treballs professionals dels mesos d'agost i setembre� per un

import de 52.380 ptes. cada una, s'acorda a proposta del Sr.

Betti aprovar la del mes de

setembre tal com ve redactada i reduir la del mes d'agost en la

mateixa proporció dels dies treballats.

Es deixa per una altre sessió la de Guillem Pont perquè la

pr--esent. i
ha fet.

en factura numerada i no en forma de pressupost com ha
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6.-AUDITORIA DE COMPTES.- El Grup Socialista exposa que la idea

que la revisió de comptes és un instrument que serveix per a

descobrir fraus és pròpia de començaments de segle. Avui en dia

són molt poques les empreses a Coporacions, tant privades com

públiques, que no utilitzin aquests serveis que proporcionen un

punt de vista exterior sobre el funcionament i sobre els mètodes

financers i de comptabilitat i que resulta,
molt valuós.

No es tracta de qüestionar la vàlua i professionalitat dels

funcionaris d'aquest Ajuntament, sinÓ més bé tot el contrari;
l/analisi i posterior punt de vista d'uns experts en aquestes

matèries, proporciona una estabilitat i seguretat major al

\
funcionari, que utilitza les seggerències i conclusions que es

� donan al' i n+or-rne per- a un mi llor- i més encer-tat desenvol up ernerrt;

� del seu treball. Al mateix temps, ofereix a l'equip de govern, a

'oposiciÓ i en gener-a_l a l'habitant del municipi, una visió

lara i exacta de la situació del seu Ajuntament.

Adjunten a la proposta fotocòpia de l'oferta d'una empresa,

�lider mundial en aquest camp, que treballa i ha treballat en

moltíssimes ocasions per a l'empresa a Corporació pública, i que,

per tant, té una experiència gran en aquest sentit. Concretament

són uns professionals molt coneguts ( revisen totes les seves

empreses) a la Conselleria d'Economia i Hisenda del Govern

Bal ea¡r-.

en tots els casos,

Per la qual cosa el Grup Socialista

proposta d'acord:

Realitzar l'esmentada reviSlO segons

Malgrat tot, no és una oferta tancada, sinó

"F or-mul a 1 a -següent

l'oferta adjunta.

que es pot ampliar o

reduir en els termes que es consideri oportú.
A continuació es donà lectura a l'esmentada oferta de

l'empresa Ernst & Young concretant que la feina consistirà en�

"l) Revisión de los- ingr-esos y g¿l��tos del ejer-cicio 1990.---

Esta revisión consistirà en el examen de la justificación de

o� prinCipales gastos incurridos por el Ayuntamiento durante el

ejercicio de 1990 y su evaluación contable. También analizaremos

los ingresos recaudados por el Ayuntamiento y efectuaremos un

anal isis de las recaudaciones pendientes de cobro a 31 de

diciembre de 1990, examinando su recuperabilidad.
2) Analisis del cumplimiento de la legalidad vigente en

materia de haciendas locales.-

Durante el transcurso de nuestro trabajo analizaremos los

principales aspectos legales que vienen obligados a cumplimentar
los Ayuntamientos y en especial el Ayuntamiento de Puigpunyent
para determinar si el Ayuntamiento cumple basicamente con la

normativa vigente.
3) Analisis de los ingresos y su viabilidad.-

También analizaremos como parte de nuestro trabajo los

ingresos que actualmente està recaudando el Ayuntamiento con el

fin de determinar si es posible su aumento siempre en

cumplimiento de la legalidad vigente. Les explicaremos las

posibilidades y viabilidades del aumento de la recaudación

municipal para que el Ayuntamiento pueda después tomar las

decisiones oportunas.
Como resultado de nuestro trabajo les entregaremos un

informe escrito donde va a constar el Trabajo realizado, los
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comentarios al mismo y nuestras conclusiones.

Hemos estimado que el coste de nuestros honorarios será de

pesetas: seiscientas mil para la realizaciÓn de los tres trabajos

indicados. Los gastos de desplazamiento desde Palma seran

fa.ctur·ados apart e asi como el IVA c or-r-eap on d
í

ente ...

El Sr. BatIe contesta que una auditoria servei per verificar

si els comptes expressen la vertadera situació del patrimoni i de

la situació financera de l'entitat, així com els resultats i

recursos obtinguts segons la legislació. I l'objecte de

l'auditoria és l'emissiÓ d'un informe que permeti adoptar les

decisions pertinents.
Des d'aquesta perspectiva és evident que resulta interessant

di ssp o a.ar- d' un estudi ser·i Ós de 1 a I�'eal i tat econòmi e a de

l'Ajuntament.
PerÒ per interessant que sigui la idea té, així com està

p l a.ntej ada, Lm cost que no poden assumi r- I es p obr-es ar'ques

d'aquest Ajuntament i massa elevat per l'estudi que s'ofereix, ja

que hi manca una qUestió fonamental per a un Ajuntament, com és

ara l'avaluació i anàlisi del lloc de treball que permetria saber

si tenim una plantilla sobredimensionada o, pel contrari,

ajustada a les necessitats reials.

El cost aproximat al milió de pessetes fa inviable la

proposta, a la qual hem de votar en contra des de la

responsabilitat del govern municipal. Sense que això sigui una

excusa per impedir que surti a la llum pública la gestió
econòmica dels Independents a l'Ajuntament, perquè zensillament

no tenim res a amagar i hem estat sempre trasparents en totes les

coses en general i en l'econòmica en particular.
Es bo recordar a aquest punt, que l'any passat el Tribunal

de Comptes, demanà la documentació comptable sense que hi

detectàs cap anomalia. Així mateix no podem deixar de fer

referència que no s'ha pagat mai una pessRta sense l'oportuna

justificaciÓ documental i ha estat el plenari de l'Ajuntament qui

sempre ha aprovat totes les despeses i quasi sempre per

unanimitat. També el plenari ha aprovat qualsevol suplement de

crèdit, encara que les bases d'execució del pressupost preveien

que fos el Batle qui aprovàs transferències entre partides. I

tots el s F�egi dor-s han ti ngut sempr'e al seu abast el s documents

comptables per a la seva analisi.

Si honestament el Grup Socialista pretén que algun tècnic

interpreti l'envitricollada comptabilitat municipal, feim una

proposta alternativa perquè sigui l'interventor qui, en el

termini de dos mesos, faci un informe amb els continguts oferits

per l'empresa auditora en els punts 1) i 2), ja que el 3)

pràcticament no té gaire interès ja que els imposts i taxes que

pot percebre un Ajuntament està reflectit a la llei d'hisendes

locals, que també fixen els tipus impositius entre un minim i un

max i m.

El Grup Socialista està d'acord amb la proposta alternativa

que exposa el Sr. BatIe i aixi és aprovada per unanimitat.

7.-EXERCICI
Mallor'ca en

sol.licita
F'elatiu al

DE L'AUTODETERMINACIO.- El Partit Socialista de

escrit remès pel seu Secretari General adjunt

que l'Ajuntament de Puigpunyent, prengui un acord

reconeixement del dret a l'autodeterminaciÓ per a
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poder aconseguir si el poble aixi ho vol, les màximes quotes

d'autogovern. El Grup Independent assumeix les raons assenyalades

pel PSM per fonamentar aquesta proposta i molt especialment

perquè pensam que cada poble té dret a triar el seu futur i

assolir les màximes competències per a regir el seu desti i

per'què t.amb
é

som c on ac
í

ents de l/ enorme tl"'ascendènci a del s fe·ts

que d'uns mesos ença trasbalsen la vella Europa, tot posant en

evidència les artificioses estructures d'un estat dominant que

amagaven unes realitats nacionals oprimides. S'ha de reconèixer a

aquests pobles la seva identitat i el seu protagonisme a la

construcció de l'Europa futura. Conscients de la importància

d'esdeveniments històrics tan significatius com la reunificació

Alemanya, la desintegració soviètica i la recomposició del mapa

\
balcànic, i de la influència que tenen en les aspiracions de

Il i ber·tat de 1 es nac i on s sense estat d' Europ a occ i dental i de

l'estat Espanyol en particular, el Grup Independent formula la

següent pr-op oa t.e d '
ac ord u acceptar' i reconèi x er el s dr'ets

acionals i entre d'ells el dret al lliure exercici de

'autodeterminació de totes les nacions del mÓn i en especial

'aquelles que no tenen estat.

Saludar oficialment els nous estats de Letònia, Estònia i

Lituània.

Expressar la seva solidaritat amb el poble de Croàcia,

victima de la violència militar contra la seva població civil per

mor d'haver proclamat el seu ferm desig d'ésser amo del seu

i: ut.ur- •

Desitjar la incorporació a la nova Europa de totes aquelles
nacions que encara pateixen qualsevol casta d'opressió.

Declarar que Mallorca fa part, juntament amb les altres

Illes Balears i Pitiüses, Catalunya, el Pais Valencià i el

Rosselló, d'una realitat nacional que es denomina Paisos

Catalans, que conformen una identitat pròpia diferenciada, no

tan sols cultural i lingüistica, sinó també històrica,

geogràfica, social i econòmica, i que tenen tot el dret a

l'autodeterminació per poder aconseguir, si el poble aixi ho vol,
les màximes quotes d'autogovern i la plena sobirania.

Declarar que el municipi de Puigpunyent com a tal té dret a

gaudir d'una autonomia suficient que permeti decidir totes

aquelles qUestions que l'afectin de forma directa i al mateix

temps demanam que aquesta autonomia sigui reconeguda i respectada

per les altres Institucions de l'Estat.

El Grup Socialista diu que vota en contra pels motius

segUentsu
1) Aquesta proposta no és una iniciativa del Grup

Independent, sinó d'un partit politic, el PSM, que no té

representació a aquest Consistori. Ens extranya moltíssim que

sigui precisament el Grup Independent, que en tantes ocasions ha

mostrat la seva desconfiança cap els partits politics, i ara

assumeixi aquesta proposta com a seva.

2) La nostra agrupació és un grup d'esquerres format per

militants del PSOE i simpatitzants. Tenim un funcionament

autònom, ja que totes les decisions es prenen des d'aqui, les

nostres úniques aspiracions són les del govern municipal.

Pretenim servir el poble de Puigpunyent-Galilea, a l'àmbit local

i entenem que les idees d'autodeterminació, sobirania i
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autogovern trascendeixen aquest àmbit.

3) Ens consideram NO LEGITIMATS davant els nostres electors

per a pronunciar-nos sobre aquests temes, ja que mai hi hem fet

referència i no apareixen per res al nostre programa electoral.

Aquestes qUestions ens preocupen individualment, pera no com a

qrup mun
í

c
í

p aL,

4) La sobirania, l'autodeterminació a autogovern són

conceptes massa importants perquè només es puguin pronunciar

aobre ell s el s nou membr'es d F aquesta Corp orac i 6 , qLle si bé s ón

els representats legitims de la resta d'habitants del municipi�

no mencionaren cap d'ells, a la passada campanya electoral quina

era la seva postura sobre el particular. Creim que seria més

on est , en tot cas, r'eal í tzar una consul ta popul ar· si r'eal ment és

ol c�nèixer l'opinió de�s ciutadans.

El Grup Popular manIfesta:

"1) El part; i do Popul aro r·econoce i acab a I a actual

Constitucion Espa�ola, Norma Suprema de nuestro ordenamiento y de

la convivencia entre todos los pueblos de Espa�a que asi se la

otorgaron en referendum el 6 de diciembre de 1978.

2) Esta Constitución estableció la "indisoluble unidad de la

nación espaBola, patria común e indivisible de todos los

esparí ol es" •

3) El partido popular rechaza cualquier tipo de separación

del pais Balear del Estado EspaBol. La pertenencia de nuestra

tierra a esta realidad histórica que es Espa�a tiene una dilatada

tradiciÓn. En estos siglos los lazos de unión entre las

diferentes nacionalidades, lejos de desaparecer, se han ido

afianzando, de tal modo que, sin haber perdido nuestras seRas de

identidad, se han establecido unos vinculas sociales, familiares,

politicos yeconómicos, y unos intercambios culturales que nos

han enriquecido mutuamente.

4) No se pueden negar los evidentes lazos de todo tipo con

los antiguos re
í

nos de la Coron a de Ar'agón, incluida. la m
í

ama

comunidad aragonesa, como tampoco se pueden olvidar los lazos

mantenidos con otros pueblos, pero por este motivo no cabe

�enunciar a nuestra propia historia como comunidad autonoma

Balear dentro del Reino de Espa�a.
5) En opinión del partido popular el debate sobre la

independencia es esteril y baldio y nos aleja de la verdadera y

urgente cuestión, que no es otra que la de configurar entre

todos, el rumbo de nuestra autonomia y los limites de nuestro

autogobierno. El partido popular considera prioritario para

conseguir este autogobierno efectivo, desarrollar al màxima el

techo competencial establecido por la Constitución, e insta al

Gobierno Central a llevar a cabo, cuanto antes las transferencias

de las competencias que nuestra norma fundamental otorga a las

Comunidades Autónomas. De igual modo solicita al gobierno central

que dote a los gobiernos autónomos de los recursos financieros

suficientes para que esa transferencia de competencias no se

convierta en papel mojado y deje atadas las manos de estos

gobi er-no s ,

6) El Partido Popular cree que aquellos que piensan que la

pertenencia de las Islas Baleares a Espa�a es una imposición de

algun grupo a comunidad, tienen en muy poco la voluntad de

nuestra gente que asi la decidió en los siglos pasados con su
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aceptación y, más recientemente, con su apoyo al texto

constitucional.

7) Por último el Partido Popular felicita a los tres paises

Balticos, (Letonia, Estonia, Lituania) que de nuevo han recobrado

su 1 i b ert.at., II

El Sr. Batie contestant a les manifestacions fetes pels

\ grups Socialista i Popular diu que el seu grup no es vol atribu�r

� p a t er-n
í

t.ats al í enes j_ 1 a pr-op o st a comença di ent que ha estat p er-

I� haver-lo demanat el PSM, que els Independent.s formulen la mOCló

ja que assumei )-(en el cont i ngut , a-f eg í nt el d arrer- paraqra+ de

coll i ta pr-Opi a.

Que és evident. que una questió d'aquesta mena ha d'esser

sotmesa a votació no dels Puigpunyentins a�lladament, sina de

tots els ciutadans d'aquesta comunitat, i aixO ho diu clarament

la proposta feta.

Que també es cert que existeixen altres tipus de assumptes

d'una importancia enorme, tals com la conservació de la natura,

la protecció del medi ambiental i tans d'altres, però es tracta

de decidir entre tots dins quins mena volem donar sortida a

aquelles qUestions, i aquest és el de l'autogovern ple.
Que en realitat l'autodeterminació és un dret natural dels

pobles i com a tal irrenunciable. Ningú pot estar eternament

lligat per força a res i per tant es tracta d'establir els caus

de diàleg perquè amb igualtat de drets es pugui negociar el paper

de Mallorca dins el constex d'Europa i formar part de les

aliençes que lliurament es decideixen.

Que formar part dels paisos catalans no significa hem de

depencir de Barcelona per comptes de Madrid com ara, sinó

reconeixe l'existència d'uns innegables lligams amb altres

Comunitats.

Que des del Decret de Nova Planta s'ha imposat per la força

una forma d'Estat i s'ha perseguit la llengua pròpia de les

-r Il es.

Els portave�s del Grups Popular i Socialista es mantenen amb

les seves afirmacions i posada a votació la proposta és aprovada

pels cinc vots del Grup Independent.

B.-ACTIVITATS EXTRAESCOLARS.- Per cinquè curs consecutiu és

voluntat de l'Ajuntament que s'organitzin activitats

extraescolars al col.legi públic i amb tal finalitat tingué lloc

una reunió a la qual assistiren la Junta Directiva de l'APA, la

Directora de l'Escala, els representats dels alumnes al Consell

Escolar, els monitors i pares interessats i, en representació de

l'Ajuntament, el Regidor de Cultura.

A aquesta reunió s'establiren les activitats a desenvolupar

i la compensació econòmica dels monitors, que queda establerta

pel curs 91-92 en 1800 ptes/hora, i es facultà la directiva de

l'APA perquè elaboràs els horaris i els objectius de cada

activitat concreta.

En escrit que ha tingut entrada a l'Ajuntament el dia

d'avui, l'APA ha presentat la programació de les activitats

extraescolars.Es de destacar que l'APA assumeix les despeses de
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material que s'utilitzi i que a la vegada s'han

taller d'estiu que tant d'èxit tingueren enguany.

Les activitats programades són les següents:
CANT CORAL.- per fer aquesta activitat hi ha

minim de 14 a 15 alumnes� segons les indicacions de

Conxa Gonzàlez i estaria destinat als cicles d'EGB.

inclosos els

d' h av œr- uri

1 a mani tor-a

L'objectiu serien apropar el mon de la música als

divertir-se fent música i educar l'aida i la

par-ti ci pants.
LI h or- ar- i

í

n+ant e ,

veu dels

s' es¡tab 1 ir-à despr-ès eJ.si nQ. d'i n ac r-í ts

suficient.

ANGLES.- Hi haurà dues monitores Murray Yeo i Tamara Hart.

La primera ferà classes als al.lots de Cicle Superior i la

segona als Cicle Mitjà, els dimars de 16 a 17 hores.

L'objectiu bàsic és la comprensió i expressió oral de

l'idioma i donar a coneixer algunes de les costums dels ciutadans

anglesos i americans.

El cost pr-evi st és de 108.000 ptes. <:30 hor-es a 1800 ptes.)

PLASTICA.- El monitor d'aquesta activitat serà Merxe MuRaz i

Gioia que impartiran les seves clases els dimecres de 16 a 18

hor-es.

Te com a objectiu la iniciació a les tècniques bàsiques de

la plàstica, fomentar la creativitat individual, fer treballs

d'equip i fer una exposició a final de curs.

El cost previst és de 108.000 ptes (30 hores a 1800 ptes.)

ESPORTS.- Aquesta activitat tendrà lloc al poliesportiu

municipal el monitor serà Tola Morey i es ferà els dilluns de

16'30 a 17'30 pels alumnes de Cicle Superior i els dijos de 16'30

a 17'30 pel Cicle Mitja.

L'objectiu bàsic és la

pràctica de diferents esports.
Cost previst� 60 hares a 1800 ptes.

ptes.
PSICOMOTRICITAT.- Aquesta és una activitat nova que es durà

a terme a través d'una profesora titulada en aquesta matèria.

Creiem oportú incloura aquesta nova activitat ja que els nins de

Preescolar i Cicle Inicial podràn completar la seva formació amb

un coneixement més a fons del seu cos. L'horari s'establirà

d'acord amb els pares del alumnes interessats mitjançant una

reunió que es ferà abans d'iniciar l'activitat serà una hora pels

alumnes de Preescolar i una hora pels alumnes de primer i segon

d'EGB ..

El cost previst és de 144.000

TALLERS EXTRAESCOLARS.- Vist

talles d'estiu, es creu convenient

amb aquesta activitat.

Es ferien tres tallers (un cada trimestre) que tendran

durada de vuit hores -4 pels nins més grans i 4 pels nins

petits-. L'organització serà semblant als tallers d'estiu i

monitores són Marilena Genovart i Tamara Hart.

Cost previst: 24 hores a 1.800 ptes. que fa

43.200 ptes. en el cas de hagui una sola monitora i

1.800 que són 86.400 ptes. si les dues monitores ho

temps.

iniciació de nins i nines a

fa un total de 108.000

ptes. <18.000 ptes mensuals)

l'èxit que varen tenir els

continuar dins el curs escolar

una

més

les

un total de

de 48 hor-es a_

f an al mat e
í

x

es

la
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TALLERS D'ESTIU.- Igual que l'estiu passat durant les

vacances escolars s'organitzaran els talles d'Estiu� seran les

mateixes monitores les que els duran a terme.

Els objectius i l'organització en general estan exposats a

la memòria que es va presentar a aquest Ajuntament el passat mes

de setembr-e.

El cost previst és de 135.000 a 1.800 que fa un total de

24�3.0(i(l ptes. (67'5 hor-es p er- cada monitor-a).

Com es pot observar no s'ha inclòs a aquest pressupost el

cost del material de les distintes activitats� ja que l'APA amb

l'idea de c o l v Lab orar- amb l'Ajuntament amb la finan_ciació de les

activitats és

\
La suma

� ptes.

�
En el cas de que els talles extraescolars

conjuntament amb les dues monitor-es i de 754.200 ptes.

con trarí ,

En tal sentit el Grup Independent formula la segUent

ferà càrrec d'aquest concepte.

total de les esmentades activitats és de -197'.400

es fasin

en el cas

proposta d'acord:

Aprovar la programació de les activitats extraescolars, pel

curs 91-92, segons l'esmentat escrit de l'APA, si bé tots els

monitors hauran de cobrar la compensació econòmica establerta en

1.800 ptes /hora, que l'Ajuntament subvencionarà íntegrament i

transferirà l'import resultant a l'APA que cuidarà del pagament

als monitors, excepte la de Cant Coral que gratuitament fa Na

Conxa Gonzàlez, una vegada aprovat definitivament el pressupost

municipal de 1992.

El representant del PSOE demana aclaraiment referent a la

quantia ptes/hora dels monitors, tota vegada que l'any anterior

es pagaren a raó de 2.000 ptes/hora.

El Regidor de Cultura Sr. Betti va fer una exposició molt

detallada dels motius pels quals s'han fixat aquests preus i que

han estat previament consultats amb els monitors.

Després d'aquesta intervenció és aprovada la proposta per

unanimitat de tots els presents.

9.-BASES CONTRACTACIO PERSONAL AUXILIAR ADMINISTRATIU.- Una

vegada publicada al BOE l'oferta p6blica d'ocupació per a la

contractació d'una plaça d'auxiliar administratiu a temps

parcial, cal ara aprovar les Bases que regiran el concurs

oposició que s'adjunten, per la qual cosa el Grup Independent

proposa aprovar les segUents bases.

BASES QUE HAN DE REGIR LA CONVOCATORIA DEL CONCURS OPOSICIO

DE TORN LLIURE PER A LA CONTRACTACIO LABORAL PER A UNA

PLAÇA D'AUXILIAR ADMINISTRATIU, A MITJA JORNADA

1) OBJECTE DE LA CONVOCATORIA

L'objecte de la convocatòria ès la provisió pel sistema de
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concurs-oposició, d'una plaça laboral d'auxiliar administratiu,

d'acord amb l'oferta d'ocupació pública de 1991.

2) CARACTERISTIQUES DE LA PLACA

La plaça, de caràcter laboral, tindrà, entre d'altres, les

funcions d'auxiliar del servei de recaptació municipal.

La dedicació serà de la meitat de la jornada laboral. Les

retribucions seràn les que tengui assignat l'Ajuntament pels

auxiliars administratius, en proporció a la mitja jornada.

3) REQUISITS DELS ASPIRANTS

1) Esser Espanyol

\
2) Esser major de 18 anys i no haver complit els 55.

� 3) Esst ar- en possessi Ó del Gr'aduat Escol ar', For-rnac
í

ó

� Profesional de primer grau o equivalent.
4) No haver' estat separ·¿�t del ser'vei de cap Administ¡r'aci ó

ública, ni trobar-se inhabilitat del servei de la Funció

úb Lic a.•

5) No tenir antecedents penals per delits dolosos.

6) Haver fet el servei militar, la prestació social

substitutòria o estar-ne exempt definitivament.

7) No patir malaltia o defecte psiquic o físic que

impedesqui o menyscabi el compliment de les funcions

cor-reaporrerrt a ,

8) Parlar la llengua catalana

4) PRESENTACIO D'INSTANCIES I DOCUMENTACIO

Les sol.licituds hauran de presentar-se davant l'Ajuntament

de Puigpunyent en les formes permeses en la Llei de Procediment

Administratiu en el termini de vint dies naturals comptats a

partir del dia segUent al de la publicació de l'estracte

d'aquestes bases al BOE.

En presentar la sol.licitud hauran d'abonar 1000 ptes. en

concepte de drets d'examen.

Per esser admesos bastarà que els aspirants manifestin a la

instància �ue, en el moment de la presentació, reuneixen tots els

requisits anteriorment enumerats. Així mateix aportaran els

documents acreditatius dels mèrits que s'al.leguin a la fase de

concur·s.

Els successius anuncis just es publicaran al tauló

d'anuncis de l'Ajuntament i al BOCAIB quan així fos obligatori.

5) ADMISIO D'ASPIRANTS

Finalitzat el termini de presentació d'instàncies,

l'Alcaldia aprovarà el llistat d'admesos que es publicarà al

tauló d'anuncis municipals. El llistat d'exclosos es publicarà al

BOCAIB, establint-se un termini de deu dies per a la rectificació

d'errors. Això Mo obstant els errors materials o de fet podran
subsanar-se en qualsevol moment.

Els aspirants exclosos podran interposar recurs de reposiciÓ
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dIns un termini d'un mes a partir del dia segUent al

publicació de la llista.

de

6) INICI DEL CONCURS OPOSICIO I TRIBUNAL QUALIFICADOR

En el mateix edicte que es publiqui la llista d'exclosos�

s'indicarà el lloc� dia i hora de l'inici dels exercicis. Una

vegada començades les proves no serà obligatOria la publicació

dels suscesius anuncis més que al tauló municipal, si bé

garantint-se sempre una antelació minima de vint-i-quatre hores.

Els aspirants que no es presentin als exercicis restaran exclosos

sense cap més tràmit, llevat dels casos ben justificats,

lliurement apreciats pel tribunal.

\
Així mateix es publicarà la composiciÓ

� QuaU. f i cador·.

�� Les proves es divideixen en dues fases, la d'oposició,

� pels qui la super·in, la del concur·s de mèr-í t s ,

�
7) FASE D'OPOSICIO

a) pr·imel�· e:·:et-·cici

De caràcter obligatori per tots els aspirants. Aquest

exercici consistirà en copiar a màquina, durant deu minuts, d'un

text que facilitarà el Tribunal, a una velocitat minima de dues

cents polsacions per minut.

Es qualificarà la velocitat desenrotllada,

exactitut del copiat i la correcció de l'escrit.

del Tr-d b una I

net.ejala

b) �;egon �;.:et-·çJ_ç:::i._
De caràcter obligatori per tot.s els aspirants. Consist.irà en

contestar un qUestionari de pregunt.es amb respostes alt.ernatives

sobre el contingut. complet del programa que a continuació es

relaciona. El temps màxim per realitzar aquest exercici no podrà

ser superior a 60 minuts.

Part Primera.- Dret polític i administratiu

Tema

gener·al s.

1.- La constitució espanyola de Pr·incipis1978 ..

Tema 2.- Drets i Deures fonamentals dels espanyols.

Tema 3.- La Corona. El Poder Legislatiu.

Tema 4.- El Govern i l'Administració de l'Estat.

Tema 5.- El Poder Judicial.

Tema 6.- Organització Territorial de l'Estat. Els Estatuts

d'Autonomia; el seu significat. Estatut d'Autonomia de les Illes

Balears; competències i Institucions.

Tema 7.- L'Administració Pública a l'ordenament espanyol.

Administració de l'Estat. Administracions Autonòmiques.

Administració Local, Institucional, Corporativa.

la

i ,

i
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Tema 9.- Sotmetiment de l'Administració a la Llei i al Dret.

Fonts de Dret Públic.

Tema 8.- Principis d'actuacio de l'Administració Pública;

Eficàcia, Jerarquia, descentralització, desconcentració i

coor-d i nac ió.

Tema 10.- L'Administrat. Col.laboraciÓ i participaciÓ dels

ciutadans a les funcions públiques.

Tema 11.- L'acte administratiu,

procediment administratiu.

Principis generals del

Domini Públic. El patir. i mon i pr·i vat

Tema 12.- Fases del procediment administratiu general.

Tema 13.- Formes de l'acció administrativa. Foment. Policia.

Tema 14. - El

I 'Administr·aci
ó

,

Tema 15.- La responsabilitat de l'Administració.

Part segooa.- Administració Local

Tema 1.- Règim Local espanyol.
regulaciÓ jurídica.

Principis constitucionals i

Tema 2.- La provincia en el

provincial. competències.
Règim Local. Or·gani tzaci ó

Tema 3.- El

L'Empadronament.
municipi. El terme municipal. La població.

Tema 4.- Organització municipal. Competències.

Tema 5.- Altres entitats locals. Mancomunitats. Agrupacions.
Entitats locals menors.

Tema 6.- Ordenances i Reglaments de les Entitats Locals.

Clases. Procediment d'elaboració i aprovació.

7.-- Relació
tutela.

ents tet-·r· i t or- i al s. Autonomia
Temë).

unicipal i

Tema 8.- La funció pública local i la seva organització.

Tema 9.- Drets i Deures dels funcionaris públics locals.

Dret de sindicalització. Seguretat Social. La Mutualitat Nacional

d'Administració Local ..

Tema 10.- Els béns de les entitats locals.

Tema 11.- Els contractes administratius a l'esfera local.

de
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Selecció del contractista.

Tema 12.- Intervenció administrativa local a l'activita.t

privada. Procediment de concessió de llicències.

Tema 13.- Procediment Administratiu Local. Registre

d'entrades i sortides de documents. Requisits per a la

presentació de documents. Comunicacions i notificacions.

Tema 14.- Funcionament dels òrgans col.legiats locals.

\
Convocatòria i ordre del dia. Actes i certificacions dels acords.

� Tema 15.- Hisendes locals; clë.�ssi·ficació dels ing¡r·esSO!;;,

�
cw·denances fiscal s.

�
Tema 16.- Règim Juridic de les despeses públiques locals.

Tema 17.- Els pressuposts locals.

ter·Ceir. e:-: er·c i ci

De caràcter igualment obligatori; aquest exercici consistirà

en desenrotllar per escrit, durant un periode màxim de 60 minuts,

un tema assenyalat pel tribunal. Es valoraràn els coneixements

del tema, el nivell d'informació general, la composició

gramatical i la claretat d'exposició.

De caràcter voluntari per als aspirants. Consistirà en la

traducció al català d'un text castellà. El temps màxim per a

realitzar aquest exercici serà de trenta minuts.

De caràcter voluntari. Consistirà en l'escriptura d'un text

determinat pel Tribunal, mitjançant el processador de textos WORD

START durant un temps màxim de 30 minuts.

Els aspirants hauran de fer constar a la seva instància si

realitzar els exercicis voluntaris.

Els tres primers exercicis seran de caràcter obligatori i

liminatori, el quart i el cinquè seran de caràcter voluntari i

per tant no eliminatori.

La puntuació total a atorgar serà de O a 10 punts per cada

exercici, i serà necessari obtenir una qualificació minima de

cinc punts per superar els exercicis obligatoris.

A més

p un t u ar-à amb

es farà una prova psicotècnica
un màxim de 4 punts.

de que1 'oposi tor· ,
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8) FASE DE CONCURS: BAREM DE PUNTUACIO

per titulació: BUP o formació profesional segon grau: 1 punt
COU: 1'5 punts
Estudis universitaris: 2 punts

per idiomes: francès o anglès: 1 punt

residents al municipi : 2 punts.

treballs a l'administració pública: (l' 5 punt per· any de

9) LLISTA APROVATS I PRESENTACIO DE DOCUMENTS

Les qualificacions de cada un dels exercicis es faran

públiques el mateix dia que s'acordin, al tauló d'anuncis de la

Casa Consistorial.
La qualificació definitiva serà el resultat de la suma de

les qualificacions obtingudes a la fase d'oposició, la prova
psicotècnica i la fase de concurs.

L'aspirant amb major qualificació serà seleccionat i

s'elevarà l'expedient a l'Alcaldia-Presidència a fi i efecte del

nomenament corresponent. L'aspirant seleccionat gaudirà d'un

termini de vint dies naturals a partir de la publicació de la

qualificació definitiva per presentar els documents acreditatius
de reuneir els requisits exigits a aquestes bases. Si aquest
termini no es compleix, excepte casos de força major, decauran
els drets del seleccionat.

1(l) PRESA DE POSSESSIO.-

El nomenat prendrà possessióen el termini de vint dies, i

si realitza qualque activitat privada, haurà de declarar-ho així

en el termini de deu dies de la presa de possessió perquè el Ple

de la Corporació pugui pronunciar-se sobre la comptatibilitat o

incompatibilitat amb la funció encomanada.

11) INCIDENCIES ..
_-

El Tribunal queda autoritzat per resoldre qualsevol dubte

es presenti en el desenvolupament del concurs-oposició i en

alIO previst a aquestes bases.

La convocatòria, les bases i qualsavol acte administratiu

que es derivi, podrà esser impugnat pels interessats en el
termini i forma establerts per la Llei de Procediment
Ad m i n i st r- at i u ,

Assabentats del contingut d'aquestes bases consideren que el

punt 8) que tracta del barem de puntuació de la fase de concurs i

que senyala 0'5 punts per any de servei a l'administració

pública, ha de quedar en (l'25 punts per cada sis mesos de servei.

Amb aquests termes sÓn aprovades les bases esmentades.
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IO.-PINTAR SENYAL STOP AL PONT.- El Grup Popular diu que

vegades han pogut compravar com molts de cotxes no es

davant el senyal de stop que hi ha a l'entrada del

representant un gros perill, per això proposen que es

damunt el paviment el senyal de stop i es veurà més clar.

El Sr. BatIe contesta que es pensa fer una

senyalització de caràcter general al poble i que serà el

d'estudiar la petició de la proposta.

mol te�.

p areri

poble
pinti

nova

moment

Il.-PINTAR PROHIBIT APARCAR AL PONT.- El Grup Popular manifesta

que mol tes vegades. ens hem t.r-ob e t; que quan ar-r- i bam al pob 1 e,
davant el Pont hi ha molts de cotxes que no deixen veure bé si

baixa qualque vehicle, per això demanam que es pinti la ratlla de

proh
í

bi t ap ar-e ar- davant el Pont.
El Sr. BatIe contesta de la mateixa forma que el punt

an t er-í or,

12.-PLANTADA D'ARBRES A L'ESCALONADA DE GALILEA.- El Grup
Socialista pensa que, ara que arriba el temps de sembrar arbres,
seria convenient començar a estudiar la possibilitat de plantar
ne uns quants a l'escalonada de Galilea i d'aquesta manera,

intentar donar-li un aspecte més verd. Podrien esser àrbres de

fulles perenne, ja que, com tots sabem, es poden comprar a molt

bon preu als vivers d'ICONA durant els mesos de desembre i gener.

El Sr. BatIe contesta que es tendran en compte a l'hora de

comprar altres àrbres que es pensen sembrar a les vies públiques.

13.- AMPLIACIO DE LA CORBA D'ENTRADA A GALILEA.- A causa del

perill que representa la poca visibilitat de la corba d'entrada a

Galilea, el Grup Socialista creu oportú iniciar gestions per part
de l'Ajuntament amb el propietari del terreny que limita amb

l'esmentada corba per donar-li l'amplària necessaria per evitar

el perill d'accidents. En cas que es tracti d'un cami pertanyent
al CIM, fer les gestions amb aquesta entitat.

Per la qual cosa el Grup Socialista proposa ampliar la corba

d'entrada a Galilea.

El Sr. BatIe contesta que la carretera de Galilea pertany
Consell Insular de Mallorca i que a més no li consta que hi

hagi hagut cap accident a aquest lloc i que per tant creu que amb

la col.locació d'un mirall tal vegada seria suficient.

El representant del Grup Socialista demana si no hi ha una

llei que prohibeix la plantació d'arbres devora un veinat i que

si això és aixi, si es tallassin els arbres que impedeixen la

vista dels conductors possiblement es podrien evitar els

acci dents.

El Sr. BatIe diu que s'intentarà establir contactes amb la

propietat del terreny que fa partió amb la carretera i

s'estudiarà quina de les tres alternatives pot esser la millor:

ampliar la corba, tallar els arbres o coI.locar un mirall i

posteriorment es donarà compte de la sol.lució adoptada.

14.- COL.LOCACIO DE DUES FAROLES A GALILEA.- Dos veïnats de

Galilea han sol.licitat la col.locació de sengles faroles al cami

d'accés a les seves propietats. Donat el caràcter públic



Folio n." J.rr _

d'aquests camins i que es tracta d'allargar la instal.lació en

pocs metres més de fil d'electricitat, el Grup Independent
formula la segUent proposta d'acord: col.locar una farola al

comellar de Ses Animes i una altra a Ca Ses Benetes, segons el

pressupost presentat per l'electricista Jordi Ense�at Ferrà.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior

proposta.

15.- UTILITZACIO DE DEPENDENCIES MUNICIPALS.- L'Ajuntament té

acordat entregar una clau de la casa de la vila a cada grup

politic amb representació a l'Ajuntament per tal de poder
celebrar les seves reunions. Algunes vegades succeeix que a la

mateixa hora coincideixen dos grups� un dels quals s'ha de reunir

a 1 ëi. Casa cie Cul tur·a. SembI a que el més raon ab 1 e és que I es

trobades dels Grups Municipals es facin a l'edifici Consistorial

i no a altres dependències, per la qual cosa és necessari

establir uns dies reservats per cada grup, sense perjudici de

poder'-se reun
í

r- tantes vegades com vul gui n el s al tr-es di es,

comunicant-ho prèviament a les oficines municipals.
Per tot allò el Grup Independent formula la segUent proposta

d'acord: Que cada grup assenyali un dia per setmana per tenir

reservat el Saló de Sessions de l'Ajuntament per a les seves

reunions politiques.
Assabentats de l'anterior proposta es fixen

dies: Dimarts el Grup Independent, Dijous el Grup
Divendres, el Grup Popular.

el s segUents;
Bocialista, i

16.- CONSULTA POPULAR.- La generositat d'alguns veinats de

Puigpunyent ha fet possible que a hores d'ara es disposi de cinc

solars on ubicar el futur centre per a persones majors.
A la darrera campanya electoral el Grup Independent prometé

fer una consulta popular per tal que fossin les persones

directament interessades les que opinassin sobre aquest punt,
moguts per l'interès de despolititzar un tema que s'ha de decidir

per raons tècniques i per la voluntat de les persones majors, per
no jugar amb les seves il.lusions.

La millor manera de fer la consulta és donant l'oportunitat
afectats perquè lliurement tots i cada un dells un dia

puguin manifestar quina és la millor ubicaciÓ al seu

solars de que disposen són:

1) Carrer de Na Beltrana, propietat del Sr.

2) Carrer de Na Beltrana, darrera

d'equipaments comunitari a les NNSS.

3) Carretera Vella d'Estellencs,

Gaspa¡" ¡Vloyà.
l'escola, zona

propietat del Sr. Fran c esc

Llinàs.
4· ) Sr' . JoanCarretera Vella d'Estellencs, prop

í

etat del

Hipoll Veny.
5) Plaça Lleó XIII

l'Esglesia de Mallorca.

Podran votar totes

p arroqu
í

al , pr-op i etat dedar'r'el"a el sal ó

municipi
d ar-rer- cens

les persones empadronades al

Puigpunyent, majors de 50 anys, que figurin al

aprovat per l'Ajuntament.
La mesa electoral estarà situada al Saló de Sessions

l'Ajuntament i el horari de les votacions serà entre les 9 i
de

1 e�:;

de
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17 hores de dia 9 de novembre de 1991.

El nomenament de President i Vocals es farà pel mateix

procediment que per les eleccions municipals i en cas que els

elegits no volguessin assumir les seves funcions faria de

president el Jutge de Pau i els vocals serien anomenats per
l'Associació de la Tercera Edats.

No es podrà votar per correu i si alguna persona amb dret de

vot estàs impedida per desplaçar-se al col.legi electoral i

volgués exercir el seu vot ho manifestarà per escrit a

l'Ajuntament fins a dos dies abans de la data de votació, el qual
posarà els mitjans necessaris perquè pugui votar sense desplaçar
se tot garantint el.secret del seu vot.

El Secretari de l'Ajuntament aixecarà acta dels resultats i

tendrà cura de la puresa del procediment electoral.

El sistema de votació consistirà en introduir personalment
per les persones amb dret a vot un sobre que contindrà una

papereta amb la situació del solar on s'ha de construir el centre

per a les persones majors. Les paperetes estaran situades al

col.legi electoral i aquelles persones que no saben llegir es

podran valer de l'ajut d'un funcionari municipal.
Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent

proposta d'acord:

Aprovar la celebració d'una consulta popular en els termes

assenyalats, el resultat de la qual serà vinculant per a

l'Ajuntament, que iniciarà tot seguit els tràmits necessaris

perquè aquest centre sigui una realitat el més aviat possible.
El Grup Socialista considera que han de poder votar tots els

que siguin major d'edat i no només els majors de cinquanta anys,
ja que de fer-ho aixi es produiria una discriminació per les

persones que tenen dret a vot i són menors de cinquanta anys.
Es acceptada la suggerència del representant del Grup

Socialista i se modifica la proposta en aquest sentit.

El representant del Grup Popular diu que el seu grup
s'abstendrà de votar tota vegada que la proposta va en contra de

l'article 149.1-32 de la Constitució Espanyola i 71 de la Llei

Reguladora de les Bases de Règim Local.

El Sr. BatIe contesta que no es tracta d'un referendum sino

simplement de saber què opina la gent interessada quant a

l'ubicació del centre per a persones majors.
El Sr. Betti manifesta que no es tracta en absolut d'anar en

contra del Sr. Francesc Llinàs, sinó de la forma en que el Govern

Balear ha portat a terme aquesta qUestió. A nivel d'institucions

s'haurien de tenir les mires més amples i era obligació del

Govern Balear posar en coneixement de l'Ajuntament els contactes

amb D. Francesc, perquè del contrari no s'enten quin és el paper

l'Ajuntament amb temes que afecten al municipi de forma

directa.
Posada a votació la proposta és aprovada amb

favor del Grup Independent i del Grup Socialista i

del Grup Popular.

els vots a

l'abstenció

17.-UTILITZACIO PISTA DE TENIS.- A petició del

retirat aquest punt de l'ordre del dia.

Sr. BatIe és
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18.- CONSERVACIO DEL PATRIMONI MUNICIPAL.- El Grup Socialista

pensa que el patrimoni municipal és prou important per nomenar un

Regidor que es faci càrrec de la seva conservació. Aquest Regidor
s'encarregaria de revisar els edificis municipals i, quan fos
necessari, gestionaria les reparacions o adobs dels possibles
desperfectes que presentin aquests edificis. D'aquesta manera es

podrà mantenir el patrimoni municipal en perfecte estat de
conservació i aixi s'evitaria posteriors grans reparacions amb la

conseqUent gran despesa per a l'Ajuntament.
Per la qual cosa el Grup Socialista proposa anomenar un

regidor com a conservador del patrimoni municipal (edificis).
El SI�-. Bat 1 e contesta que cansi det--en no necessar- i anomenal�

un regidor que s'encarregui en concret de la conservació del
patrimoni municipal, tota vegada que cada regidor dins l'àrea que

é encomanada, cui da de 1 ¿( c on servac i Ó del�,; c or-r-esp cmen t a

dificis.
El Sr. Pérez pregunta a qui pertany l'esment dels edificis

o inclosos dins una àrea concreta com pot esser la Casa de la
Vila. El BatIe contesta que és competència seva les que no han

sigut expressament delegades als Regidors.
El representant del PP-UM manifesta que s'hauria

d'encarregar la realització d'un inventari dels talaiots. El Sr.
BatIe contesta que aquesta qüestió està prevista dins les noves

hiNSS.
Posada a votació la proposta és rebutjada pels cinc vots en

contra del Grup Independent.

19.- CINEMA A PUIGPUNYENT.- De cara al proper hivern, a fi de
poder-lo utilitzar durant tot l'any i després de l'experiència de

Galilea, seria interessant informar-se de la possibilitat de

comprar una màquina de projecció amb la finalitat de poder donar
una sessió setmanal de cinema a un preu econòmic o bé gratuit si
fos possible. Es podrien anomenar unes persones que realitzassin
les gestions oportunes sobre aquest tema que per al Grup
Socialista són molt interessat.

Per la qual cosa proposen anomenar unes persones que es

posin en contacte amb les empreses subministradores d'aquest
material i passin la informació obtinguda a l'Ajuntament.

El �r. BatIe diu que el seu grup proposa anomenar les
persones que presenten la proposta perquè es posin en contacte

mb les empreses subministradores i passin la informació a

l'Ajuntament.
L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.

20.-RECOLLIDA DE PAPER VELL PER A RECICLATGE.- Per continuar amb
la politica ecològica d'aquest Ajuntament, i tenint en compte que
la tala d'àrbres per a la fabricació de paper és molt negativa
pel nostre planeta, i, conseqUentment, per tots nosaltres.
proposam la recollida de paper vell al nostre municipi per al seu

reciclatge. Es tractaria de conscienciar la gent perquè
separassin el paper vell dels fems, aquest paper es duria a uns

llocs de recollida per, desprès, dur-los a la fundació
"cí e

í

x e Lles
" i fel�- possible el seu I�·ec:i_clatge. D'aquesta maner-a

entre tots contribuiríem a evitar la massiva tala d'àrbres dels
boscs del planeta.
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Ja que l'Ajuntament ha decidit emprar paper reciclat seria

lògic contribuir d'aquesta manera� en la implantaciÓ d'aquest
sistema a la nostra societat.

Sabem que l'Ajuntament de Calvià ha posat en marxa aquesta
idea i que fins i tot ha editat un opuscle sobre aquest tema en

p ap er- rec i e 1 at.

Per la qual cosa el Grup Socialista proposa fer una campanya
de conscienciació al nostre municipi i habilitar uns llocs,
(també podrien esser uns contenidors) per a la recollida d'aquest
p ap eer.•

El Sr. BatIe diu que el seu grup dóna suport complet a la

proposta, i que a més pensen editar un opuscle respecte a la

recollida de fems i deixalles� amb la finalitat que la gent
cooperi separant i dipositant a llocs distints el vidre,
paper, els fems� etc.

De moment el lloc per dipositar el paper usat podria esser

el local antiguament destinat a biblioteca municipal, en aquests
termes es aprovada la proposta per unanimitat.

21.- RECOLLIDA DE FERRALLA.- El Grup Popular exposa que tots hem

pogut comprovar que la recollida de trastos vells del poble és

molt deficient, els fems estan setmanes defora donant una imatge
molt pobre i proposen que cerquin una soluciÓ i que el camió

passi una vegada cada mes i amb puntualitat.
El Sr. BatIe contesta que el servei de recollida de ferralla

és presta per l'empresa REBALIM SA dues vegades al mes,

mitjançant contracte amb la mancomunitat de Tramuntana i que
resulta molt més econòmica que el sistema anterior.

No obstant es faran les gestions oportunes a través de la

mancomunitat perquè es complesqui el contracte.

Es rebutjada l'anterior proposta pels cinc vots en contra

del Grup Independent.

PRECS I PREGUNTES. - El SF·. Batl e cont.estant a 1 a p¡r·egunt.a que va

fer a la passada sessió el Sr. Flaquer i que consta al principi
d'aquesta acta, referint-se a l'existència de les peces de la

vorada del carrer major que foren retirades� diu que en principi
es deixaren al mateix carrer, perÒ vist que el munt es feia

petit, optaren per dipositar-les al solar del treballador

municipal Mateu Caldentey on es troben actualment� tota vegada
ue l'Ajuntament no disposa d'un lloc tancat on es puguin

guardar. De principi s'havia pensat en subhastar-les, però
desprès pensaren que podrien ésser �tils pel casc antic del

poble.
El Regidor Sr. Pérez demana si el Batle sap que a Galilea

s'han col.locat uns 30 m. d'aquesta vorada. El Sr. BatIe contesta

que no, si bé com ha dit abans, el motiu de retirar-lo de la via

pública és perquè notaren la falta d'algunes peces.
El Regidor Sr. Pérez formula les segUents preguntes:
Quan acaba la garantia del repetidor?
El Sr. BatIe contesta que no recorda exactament la data,

però creu que ja s'ha acabada.
Quines persones o grups tenen dret a emprar el

parroquial de Galilea?

local

el
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El Regidor Sr. PinteWo contesta que fins al dia d'avui tots
els que ho han demanat.

Si es podrà emprar la pista de tenis pels entrenaments del

futbolet a futbol-sala, tota vegada que si la pista està ocupada
no poden entrenar. O en cas contrari fer dues porteries de tub de

ferro, per a col.locar al camp de fótbol i així poder entrenar.

El Sr. BatIe contesta que considera que la pista de tenis

s'ha de destinar únicament a tenis si bé està d'acord en que es

facin unes porteries de tub de ferro que es puguin desplaçar al

camp de fútbol.
Quan acaba el termini de subministrament gratuit d'aigua a

� Benet MOt"-ey?
� El Seclr-etar- i contesta que es mi r-ar-à.

Quines són les feines que realitza la Regidora Magdalena
ont?

El Sr. BatIe contesta que les que li foren designades a

la sessió sobre organització i funcionament de l'Ajuntament i que
són informació i participació social, a més de formar part de les

Comissions Municipals d'obres i Hisenda.
El Sr. Pérez diu que això es el que figura a l'acta però

voldria saber en la realitat quina és la feina que fa.

El Sr. BatIe contesta que com ha dit abans la seva feina és

d'informació i participació ciutadana, si bé es veritat que la

gent té el costum de dirigir-se a la Batlia per tractar qualsevol
ë\S-;;Sumpte.

El Regidor Sr. Flaquer formula les segUents preguntes:
Si ja se sap el pressupost de la cuina pel curs que es pensa

desenvol up ar?
El Sr. BatIe contesta que s'han demanat altres pressuposts.
Si les papereres del poliesportiu s'han canviat?

El Sr. BatIe contesta que encara no s'ha fet.

Si les papereres de la plaça de Son Bru i de l'Esglesia
s'han col.locades?

El Sr. BatIe contesta que no

Quan fou la data d'aprovació del Pla d'Obres i Serveis de

1991, en què figura inclòs el projecte de remodelació de la plaça
e l'Ajuntament? (perquè creu que si l'Ajuntament hagués obrat

amb més diligencia s'hauria pogut subhastar les obres en vers

d'acudir a la contractació directa.)

El Sr. BatIe contesta que la data no la recorda en aquest
i que a més seria més aportó preguntar-lo al Consell

que prenguer l'acord.
Quant al coneixement que tengué l'Ajuntament de la inclusió

de l'obra dins el Pla d'Obres i Serveis de 1991, diu que fou

dins el mes de febrer -contrariament al que succeia als altres

anys que era molt més tard- i assenyalava la xifra exacta que
hauria d'aportar l'Ajuntament a aquestes obres. No obstant es

tengué coneixement de l'aprovació definitiva a principis del

passat mes de setembre.

El Secretari afirma les paraules del Sr. BatIe afegint que
es rebé un comunicat del Consell Insular de Mallorca en el qual
es diu que malgrat haver estat aprovat inicialment el Pla de

Cooperació a les Obres i Serveis municipals de 1991, aquestes
obres no podran esser contractades fins que el CIM no comuniqui
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l'aprovació definitiva de l'esmentat Pla. Aquesta comunicació es

va rebre a principis del mes passat� com ha dit el batle i en

ella s'indicava que les obres havien d'esser contractades abans

del primer d'octubre d'aquest any si no es volia perdre la

subvenció concedida.

Aquest fou el motiu perquè es va haver d'acudir a la

contractació directa i que queda reflectit a l'expedient instruit

als efectes.
El Sr. Betti proposa la col.locació d'una bustia a la plaça,

aprofitant les obres de remodelació, amb la boca més grossa per

poder dipositar els $obres grossos, s'acorda fer les gestions en

correus per tal que sigui homologat.
En aquest estat i no havent-hi més assumptes a tractar el

Sr. BatIe aixeca la sessió a les vint-i-tres hores i trenta

minuts, de la qual s'estén l'acta present i jo com a Secretari

celr·ti f i c.

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER

L'AJUNTAMENT PLE DIA 26 D'OCTUBRE DE 1991

*************************************

A la vila de Pùigpunyent a les dotze hores de dia vint-i-sis
d'octubre de mil nou-cents noranta-un, es reun1 l'Ajuntament Ple

sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona Pujadas, i amb
l'assistència dels Regidors Gabriel Flaquer Maimó, Joan Betti

Morell, Sebastià Bauza Moragues, Manuel pinteño Gomez, Antoni

Ginard Barceló i Magdalena Font Palmer, en sessió pública
extraordinària a l'objecte del nomenament de President i Vocals

que han de constituir la Mesa de l'opinió popular del dia nou de

novembre d'enguany, hi concorregué l'infrascrit Secretari

d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

Obert l'acte pel Sr. President es procedi al sorteig dels

membres que han de constituir la Mesa abans indicada, donant, els

següent resultat:

President: Aina Matas Pons, nQ del cens: 494

1er. suplent: Maria Mgna. Vidal Massanet, nQ del cens: 811

2n suplent: Miguel Font Balaguer, nQ del cens: 257

1er. vocal: Pedro Barceló Balaguer,
1er. suplent: Baltasar Bauza Alomar,
2n. suplent: Josefina Moya Moreno,

54
67

576

nQ del cens:

nQ del cens:

nQ del cens:

2n. vocal: Mª. Mgdna. Gamis Caldentey,
1er. suplent: Pedro Barceló Barceló,
2n. suplent: Pilar Sureda Moragues,

nQ del cens:

nQ del cens:

nQ del cens:

339
56
775

l havent, finalitzat l'objecte de la r eun
í ó

, el Sr.. BatIe

aixecà la sessió a les dotze hores i trenta minuts, de la qual
s'estén l'acta present i jo com a Secretari certifica

EL BATLE EL SECRETARI
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 13 DE NOVEMBRE DE 1991

*********************************************

A la vila de Puigpunyent a 13 de novembre de 1991, a les

vint-i-una hores� sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona

Pujadas� es reuní l'Ajuntament Ple, a la Casa Consistorial, en

sessió pÚblica ordinària amb assistència dels Regidors Gabriel

Flaquer Maimó� Josep Maria Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell,
Manuel Pinte�o Gómez, Antoni Ginard Barceló, Sebastià Bauzà

Martorell i Gabriel Ferrà Martorell. Hi concorregué l'infrascrit

Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

Obert l'acte pel Sr. President manifesta que per no comptar
amb el pressupost ni amb el projecte que es pensa dur a terme al

proper Pla d'Obres i Serveis de 1992, no es va incloure a l'ordre

del dia aquest punt.
No obstant aí x

ò

, h-avent pogut obten í r- a dar-r-er--a h or-a ,;?l cost

estimatiu de les obres i, tota vegada que el termini per a

sol.licitar la inclusió d'obres dins el referit Pla acaba dia 15

d'aquest mes, proposa que sigui declarat d'urgència i es tracti a

� �_ a pr-esent sessi Ó. La Cor-por-ac ió ac or-d a per- unan i mi tat que aqu.est

�ema sigui tractat en el dia d'avui.

1.- LECTURA I APROVACIO DE L'ACTA DE LA SESSIO ANTERIOR.- El

Regidor Sr. Pérez manifesta que en el punt de precs i preguntes
de l'acta de la sessió anterior, preguntà si el BatIe sap que

s'han enduit 30 metres de vorada a Galilea i que no foren

col.locats com es diu a l'acta.

Feta la corresponent rectificació es aprovada l'acta per

unanimitat.

2.-RESOLUCIONS DE LA BATLIA.
la Batlia

S'assabenten de

durant el passatrO-eso]. LtC i ons

d.' oc t ubr-e ,

adoptades per-

3.-DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven
les següents despeses:

A "0-fimatica y TelecClmunic¿�_ciones SAil p er-

un fax 108.640 ptes.
A Elèctrica Jordi, per instal.lacions fes-

tes de Puigpu.nyent 225.238

A Antoni Llabrés per distintes obres de pi-

"

62.832 "

c ap edrer
- A Antoni Llabrés per reparacions de xarxa

d ' ai gües 36.96() fI

A Antoni Ll ab ré a pel matei:-: concepte 40.470 "

f::l Sal vad or- LI abr- és p er- f ei nes a l pol i espor-t i LI 48.384 II

Çlls +uric
í

on ar-i a per- medica.ments 5.273 II

-- A p ap er-er-í a Homar- p er- mate.--ial d'oficina 3.4-04"

f-l ¡Vii quel SLw-eda p er- hon or-ar- i s oct ubre 52.380 Il

les

mes



A Bohigas per una calculadora casio
A Casa Pomar per mares de fusta
Per perxes per la casa de Cultura
A la Federació Balear Futbol-sala despeses

1er. torneig vila de Puigpunyent
- A Marc Sabater per honoraris nòmines i

assegurances socials
- Al Club Basquet Puigpunyent per contribuir

a les despeses del club
- Al Club de Futbol de Puigpunyent per con

tribuir a les desp�ses del club
A Angel 24 SA per serveis de missatgers

durant el mes de setembre
- A Buscapersones 24 SA per quotas mensàfon

mes d'octubre 4.424
A ASISA per iguales servei metge 75.064
A Ultima Hora subscripció mensual 2.000
A Bendix per pintura 12.460
Un abonament d'informàtica de palma corresponent

factura 435/2 de data 11.07.91 per import de 280.000

4.-S0L.LICITUDS.- Vista la sol.licitud presentada per Jordi
Vidal Bauzà se li concedeix llicència d'obertura per destinar a

forn i a venda de productes pastissers el local nQ 20 del carrer

Sa Troavessi a.

Vista la sol.licitud presentada per un grup de veïnats de

Puigpunyent i de Galilea que han organitzat un torneig de futbol
sala i que demanen una ajuda econòmica per cobrir les despeses
dels arbitratges que ascendeixen a 82.000 ptes, la Corporació
acorda per unanimitat contribuir en la quantitat de 41.000 ptes.
que representa el 50 % del cost inicial.

�
�ala

Folio n." �_�
_

9.670 ptes.
3.000 "

3.200 "

41.000 "

26.992 "

100.000 "

125.000 "

13.547

"

"

"

"

5.-CORRESPONDENCIA.- Es donà compta d'un escrit del
de Gestió Cadastral i Cooperació Tributaria de Balears el qual
posa de manifest que la gestió tributària de l'impost sobre béns
immobles a partir de 1'1 de gener de 1992 haurà d'esser assumida
els Ajuntaments a bé per la Comunitat Autònoma, quan així ho

sol.liciti l'Ajuntament, en virtut del que preveu la disposició
11 de la Llei 39/88 de 28 de desembre.

La Corporació considera que si la gestió la fa el propi
Ajuntament, els resultats poden ésser més satisfactoris, per la

qual cosa l'Ajuntament en Ple acorda per unanimitat assumir la

gestió tributària de l'IBI a partir de la data indicada.

b.-COMPTE GENERAL DEL PRESSUPOST DE 1990.- Acte seguit el
Sr. President manifesta que, com ja expresaven les oportunes
convocatòries, l'objecte de la present sessió era examinar i

aprovar el compte general del pressupost de 1990, el qual ha

estat exposat al públic i aixi mateix examinat minuciosament per
la Comissió, que ha emès els corresponents informes que consten a

l'e:<pedient.
Donada lectura immediata als referits informes, per

l'infrascrit Secretari, i com que resulta que aquest compte està

degudament submis i justificat, el Sr. President anuncia que es

procedesqui a la seva votació i, no havent-se oposat contra el

Centroe
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repetit compte cap objecció, fou aprovat per unanimitat.

7.-COMPTE DEL PATRIMONI MUNICIPAL DE 1990.- Amb els mateixos

requisits és aprovat per unanimitat el compte d'administració del

patrimoni corresponent a l'exercici de 1990.

S.-COMPTE DE VALORS INDEPENDENTS I AUXILIARS DEL

PRESSUPOST.- Examinat el compte de Valors Independents i

Auxiliars del Pressupost corresponent a 1990 submís pel tresorer

i informat pel Secretari-interventor� aixi com els documents

justificatius, el Ple de la Corporació, per unanimitat, acorda

t3.p Ir. ava.r· -1 a.

9.-ADHESIO A LA PLATAFORMA CIVICA PER A L'AUTOGOVERN.- La

Plataforma cívica per a l'Autogovern, constituida recentment per

distints col.lectius preocupats per aconseguir major poder de

decisió sobre les qUestions que ens afecten, i a la qual ja s'han

¿:l.dhelr·i t gr·a.n quan t i tat de p ersaories i enti tats, té per' 1 ema "VOLEI"1

COMENDAR A CA NOSTRA", que d'alguna manera ve a resumir quin és

\
el sent i t de 1 ë:\ P L:."Ita·f orme ,

� I"ialgr'at que a la dar'r'er'a sessió plenàr'ia s'apY"ovàs una moció

� a favor de l'autodeterminació, i sense que suposi cap mena de

mtr'adicció, volem clonar' supor·t a la pl ata.fo!"·ma, i pe!'" a:i.;.;ò el

�up Independent formula la segUent proposta d'acord:

1) Adherir-se a la plataforma cívica per a l'autogovern.

2) Si qn ar- el man i fest 11 Vol em c omœrid ar a ca nost ra
11

� en te:·: t

adjunt i que es descriurà a continuació.

3) Donar compte d'aquest acord a la plataforma cívica per a

l'autogovern, al Govern de les Illes Balears, al Govern de

l/Estat Espanyol, al Congrés de Diputats i al Senat.

A continuació es donà lectura al manifest "VOLEM COMENDAR A

CA I\IOSTF((,:�" que cí
í

u:

"El s mall orqu
í

ns, merior-qu
í

ns, ei vi ssencs i +or-men terera no

volem ni podem fer d'espectadors passius en un moment en què a

Espanya i a Europa es parla de configurar un nou model

d'organització pública que, de cada vegada més, haurà de

respectar el dret dels pobles i de les comunitats a governar el

seu futur i decidir el que més els convé.

No tenim manco drets a decidir el nostre futur i a

det.e¡r·mi nair. el que vol em felr. i ésser' que el s gall ecs, el S�

=atalans, els andalusos, els habitants del Pais Basc a els

/alencians. A més, raons d'insularitat, d'història, d'economia,

de situació geogràfica, de llengua i cultura pròpies, fan aquí

més necessari que enlloc un ple autogovern que satisfaci les

necessitats materials i morals d'un poble ple de possibilitats i

capacitats. Massa sovint ens resignam a pensar que sempre n'hi

haurà que decidiran per nosaltres en assumptes vitals per al

nostre present i futur: no sempre ho fan prioritàriament, ni molt

menys exclusivament, en defensa dels nostres interessos. �n

aquest sentit, l'autonomia que va ser atorgada durant el periode

de la 'transició' ha estat una passa endavant en la recuperaciÓ

de les nostres institucions� però és una autonomia coixa del tot

quan les coses més importants es continuen decidint fora d'aquí

per molt que incidesquin decisivament, i, qualque vegada� de

forma dramàtica en la nostra economia i en la qualitat de vida
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(ports, aeroports, carreteresry sanitat, educació,
infrastructures, etc). Ja n'hi ha prou d'haver d'anar a pidolar i

demanar 'per favor' la reinversió a les Balears d'una petita part
d'allò que pagam a l'Estat i que ens fa falta per al bon

funcionament del nostre pais!.
Per tot això, les institucions i col.lectius signants

d'aquest manifest volem reclamar públicament:
- Que es reconeguin al nostre poble els mateixos drets que

tenen els altres pobles de l'Estat espanyol i, concretament, les

anomanades "n ac i ori a l i të\.ts hi st O!" i ques fi, i que es tr'aduesqui en

fets politics concrets, competències i finançament.
Que es desenvolupi plenament l'estat de les autonomies,

amb criteris federals o confederals, i que tots els pobles que

l'integren disposin del dret a configurar el seu futur.
Que els representats politics escoltin a fons la societat

civil. Que no depenguin d'interessos partidistes ni de cap altre

\ tipus de fora de les Balears. Que arribin a un conçens en les

� qüesti ons bàsi ques del riost re pais. Qu.e si gui n capaços

I� d'incrementar el protagonisme del poble balear a la resta de

'Estat i a Europ a , Oue es pr-op o ss i n tenir' un p ro i ec t e de pais,
una autonomia forta i un ple autogovern per construir-lo.

- Que s'establesquin llaços sòlids i estables amb tots els

pobles d'Espanya� i, molt especialment, amb aquells que pel seu

dinamisme, veinatge geogràfic, vincles històrics, relació
econòmica tradicional, identitat de llengu.a pròpia 1 pes

especific dins l'Estat constitueixen un eix mediterrani de

gran futur econÒmic social i cultural dins el context dels altres

pobles de la Mediterrània Occidental.
- Que els nostres representants defensin, i les Corts

Generals aprovin, el text de reforma de l'Estatut d'Autonomia per
a les Illes Balears, aprovat pel nostre Parlament el gener de

1991. Que s'establesqui un calendari de transferències de les

competències, pactat entre el govern de l'Estat i l� nostra

Comunitat Autònoma. Que el finançament de la nostra autonomia es

faci per Concert Econòmic.
Tot aixO s'aconseguirà només si augmenta i es consolida la

nostra consciència de pais i el poble balear fa sentir ben forta

i clara la seva veu. Aixi és que feim una crida pública a totes

les associacions, col.lectius, institucions i entitats que

e..str·uctur·en I a nost ra soc i (:?tat ci vi 1 , que f ac i n costat í

s'adheresquin públicament a aquest manifest perquè, amb la força
je tots, arribarem a fer possible que els governants, tant d'aqui
com de l'Estat, els partits politics, els Consells Insulars, el

Parlament Balear i també el govern Central i les Corts

espanyoles, conscients del seu paper histOric, obrin, a la fi,
lp� portes a les nostres legitimes i irrenunciables aspiracions
com él. poble".

El Regidor del PP-UM Sr. Flaquer presenta un escrit que diu:

"1) El Par·t i do Popul a!" de Bal ear-·s sj. gue def endí endo pax' a

nuestra Comunidad Autónoma, como lo ha hecho hasta ahora el pleno
desarrollo competencial marcado por su Estatuto de Autonomia

asumiendo todas las competencias que el articulo 148 de la

Constitución otorga a las Comunidades Autónomas.

2) No podemos olvidar, por otra parte, que para que el



Folio n." 9�_8 _

autogobierno sea realmente eficaz se debe datar a nuestra
comunidad autónoma de las recursos financieras suficientes. El
Partida Popular de Balears reclama del gobierno central esas

¡r_ E!C ur- sas n

3) Estas peticiones formuladas anteriormente y defendidas
par el Partida Popular de Baleares en todas las Instituciones en

las que está presente� na estan en absoluta, re�idas can la
solidaridad que proclama la Constitucion espa�ola y que es la
base que rige la relación entre las nacionalidades i regiones que
configuran el estada espa�ol. El puebla balear ha demostrada de
forma clara su solidaridad can las demás comunidades autónomas y
la única que reclama es la adecuada atención a

par parte del gobierna central y de las demás
esta_da.

4) El Partido Popular de Baleares sigue pensando que se debe
desarrollar la Constitución al máxima, y es contraria a otras
planteamientos que pretendan ignorar nuestra norma fundamental.

S) El Parot i da Popul ar- de Bal ear-es piensa qUE' en estos
momentos en las que se está negociando un pacta autonómica sobre
el desarrolla de las competencias que pueden asumir las

)munidades ,autónomas no es per-tinente entIr-ar- en pol émicas que
_leda_n entor··pecer· �?st¿�.s re l ací ones.

11

El regidor Sr. Betti manifesta que sembla incongruent que
¿ra el PP voti en contra de l'autogovern i per altre part
demani més autonomia i governi a la Comunitat Autònoma quan en el
seu moment, fa 15 anys, s'aposaven a l'Estatut d'Autonomia.

Posada a votació l'anterior proposta, voten en contra els
das reqidors del Grup Papular i els das del PSOE i a favar els

quatre del Grup Independent, per la qual casa es produeix un

empat, essent necessari el vat de qualitat del President per

sus necesidades
comunidades del

aprovar la proposta.

10.-COL.LOCACIO REIXETA AL
c onv an

í

entment
RECINTE ESCOLAR.
el recinte escalar

Amb
de

la

1':2sfinalitat d' al: 11 ar·

propietats veïnes, es proposa la col.locació d'una reixeta sobre
la paret que fa partió amb la finca dels germans Betti Martorell,
d'unes dimensions aproximades de 2'SO m. per 16 m., sense que
suposi cap modificació dels drets de propietat dels afectats. Per
la qual cosa el grup independent formula la segUent proposta
d'acord: col.locar la reixeta de referència.

El portaveu del PP-UM diu que en el llac on es pretén
ol.locar la reixeta no hi ha perill per als nins. El Sr. BatIe
-ontesta que es fa perquè els nins na molestin els veïnats.

Després d'aquesta aclaració és aprovada la proposta per
unanimitat dels presents.

11.-FUTURA AMPLIACIO DEL CEMENTIRI DE PUIGPUNYENT.- Abans
d'acometre una ampliaciÓ del cementiri creim necessari realitzar
un estudi previ sabre la demanda reial de tombes. L'ampliació na

consistirà en la construcció de nous nínxols, sinó en la
construcció de tombes.

En

pr-op os t a

pe¡r·sones
mani -fest

conseqUència el Grup Independent formula la segUent
d'acord: concedir un termini de tres mesos perquè les

interessades en l'adquisició de noves tombes ho posin de

per escrit a l'Ajuntament.
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L'anterior proposta és aprovada per unanimitat.

12.- UTILITZACIO DEL POLIESPORTIU MUNICIPAL I PISTA DE
TENIS.- El fet que cada vegada hi hagi més dependències i més
diversitat de possibles activitats al poliesportiu, fa que la
seva utilització esdevengui més complexa.

Per a un millor funcionament proposam els següents punts�

1) En primer lloc que tots els grups esportius (basquet,
futbol i futbol-sala) facin arribar a l'Ajuntament una relació
dels dies i hores que tenguin previst la utilitzaciÓ del
pol i espor-,ti u,

2) Cada grup designarà un representant o més, (segons les
seccions de què consti) al qualls se'ls entregarà la clau del
mag0,tzem petit.

Dins el magatzem hi trobaran les claus dels diferents
vestidors, del panel de llums i del magatzem gros. Dins aquesta
darrera sala es crearien unes petites dependències amb els noms

dels grups perquè cada un d'ells pogués tenir un racÓ únicament i
exclusivament per al seu us. Evidentment cada representant
tendria la clau de la seva dependència, que seria només per a ús
del seu grup i no altre gent.

3) Qualsevol 0,ltr"e col.lectiu. o p arc
í

cui ,ó:':l,l'"' que vulgui emplr'¿�lr,
les instal.lacions Ci no coincideixi amb hores designades a

altres grups), s'haurà de posar en contacte amb l'encarregat del

oliespof',tiu o r'egidor'd'espolr'ts, els quals posaran tcd,�s els;
itjans possibles per facilitar-li l'ús.

El regidor Sr. Flaquer cansidera que primer s'hauria de
saber les necessitats actuals, o sia les hores que s'empra el

paliesportiu amb els distints esports.
El regidor Sr. Ferrà diu que siguin els grups que diguin els

dies que l'utilitzen o pensin utilitzar-la.
El regidor Sr. Pérez considera que el primer és canviar el

entregar una clau alspany al magatzem petit i després
representats dels distints grups.

El Sr. BatIe manifesta que s'enviarà una còpia de

proposta als grups locals perquè aquests puguin exposar el
unt de vista quant a 0,questa qüesti

ó

,

Tot seguit es donà lectura a la segona part de la proposta i
�ue es refereix a la utilització de la pista de tenis, que diu:

"Un 0,pa¡r'tat especial dins la utilització de les
nstal.lacions del poliesportiu és el que fa referència a l'ús de

la pista de tenis, ja que no hi ha cap grup que l'empri com a tal
dins el municipi".

Per tant, el Grup Independent proposa provisionalment:
1) La utilització haurà d'esser controlada. Així dons serà

necessaria haver fet la reserva abans a les oficines de

l'Ajuntament, bé personalment a bé per telèfon.
2) La reserva tendrà la duració d'una hora.

l'usuari/s no hi h� cap altra reserva feta, es

jugant (exceptuant les hores al llarg de les quals
la llum artificial).

3) Cada jugadar

seu

PE�t-'Ò si dal"'t"'Ew'a

pot cont i nuar'

s' hii;\ d !

empr'0,t'"

podrà fer un màxim de tres r'eselr'ves per'

10,
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setm2-.n2-..

4) la llum artificial es podrà utilitzar dos cops per

setmana: els dimarts i el divendres fins a les vint-i-tres hores.

5) La pista romandrà tancada totes aquelles hores que no hi

hagi claror natural, exceptuant, com hem dit abans� els dimarts i

els d
í

vœridr-e ss ,

En el punt tres, quan es diu que cada jugador podrà fer un

màxim de tres reserves per setmana, s'ha d'entendre, com e�

natural, que serà cada parella.
També es considera que s'hauria de dar preferència als qui

estan empadronats a aquest municipi, i els qui hi resideixen, per

aquest. ordre ,

El Sr. BatIe diu que aquestes normes tenen caràcter

provisional com s'ha dit a un principi. Al llarg del temps i a la

vista de 1 'e;-:per'i
è

rrc ia que s'obtendlr'à .í a es p er-ï
í

Laran i

aclarirant els punts que es creguin necessaris.
,

Fetes les aclaracions abans esmentades és aprovada la

� propoa t.a per' unani mi tat del s Plr·esents.

� 13.-0BRES DE MILLORA AL POLIESPORTIU.- la perfecta
conservació i millora de les instal.lacions esportives fa

necessària la realització de les següents obres:

1) Pint.ar els interiors dels vestidors petits, dels dos

banys posteriors, dels dos magatzems i també del vestidor de

I '�":l.r·bi tlr·e.

2) Pavimentar de formigó l'entrada del poliesportiu pel carni

de Sa Vela. Consisteix en col.locar una capa de formigó d'uns 10

cm. de gruixa a uns 20 m2.

3) Darrera la porteria del fons de la pista nova es fa

necessària l'obertura d'un petit pas per poder-hi arribar sense

dificultats (sobretot al moment de recollir les pilotes que allà

hi cav;¿:m).

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent
proposta d'acord: realitzar les obres abans esmentades.

El Regidor Sr. Pérez considera que l'entrada a l'aparcament
del poliesportiu s'hauria de fer més ampla, ja que es trac:ta

solament de col.locar dos tubs més al torrentó i que endemés no

representa un cost massa elevat.

La Corporació accepta la suggerència i acorda per unanimitat

aprovar l'anterior proposta.

CURSET DE

activitats

el s c:ur··::;·os

14.-ACONDICIONAMENT DE L'EDIFICI MUNICIPAL PEL

CUINA.- Dins el marc: de l'escola d'adults una de les

que han tingut major nombre d'inscripcions han estat

de cuina.

Per a la realització d'aquesta activitat és necessari

comptar amb unes instal.lacions adients, per la qual cosa es

proposa reabilitar una part de la primera planta de l'antiga Casa

de l a Vila.

les obres que concretament s'han

reflectides al pressupost que s'adjunta i el

d 'e>� ecutar' , E'stan

seu import total és

dE' 542.147 ptes.
Per la qual cosa el Grup Independent proposa executar les

obres de referència.

la Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior
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p rop osst a ,

1S.-S0L.LICITUD D'INCLUSIO EN EL PROGRAMA D'INVERSIONS
CULTURALS PER A L'ANY 1992.-.- Per tal de dotar a la Casa de

Cultura d'unes instal.lacions adequades que permetran millorar
l'oferta cultural i una utilització en millors condicions
sol.licitam incloure en el programa d'inversions culturals per a

1992 la creació d'una videoteca i una emissora local, que se

situaran a la Casa de Cultura. Per altra part, en no disposar del
mobiliari necessari, se sol.licita també la dotació de cadires

pel saló d'actes i la sala de conferències; aixi com cortines per
�" l I

e�.cenalr. i .

L'Ajuntament es compromet a destinar a finalitats culturals
les instal.lacions que se subvencionen en periode no inferior a

trenta anys i de fer-sen càrrec de la gestió i administració.

L'Ajuntament es compromet a par�lcipar en un 33 % del

pressuposts d'aquestes instal.lacions, que sÓn els següents:
Videoteca: 600.000 ptes.
Emissora de radio:
Cad i r·es:

Cor-t; i nE?S:

627.450 ptes.
2.926.3nS ptesn

108.000 ptes.

4.261.82'.5 p t.e ss ,

Per la qual cosa el Grup Independent formula la segUent
proposta d'acord: sol.licitar al Consell Insular de Mallorca la

inclusió en el programa d'Inversions Culturals de 1992, les

instal.lacions abans expresades.
El portaveu del Grup Popular diu que el seu grup vota en

contra de la creació d'una emissora de radio local, perquè creu

que ser-·i::"\ com 1 <'::\ rev
í

'",ta. local "(3al ¿�tz ó" , que és el port eveu d '
un

gl·-·up dete¡r·mi nat a

El Sr. Pérez demana al Sr. Flaquer si considera que la

revista és el portaveu del Grup Socialista, responen aquell que
tothom sap de quin grup és portaveu i que en tot cas el del PSOE
és l2l. TVE.

En conseqüència és aprovada la proposta amb els vots a

favor de tots els presents; excepte pel que fa a l'emissora de

local, que és aprovada amb els vots en contra dels dos

regidors del PP-UM.

16.-SEMBRA D'ARBRES.- El Grup Independent proposa la sembra

('arbres a s'Escalonada, a s'Escopidor i a alguns indrets del

carrer major de Galilea. A Puigpunyent se substituiran els arbres

morts de les vies i places públiques per altres de la mateixa

espècie i s'en sembrarien de nous al cami del cementiri� al

carrer de Na Beltrana, a l'aparcament de la plaça de Son Bru i al

carrerò de darrera la plaça de l'Ajuntament.
Les espècies seran escollides en funció de les que hi hagi

als vivers de la Conselleria d'Agricultura, sempre que reunesquin
les condicions d'ésser sembrats a la via pública, excepte al cami

del cementiri que es sembrarien cipresos.
Per la qual cosa formula la segUent proposta d'acord:

sembra d'arbres a les vies póbliques segons s'ha dit abans.

El regidor Sr. Pérez fa constar que la sembra d'arbres a
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s'Escalonada de Galilea fou

La Corporació acorda

pr-op ost e ,

una proposta anterior del

per unanimitat aprovar

seu çr-up ,

l' antel,-,j_ air,

17.- PLA D'OBRES I SERVEIS DE 1992.- Assabentats de la

convocatòria del Consell Insular de Mallorca per a presentar
peticions d'obres a incloure dins el Pla Insular d'Obres 1

Serveis de 1992, la Corporació acordà per unanimitat sol.licitar
la inclusió del tram 3 de la nova via d'enllaç entre el carrer de

Sa Travessia i la carretera d'Esporles amb una llargària de 255

metres i un cost d� 24.814.716 ptes.
Tota vegada que el cost d'aquesta via prevista a les NN SS

aprovades per l'Ajuntament, és molt elevat, ja que es preten que

sigui una via ampla i que servesqui per a canalitzar el trànsit

de les carreteres de Puigpunyent i Esporles, s'han prevists tres

trams que es faran en distintes fases.

\
La primera és la que es pretén incloure al Pla d'Obres i

� Ser'vei s de 1992 i que c ornpr- én des de Sa Tr'avessi a ·f i ns. a

� l'altura del carrer d'Es Serral, tapant el torrentó de Sa Vela.

L'apol"t'�'.ció municipal ser'à del 35 % segons els cr-í ter-í a del

:onsell Insular de Mallorca.

PRECS I PREGUNTES.- El portaveu del PSOE formula les

següents preguntes:
1.- Demana que es col.loqui a la façana de l'edifici del

cementiri dos llums permanents perquè no estigui a les fosques.
El Regidor Sr. Ferrà contesta que es mirarà.

2.- Que es faci el possible perquè els regidors rebin les

actes més pr-est,
El Secretari contesta que es tindrà en compte.
3.- Si l'Ajuntament pensa modificar per a l'any que ve les

ordenances fiscals i si es té en compte el termini.

El Sr. BatIe contesta que si, i si no s'ha fet és perquè
s'ha de fer una nova ordenança per a l'aplicació de l'impost
sobre activitats econòmiques i encara s'ha de perfilar el tipus a

aplicar, tota vegada que és una cosa nova i s'han de realitzar

alguns estudis. En qualsevol cas els increments no seran

globalment superiors a l'increment de l'IPC.

4.- Que es pensa del cànon de l'aigua que el Govern Balear

vol pc,sar'.
El Sr. BatIe contesta que en concret per a Puigpunyent ho

considera convenient, ja que es podrà resoldra el problema de les

aigUes brutes que tant ens preocupa a tots.

5.- Quin e� el cost de les votacions celebrades el passat
dia n ou,

El Sr. BatIe diu que de moment el cost del dinar deIs tres

components de Mesa� si bé considera que com es fa a les altres

votacions s'hauria de compensar la feina d'aquesta gent, així com

la dels funcionaris que intervingueren en aquesta tasca.

Discutit aquest extrem, acorden per unanimitat pagar a cada

un dels tres membres de la Mesa i a cada un dels tres funcionaris

que ajudaren en la votació la quantitat de 5.000 ptes.
6.- Si e� possible que el seu grup tengui constància per

escrit de totes les despeses que fa l'Ajuntament en el transcurs

de l'any.



gros a l 'asfalt.
El Regidor Sr. Betti diu que efectivament existeix i que

'haurà d'arreglar i que si no es va fer abans es perquè no
�;>.plF'i"'l inc 1 Ò�5 al pF'essupost"

El Sr. BatIe donà compte dels resultats de la votació del

passat dia nou per conèixer l'opinió dels veïnats quant al lloc
on s'ha d'ubicar el futur centre per a persones majors, i que
donà el segUent resultat:

Numero d'electors: 801
Numero d'electors que han votat: 358
Num€;!t-'o
Numer-o
Numer-o
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El Sr. BatIe contesta que a partir del proper exercici es

pensa dur la comptabilitat mitjançant l'ordinador i que llavors
no serà cap problema que puguin rebre aquesta informació.

El portaveu del grup popular formula les següents preguntes:
1,,- Si l'horari de les sessions podrà esser més puntual.
El Sr. BatIe contesta que es tendrà en compte si

considera que deu minuts de cortesia s'han de tenir.
2.- Amb quines condicions laborals es troben

Alemany i l'encarregada de la biblioteca.
El Sr. BatIe contesta que en Julià està classificat com a

personal eventual amb caràcter de funcionari� anomenat pel BatIe i
que en tot cas cessa quan cessi el batle.

Quant a l'encarregada de la biblioteca, la seva contractació
és en qualitat de prestació de serveis. El Sr. Betti manifesta
que p er- cabi" ir' aquest.a p l aça es ve f et-· en el seu moment un

co�curs oposiciÓ.
3.- Quantes sol.licituds s'han rebudes per a fer ús de

l'escut municipal.
El Sr'. Bat 1 e cClntesta que mol t poques, Ct-'eu que són

lub de Futbol i l'Associació de la Tercera Edat.

�.- �om �s .t��b� la geS��ó_d: ���� detf�t.b�� ,�e,�a��le�. _ '_El Bat.lf.., cOllte=,ta que => h a ::_flLdl I ega_ a 1 �"r'I_lulteL,te i__èc_nl(_

Miquel Sureda la corresponent ampliació del projecte per incloure
els vestidors, tal com acordà la Corporació en el seu moment.

5,,- Com es troba la gestió del local polivalent. de Galilea.
El Sr. Ferrà manifesta que està fent gestions i el BatIe

afegeix que és un assumpta més complexa del que pareix i

F'equer"ei:-: temps.
6.- Si es tenen noticies de la telefònica per a millorar

servei telefònic de Puigpunyent.
El BatIe contesta que no. El Sr. Bet.t.i diu que tampoc en

tenim de la petició feta a l'Ajuntament de palma respecte a la
limitació de velocitat a la carretera de Palma, sol.licitant al
Sr. Flaquer que ha recordin al BatIe de palma, ja que mentres
tant es segueixen sancionant als conductors.

7.- Que la carretera Vella de Puigpunyent hi ha un

en Julià

dues.

clot

de vots voU í d,:;: :::_�52
de vots nuls: '?

.:..

dt"" vots en blar1c� 4,

Els vots s'han distribuït de la manera segUent:
Solar situat a la carretera vella d'Estellenc�

propietat de Francesc Llinas
Solar situat al carrer de Na Beltrana�

be

el
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Solar situat a la plaça Lleó XIII,
propietat de l/Església

Solar situat al carrer cie Na Beltrana,
propietat de Gaspar Moyà

Solar situat a la carretera Vella d/Estellencs,
propietat de Joan Ripoll

tOl vot ss

16 vots

(ji vots

2 vots.

En aquest estat i no havent-hi més assumptes per tractar el
Sr. Batle aixeca l� sessiÓ, cie la qual s'estén l/acta present i

jo com a Secretari certifico

EL BATLE EL SECRETAF�: I
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ACTA DE LA SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER

L'AJUNTAMENT PLE DIA 29 DE NOVEMBRE DE 1991

***************************************************************

A la vila de Puigpunyent, a vint-i-nou de novembre de 1991,
a les vint-i-una hores i trenta minuts, sota la Presidència del
Sr. BatIe Antoni Arbona Pujadas, es reuni l'Ajuntament PIe, a la

Casa Consistorial, en sessió pública extraordinària, amb

assistència dels Regidors Gabriel Flaquer Maimó, Josep Maria

Pérez Fontirroig, Joan Betti Morell, Manuel Pinte�o Gómez, Antoni
Ginard Barceló, Sebastià Ba�zà Martorell, Gabriel Ferra Martorell
i Magdalena Font Palmer. Hi concorregué l'infrascrit Secretari

d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

\� Ober·t. l' acte pel S¡r.. Pr·esident. +orœn t¡.-·¿tctats. els punt.s
� fiqurats a l'ordre del dia i que SÓn els segUents:

�

L' J'�'l' �.L-le�.:....... ODl�oI�I:.Co.�:.. :'�.n.n!s�RLDE,...._.��NJ.:.ES FISCALS�- Per' m
í

n
í

et er-í de la

_
•

_ I � ,=�._ ���
- est.an obligades a prestar als seus

ciutadans una serie de serveis que tenen caràcter minim.

Aquests són: enllumenat públic, cementiri, recollida de

fems, neteja viaria, abastament d'aigua, clavegueram,
pavimentaciÓ de les vies públiques i accés als nuclis de

p ob Lac
í ó

,

Tots
caràcter'
h ab

í

tarftsu

els altres serveis, per importants que siguin, tenen

voluntari, al manco a municipis de menys de cinc mil

Els Ajuntaments per poder prestar els serveis necessita de

recursos propis que li permetin disposar dels doblers suficients,
no just per cobrir els serveis minims, sinÓ t.ambé els de caràct.er

voluntari� que en el cas de Puigpunyent són molts i de diferents

caires. Culturals (biblioteca, festes, escola d'adults, casa de

cultura, repetidor TV., concerts, exposicions, conferències,
patronat municipal de cultura, activitats extraescolars, ajud als

grups); Socials (unitat de treball social, servei d'ajud2 a

domicili); Sanit.ari,s (ser'veis 2, Galilea, e::tr'acció per'ifèr'ica, de

sang, compra de material fungible); Esportius (poliesportiu
municipal, ajud als clubs); sense oblidar les altres despeses de

personal, manteniment, etc.

Per poder fer tot això és evident que es necessiten doblers,
molts de doblers al cap de l'any, que surten al cap i a la fi de

les butxaques de tots; de forma directa a través de l'Estat i

imposts locals, a de forma indirecta a través de subvencions de

altres Institucions i de la participació als tributs estatals,
tot això adequadament legislat a la llei d'hisendes locals que és

el marc juridic que emmarca l'actuació municipal en matèria

tributària-fiscal.
Aixi dones, es fa precis

poder disposar de recursos

s'ofereixen als veinats que, 2n

les quotes a pagar.
No queda més remei si volem mantenir i, fins i tot augmentar

i per part del grup de govern no estam

revisar les nostres ordenances per

per' atendr'e el S"; SE�t-'vei s ql.'.2

alguns casos, suposa incrementar

el nivell dels serveis,
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disposats 0 rebaixar-los, perquè entenem que els que s'ofereixen
són els adequats a tota societat progressista.

Tanmateix no totes les ordenances es modifiquen i així es

mantenen sense canvi les segUents:
- Ocupació de terreny d'us públic amb materials de

construcció, etc.

Entrada de vehicles

Increment del valor des terrenys
Construccions, instal.lacions i obres.

Cl avegUi:2j'-'iE\1Tl
Cementiri �unicipal
Ocupació del sub-sOl, sòl i vol dels edificis

Són objecte de modificació per increment les segUents:

LLICENCIES URBANISTIQUES.- El tipus impositiu passa del 0'5

% al 0'75 %.

RECOLLIDA DE FEMS I RESIDUUS SOLIDS.- Les taxes previstes a

l'article 5 de l'ordenanza quedan redactades així:

a) Vivendes: 6.100 ptes.
b) Tendes de queviures situades a Puigpunyent i bars de tot

el terme: 9.225 ptes.
c) Tendes de queviures situades a Galilea i resta de locals

comercials i industrials: 6.100 ptes.
dl Restaurants: 17.350 ptes.

Aquest increment és de 1.100 ptes linials.

Es manté la quota de 1000 ptes. per vivendes i locals per la

recollida de ferralla.

IMPOST SOBRE BENS IMMOBLES.- L'article 2 de l'ordenança
qu�da redactat així:

1) El tipus de gravamen sobre immobles de naturaleza urbana

serà del 0'80 %.
2) El tipus de gravament sobre immobles de naturaleza

rustica serà de 0'70 %.

L'increment és en els dos casos del 0'05 %.

IMPOST SOBRE VEHICLES DE TRACCIO

minimes actualment en vigor s'incrementen
MECANICA.- Les tarifes
en un deu per cent.

IMPOST
allò qUE�
desemb¡�'e ,

aplicable
de t : 1 J 2zr

Així mateix i de conformitat amb allò previst a l'article

99 de la indicada llei, l'escala d'index de l'rAE aplicable a

aquest municipi queda fixada a tres categories de vies públiques,
que són:

SOBRE ACTIVITATS ECONOMIQUES.- De conformitat amb

preveu l'article .� de la Llei 39/1988 de 28 de

el coeficient de l'impost sobre activitats econOmiques
a aquest municipi queda fitxat amb el coeficient únic

cateqoria fiscal de la via
í

ndox a.p:.icable



unanimitat dels assistents.
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La clasificació per carrers és la seqUent�

Cr:) TEGDR I {-'i
1

CARRERS DE PUIGPUNYENT
Carrer Carretera de Galilea

Carrer de la Vila

Carrer de Sa Travessia,
Carretera de Palma

Carrer Major, fins a la raconera

Carrer Major de la raconera fins al final

Carrer Carretera Nova d'Estellencs

Carrer Carretera Vella d'Estellencs

Carrer d'es Forn
Cal"'r'el"' d' es Sol

Carrer de S'Estany
Carrer d'es Serral

Carrer d'es Comellar Romagués
Carrer de Na Beltrana

Carrer d'es Trast

Plaça LleÓ XIII

2

1

1
1

2

2

":?
'-'

3
2

2

2

CARRERS DE GALILEA

1
�

:3

3
3

:3

3
:5
:5
3

Carrer Major de Galilea

Carni de Ca Madò Rosa

Carrer de Sa Font

Carrer d'es Comellar d'ets Inferns

Cami de Sa Costa den Mandons

Carrer de Ses Alzinetes

Cami de Can Pera

Carrer de Sa Cova d'es Bous

Cami de Can PerrÓ
Cami de Sa Mola Gran

Carni de Sa Mola Petita

Plaça de S'Escopidor
Plaça Pius XII

Carni d'es Clapers
Carrer de S'Era de Na Marilla

Carni de Can Cabellut

Carni de S'Escalonada
Cami de Can Goixo

3

1
1

Carni d'es Comellar de Can Font

Carni de Can Fonya
Cami dies P:tns

C¿ifn:í, d '
es F�afal

Carni de Sa Rateta

Carni d'es Comellar de Ses Olives

Cami d'es Serral d'e� Farré

Carretera puigpunyent-Capdellà

'-"
'-'

3
3
":?
'-'

3
-:r
,_'

3

Duita a votació l'anterior proposta és aprovada pel"
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ABASTAMENT D'AIGUA.- Essent deficitari el Servei

d'Abastament d'Aigua, s'estima convenient augmentar les quotes de

consum, mitjançant el corresponent estudi econòmic i aprovació

per la Junta de Preus de la Comunitat Autònoma i que com a punt
de partida podrien esser els segUents�

Increment en cinc pessetes per metre cóbic i es crearia una

tarifa industrial per a bars i restaurants tenint en compte el

major consum d'aquests establiments per raó de la seva activitat,

que no es pot regir pels mateixos criteris que les cases.

El preu d'aquesta tarifa industrial seria de 40 ptes 1m3.

La Corporació acorda encarregar a un tècnic competent la

redacció del corresponent informe.

El regidor Sr. Flaquer suggereix que d'ara endavant no

s'esperi el darrer moment per tractar acords que tenen un termini

fixat, com sÓn les ordenances fiscals. Tota vegada que, per molta

pressa que es doni, el proper primer de gener no podran entrar en

vigor per no estar definitivament aprovades.
El regidor Sr. Betti contesta que el motiu d'esperar el

darrer moment és perquè fins a final d'any no es coneixen ies

necessitats econòmiques que han de figurar en el pressupost de

l/any que ve.

2.-APROVACIO PROJECTE TRAM NUMERO 1 DE LA VIA D'ENLLAÇ ENTRE

SA TRAVESSIA I LA CARRETERA D'ESPORLES.- Examinat el projecte
d'urbanització del cami de Ses Veles, tram nQ 1, redactat per

l'arquitecte Eugenio Pérez Méndez, la Corporació acorda per

unanimitat aprovar-lo inicialment i que s'exposi al públic per

te¡·-·mi ni

f�)

t.r a.e tar·

el' un mes.

la sessió del passat dia 13 de novembre, quan es va

d'aquest projecte a incloure dins el Pla d'Obres i

de 1992 es va assenyalar per error el tram número 3, quanSel..··veis
en realitat havia d'esser el número 1.

La Co�poració acorda per unanimitat

acord en el sentit abans indicat.

Al mateix temps s'acorda sol.licitar del Consell Insular de

Mallorca una subvenció del 65 % de l'import dels honoraris per a

mo d íf i e ar 1 'antr-:)t-·ior··

redacció del projecte.

3.-CONVENI AMB L'INSERSO PER A L'ANY 1992.- Des del quar-t;

trimestre de 1987 vé funcionant en aquest municipi el servei

d'assistència domiciliaria mitjançant conveni amb l'INSERSO. A

punt de finalitzar el conveni de 1991, cal aprovar el projecte de

funcionament del servei per a l'any de 1992.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la seqUent

proposta d'acord: aprovar el projecte de funcionament del servei

d'assistència domiciliaria per a l'any 1992, i que l'Ajuntament

assumesqui el compromis de gestionar el servei i facultar el Sr.

BatIe per subscriure amb l'INSERSO el conveni d'acord amb el

projecte i sol.licitar la quantitat de 3.922.133 ptes. per a

atencions del servei.

La Corporació acorda aprovar l'anterior proposta.
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En
I,Ú Sir,.

p�-'e�:;ent

aquest estat i havent finalitzat l'objecte de la

President aixecà la sessió� de la que s'estén

i jo com a Secretari certifie.

¡r'eun:i. Ó

I ! acta

EL BAlLE EL SECF\ET AF\ I
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ACTA DE LA SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 18 DE DESEMBRE DE 1991

A la vila de Puigpunyent a dia 18 de desembre de 1991, a les
vint-i-una hores i sota la Presidència del Sr. BatIe Antoni
Arbona Pujadas, es reuni l'Ajuntament PIe, a la Casa
Consistorial, en sessió pública ordinària amb l'assistència dels
Regidors Gabriel Flaquer Maimó, Josep Maria Pérez Fontirroig,
Joan Betti Morell, Manuel Pinteño Gomez, Antoni Ginard Barceló,
Gabriel Ferra Martorell i Magdalena Font Palmer. Hi concorregué
l'infrascrit Secretarl d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

l.-ACTES ANTERIORS.- Foren aprovades les actes de la sessió
ordinària del mes anterior i l'extraordinària celebrada dia vint
i-nou del novembre passat.

El portaveu del PP-UM, demana la inclusió a l'ordre del dia
del tema :"Ajornament de l'entrada en vigor de l'impost sobre
activitats econòmiques", per considerar-lo assumpte d'urgència.

La Corporació acorda per unanimitat la inclusió d'aquest
tema a la present sessió i que serà tractat a continuació dels
figurats a l'ordre del dia.

2.-RESOLUCIONS DE LA
resolucions adoptades per
ovembre.

BATLIA.- S'assabenten
la Batlia durant el passat mes

3.-DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven
es següents;

- A Lladó Pol per materials de neteja
- A Guzman e Hijos per reparacions dumper
- A Alejandro Fernandez, liquidació final ho-

noraris via d'enllaç entre Sa Travessia i Ses Veles
- A Hags-Swelec SA per un seient engronsadora
- A Guillem Ginard, encarregat d'aigües, mes

d'octubre
- A Guillem Ginard, mes de novembre
- A Gabriel Barceló, per felnes de fusteria
- A Marc �abater per honoraris assessoria

laboral
- A Bayopsa per arreglar els carrers

- A Mita per facturació fotocòpies escola
- A l'imprempta mallorquina, material oficina
- A Bayer Hnos. per material oficina
- A Gestener per dos kits
- A Miquel Astray, arquitecte, per direcció

via d'enllaç entre Sa Travessia i cami Ses Veles
- A Materials Establiments per gèneres servits
- A Materials Establiments gèneres servits

de

31.956 ptes:.
18.650 "

70.926 "

18.188 "

70.743 "

48.586 "

105.482 "

20.944 "

1.500.000 "

40.353 ft

61.152 "

50.265 "

78.445

66.493
25.592
99.638

"

"

les

de



� al

�al

- A "Seguridad y limpieza" per sis contenidors
- A "Seguridad y limpieza" per la parells

d'anses per als contenidors
A Elèctrica Jordi per feina i materials

A Elèctrica Jordi per feina i materials
- A Elèctrica Jordi per feina i materials
- Miquel Llabrés per feines i materials
- A Julià Alemany per bestretes novembre
- A Julià Alemany per bestretes desembre
- A Cal=ados Mallorca per unes sabates per

guàrdia municipal
- A la Filadora per peces de vestir per

guàrdia municipal
- Als funcionaris per medicaments
- A MRW per serveis missatgers
- A Eugenio Pérez per redacció projecte cami

de Ses Veles:
- A Ferreteria José Pérez Casares per dues

escales
- A Pioner per un transport de formigó
_ A Maria José de Prada, logopeda, per despla-

çaments mes d'octubre 7.000
_ A la Industrial i Agricola per gèneres servit 23.089
- A GESA per consum enllumenat octubre-novbre. 279.511

_ A GESA per energia elèctrica pous d'aigua 43.309

_ A Rafel Ramon per repartiment programes 12.500

_ A Merxe Muñoz per materials d'arts plàstiques 5.300

A Guillem Pont, reparacions vies públiques 1.357.602

A Distribuidora Rotger per materials 29.848

_ A les treballadores de neteja per treballs

extraordinaris
_ A Francisco Rosales per treballs Casa de

Cultura
_ A la Companyia TelefOnica per serveis i

connexió de fax
_ A la Guardia Civil per festa de la Patrona

A laboratoris Bordoy per una analisi d'aigua
A Joan Carmona per flors pel cementiri

A Bayer Hnos. per un llibre comptabilitat
A ATM per un reglament general de recaptació

_ A Pedra Martorell per manteniment repetidor
_ A Mary-lin per quatre granotes
- A ASISA per assegurances malaltia
_ A Buscapersones 24, quota mensàfono
_ A Magdalena Ginard per segells de correus

_ A Diego Arango per confecciÓ d'un tapis
_ A Miquel Sureda, aparellador, mes novembre

Per una posta a punt del dumper
_ A Ultima Hora per subscripció mensual

Al Dipositari per bestretes durant l'any

Folio n." :rtL _

97.241 ptes

24.371 "

74.428 "

22.019 "

44.896 "

87.254 "

9.950 "

12.564 ti

6.200 "

12.174 "

15.217 It

26.987 "

690.847 "

12.947 ti

33.846 "

"

..

"

"

It

ft

79.764 "

143.877 If

61.421 ..

15.000 "

5.600 "

50.000 "

4.675 "

2.900 "

25.000 "

19.428 "

75.064 "

4.424 "

6.000 "

300.000 fi

60.480 "

3.000 fi

2.000 "

17.276 ft

4.-CORRESPONDENCIA.- S'assabenten d'un escrit de la

Conselleria d'Economia i Hi�enda del Govern Balear on comunica que

no ha estat possible adjudicar a aquest Ajuntament la subvenció

referent al préstec de 14.515.018 ptes. degut que s'ha esgotat
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el crèdit destinat a aquest fi durant el present exercici.

Això no obstant i davant l'eventualitat que el crèdit

disponible fos ampliat, la petició queda a l'espera d'esser

atesa, la qual cosa es faria per rigoros ordre d'entrada de

sol.licituds.

5.- COL.LABORACIO MUNICIPAL A LA FESTA DELS PADRINS.- Als

darrers anys l'Ajuntament col.laborava amb la festa d'homenatge
als padrins, subvencionant una actuació musical a teatral. En la

present edició el Grup Organitzador considera la conveniència que

l'Ajuntament no contribuís aportant cap actuació, tota vegada que

un grup d'al.lots oferiria la representació de l'obra "El Rei

PepetU i, en vista que enguany ha existit un dèficit econOmic, ha

sol.licitat que fos assumit per l'Ajuntament.
Per la qual cosa el Grup Independent formula la següent

proposta d'acord: subvencionar la festa dels padrins amb 44.000

ptes, import del dèficit que els ha ocasionat la festa enguany.

L'anterior proposta és aprovada per unanimitat dels

assistents.

6.- AMPLIACIO DE LA XARXA MUNICIPAL D'AIGUA POTABLE.- A la

sessió ordinària del mes de setembre d'enguany s'acordà concedir

un termini perquè les persones que tinguessin interès en el

subministrament d'aigua potable ho manifestassin per escrit. En

els antecedents d'aquella proposta es feia referència al fet que

tan sols a partir del coneixement del nombre de persones

interessades i la situació de les parcel.les es podria determinar

la capacitat real de l'Ajuntament per atendre les sol.licituds.

Acabat el termini i presentades un total de 19 sol.licituds,
s'estableixen els criteris en virtut dels quals es realitzaran

les connexions a la xarxa municipal, que són:

a) Les parcel.les han de comptar amb un

que sigui minim, és a dir, dotats de cuina,
mobiliari.

habitatge,
dormitori,

encara

bany i

b) La casa ha de constituir el domicili habitual del

.lic�tants.

c) La parcel.la no estarà situada a més de 250 m.

z a r x a actual.

de la

d) L'aigua ha d'arribar a la parcel.la amb la pressió

suficient, sense necessitat d'instal.lar cap grup de pressió.
-

e) En el cas de nuclis de població, la longitud total de la

conducció necessària dividida pel número d'abonats ha d'esser

inferior a vuitanta.

El Sr. BatIe considera que s'hauria de suprimir l'apartat b)

tota vegada que haver de definir el domicili habitual pot esser

conflictiu a l'hora d'aplicar aquesta norma.

Per altra part estima que s'hauria d'afegir un nou apartat,

que digui: el comptador se situarà al final de la xarxa

municipal actual, a la vorera d'un cami públic. Aquest requis�t



considera que no afectara en gran manera els sol.licitants i en

canvi podria afectar als veïns de Son Serralta, perÒ com que es

tracta d'un nucli de població fora del casc urba de

Puigpunyent,subjecte a la redacció d'un projecte d'urbanització,
considera que aquest projecte necessàriament haurà d'incloure el

tema de proveïment d'aigua potable a Son Serralta, per la qual
cosa el Grup Independent formula la següent proposta d'acord:

accedir a l'ampliació de la xarxa municipal d'aigua potable a

aquelles persones que ho han sol.licitat i reuneixin tots i cada

� un dels requisits abans esmentats.

� La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior

�proposta
amb les modificacions exposades pel Sr. BatIe.

7.- ACONDICIONAMENT DEL CARRERO PERPENDICULAR AL CARRER D'ES

SOL.- Aquest carreró té la consideraciÓ de púb_ic, segons la

conclusió a què s'arribà a una reunió mantinguda amb els veïnats

que hi confronten durant la passada legislatura. L'estat actual

és motiu de reiterades queixes i cal acometre el seu

acondicionament per tal de donar satisfacció a una antiga
aspiració dels seus veïnats.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la

proposta d'acord: acondicionar el carreró de referència,
especial esment en resoldre la qüestió de l'evacuació

aigües pluvials.
La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior

proposta.

8.- RATIFICACIO SUSPENSIO DE LLICENCIES URBANISTIQUES.- Una

vegada aprovades inicialment dia 28 de desembre de 1990 les

noves Normes Subsidiàries de Planejament, quedà suspès

l'atorgament de llicències en tot el terme municipal, tal com

preveu la normativa urbanistica vigent. Ja que actualment

segueixen sense aprovar-se definitivament les NN.SS., es ratifica

����a suspensió de llicències en els mateixos termes en què es va

er en aquells moments, per la qual cosa el Grup Independent
formula la segUent proposta d'acord: ratificar integrament la

suspensió de llicències acordada per l'Ajuntament Ple en sessió

que tingué lloc dia 28.12.90.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior

proposta.
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següent
tenint

de les

9.-AUTORITZACIO PER A LA UTILITZACIO DE L'ESCUT MUNICIPAL.

Des que l'Ajuntament en Ple acordà a la sessió ordinària del

mes de setembre concedir un termini als grups que l'empraven a

les seves comunicacions perquè sol.licitassin l'oportuna

autorització, tan sols l'Associació de la Tercera Edat, el Club

de Futbol C D Puigpunyent i la revista Galatzó han manifestat el

seu interès de seguir utilitzant l'escut municipal a les seves

comunicacions.
Tota. vegada que els tres grups esmentats no tenen caràcter

lucratiu, i cada un en el seu àmbit és representatiu del poble, i

cap d'ells en fan un ús partidista, ni existeixen altres grups

ªmb idèntiques finalitats i objectius, el Grup Independent
formula la següent proposta d'acord: autoritzar l'Associació de

la Tercera Edad, el Club de Fútbol CD Puigpunyent i la revlsta
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Galatzó, perquè utilitzin l'escut municipal, sempre que en facin

un bon ús.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior

proposta.

10.- CONSTRUCCIO D'UNA ESTACIO DEPURADORA.- La construcció

d'una depuradora es una antiga necessitat del municipi que cal

resoldre el més aviat possible per tal de no seguir amb la

situació actual que no resoldre el problema de la depuració de

les aigues residuals de forma satisfactòria, malgrat el projecte

� s'executàs segons el que va preveure l'enginyer que el redactà.

� Per tant, el Grup Independent formula la següent proposta
d'acord:

1) Sol.licitar de la Conselleria d'Obres Públiques i

Ordenació del Territori la construcció, conservació, explotació i

finançament d'una estació depuradora a Puigpunyent, d'acord amb

allò que preveu el decret 42/84 i les seves modificacions a

traves de l'IBASAN, sense perjudici de conveni de col.laboració

que amb tal finalitat han de signar l'IBASAN i l'Ajuntament de

Puigpunyent.

2 ) l'IBASAN perquè inicii l'expedientFacultar

contractació.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar

proposta.

l'anterior

11.- CONSTITUCIO D'UN PATRONAT MUNICIPAL D'ESPORTS.- El Grup
Socialista exposa que l'esport al nostre poble, durant els

darrers quatre anys, ha experimentat una forta caiguda. Les

institucions municipals no han impulsat suficientment aquesta
activitat cultural.

" Actualment alguns dels clubs més representatius del nostre

municipi tenen problemes greus i altres han sofert una baixada

uant a practicants que posen en perill la seva continuïtat.

erquè aquests clubs, ja constituïts no desapareguin, altres

sports es potenciïn, i aprofitin les noves instal.lacions,
perqué ès creï un hàbit a l'esport, que, entenem, que ara no està

prou implantat al nostre municipi, formulam la següent proposta
d'acord:

Crear una comissió formada per membres dels tres grups

politics perquè se dugui a terme aquesta idea, s'establesqui la

composició d'aquest patronat, s'elaborin uns estatuts, etc. etc."

Entenem que la creació d'un organisme d'aquestes
caracteristiques s'ha de fer de forma consensuada.

El Sr. BatIe contesta que el seu grup dóna suport a la

creació d'un Patronat Municipal d'Esports, si bé no està d'scord

amb l'exposiciò de motius de la proposta, si el que es pretén és

imputar a l' actuació municipal els problemes que tenen alguns
clubs.

Tampoc és cert que l'Ajuntament no ha prestat l'atenció

necessària a l'esport durant els darr�rs quatre anys, ja que en

aquest termini s'han ampliat les instal.lacions esportives i

s'han concedit més subvencions que mai. El Sr. Betti va contestar

que l'actitud de l'Ajuntament durant els darrers quatre anys ha

de
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estat de subvencionar als grups esportius, i dotar-los de les

instal.lacions adients perquè puguin practicar l'esport amb les

màximes comoditats, però el que no s'ha fet ni es ferA és

introduir-se dins el sistema organitzatiu dels grups perquè al

final sempre hi ha problemes per voler comendar més els politlCS
que els esportistes, tot i així el Grup Independent com ja s'ha

dit està d'acord amb la creaciô del Patronat Municipal d'Esports.
El portaveu del PSOE contesta que aquesta és una

interpretació que fa el Sr. BatIe de la proposta i que ell se

reserva 1 a seva.

El portaveu del PP-UM diu que a part de

per part de l'Ajuntament que reconeix que es

demana és el suport moral d'aquest Ajuntament
tasca de l'esport a Puigpunyent.

El Sr. BatIe contesta que està plenament d'acord que

l'esport és feina de tots i en aquest sentit vote favorablement

per a la creació d'una comissió formada per membres dels tres

grups polítics per a dur a terme la composició d'un patronat
municipal d'esports.

El Grup PP-UM vota també a favor de la proposta, i queda,
per tant, aprovada per unanimitat.

l'ajuda econòmica

presta, el que es

per dur endavant la

12.- COL.LOCACIO DE LLUMS PILOTS A LA PLAÇA SON BRU.- El

Grup Socialista exposa que la majoria de veïns del nostre poble
han passat de vespre pels carrers d'es sol i de s'estany i s'han

trobat que a la nova plaça de Son Bru no hi ha llums pilots, quan

tots saben que n'hi ha quasi per tot el poble, a la plaça de

l'Ajuntament I per què no a la plaça nova de Son Bru?

Per tant el Grup Socialista proposa col.locar a la plaça de

Son Bru llums pilots com més aviat millor.

El Sr. BatIe contesta que per algun problema els llums no

s'encenen, però qué no és necessari col.locar cap nou llum pilot,

que els existents funcionin.

13.- AJORNAMENT DE L'ENTRADA EN VIGOR DE L'IMPOST SOBRE

ACTIVITATS ECONOMIQUES.- A continuació es donà lectura a la moció

presentada pel Grup Popular que diu: "El impuesto sobre

actividades económicas (IAE) que fue creado por la Ley 39/1988 de

28 de diciembre, reguladora de las haciendas locales, està

previsto que entre en vigor el próximo dia uno de enero de 1992.

Este impuesto al igual que lo es ahora la licencia fiscal,
cubrirá una doble función, por una parte servirá a la haclenda

pública como instrumento de control de las personas físicas y

jurídicas dedicadas a actividades empresariales, profesionales o

artísticas y por otro cumplirá la funciôn de cualquier otrQ
tributo que es la de generar recursos para la administraciôn, en

este caso la local y la provincial.
Por las razones antes expuestas, es absolutamente

imprescindible contar con una matricula debidamente

confeccionada. En esta ocasión el gobierno ha dispuesto que el

plazo para la realización de la misma fuera desde el 9 de

noviembre hasta el 13 de diciembre del presente año, concurriendo

la circunstancia en todos los municipios de España que hasta la

fecha las altas producidas en el censo de contribuyentes no

alcanza ni ellO % de los sujetos pasivos previsibles.
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La imprevisión que en el presente caso ha tenido el gobierno
socialista, junto con las imprevisibles consecuencias económicas

que puede traer para los contribuyentes que en este momento

desconocen la cuota tributaria que tendran que aportar e incluso
la forma de determinarla, hace aconsejable retrasar la entrada
en vigor del impuesto, con el fin de abordar con el suficiente

tiempo la confección de la matricula por una parte y la

correCClon de las posibles injusticias y agravios comparativos
que el impuesto indiscutiblemente provocarâ, especialmente en los

pequeños comerciantes.

Por todo ello, el Grupo Popular formula la siguiente
propuesta de acuerdo:

1) Que se solicite al gobierno el aplazamiento hasta el uno

de enero de 1993 la entrada en vigor del impuesto de actividades
económicas.

2) Que el gobierno dicte las disposiciones precisas para que
las figuras tributarias vigentes en la actualidad a derogar por
la aplicación del IAE permanezcan en vigor el próximo año 1992."

El Sr. BatIe contesta que el seu grup votarà en contra de la

proposta per dues raons fonamentals:

1) Que l'ordenança fiscal de l'impost sobre activitats

econòmiques ja fou aprovada per la Corporació en una sessió

anterior, i si mal no recorda es va aprovar per unanimitats de

tots els grups politics.
2) Que l'unie motiu que justificaria l'ajornament seria que

abans de presentar la declaració els contribuents no sabesin els

index a aplicar, però a Puigpunyent es varen aprovar abans del

termini, éssent el primer poble que els va aprovar i de moment

l'unic que en tenguem constància.

El portaveu del PSOE diu que el seu grup també vota en

contra de la proposta i, per tant, es desestimada pels cinc vots

en contra del Grup Independent i un del PSOE i voten a favor els

dos regidors del Grup del PP-OM.

PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr. Pérez demana que es

nti el rètol del poliesportiu com ja fa temps que es va dir que

faria. Aixi mateix demana si dins el mes de gener a febrer

pròxim podrà comptar amb totes les despeses que es fan durant

l'any per tots els conceptes, a fi de tenir un seguiment
constant.

El Secretari diu que per la seva part no hi veu cap

inconvenient i aixi també ho avala el Sr. BatIe.

EL BATLE EL SECRETARI

No havent-hi més assumptes per tractar el Sr. BatIe

la sessió essent les vint-i-dues hores i trenta minuts,
qual s'estén l'acta present i jo com a Secretari certifica

aixeca
de la



 



 



¿ r
Folio n." __ 116. _

La imprevisión que en el presente caso ha tenido el gobierno
socialista, junto con las imprevisibles consecuencias económicas

que puede traer para los contribuyentes que en este momento
desconocen la cuota tributaria que tendran que aportar e incluso
la forma de determinarla, hace aconsejable retrasar la entrada
en vigor del impuesto, con el fin de abordar con el suficiente
tiempo la confección de la matricula por una parte y la

corrección de las posibles injusticias y agravios comparativos
que el impuesto indiscutiblemente provocará, especialmente en los

comerciantes.

Popular formula la siguiente

no el aplazamiento hasta el uno

igor del impuesto de actividades

disposiciones precisas para que
la actualidad a derogar por

el próximo afio 1992."

seu grup votarà en contra de la

l'impost sobre activitats

Corporació en una sessió
va aprovar per unanimitats de

ificaria l'ajornament seria que
contribuents no sabesin els

es varen aprovar abans del
els va aprovar i de moment

que el seu grup també vota en

, es desestimada pels cinc vots

n del PSOE i voten a favor els

gidor Sr. Pérez demana que es

om ja fa temps que es va dir que
i dins el mes de gener a febrer

que es fan durant
a tenir un seguiment

seva part no hi
BatIe.

veu cap

per tractar el Sr. BatIe

hores i trenta minuts,
certifie.
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